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ΗΠΑ
σε υποκλοπές εικόνων από webcams εκατομμυρίων χρηστών του Ίντερνετ προέβη, σύμφωνα με δημοσίευμα του Guardian, η βρετανική 
υπηρεσία GCHQ, με τη βοήθεια της NSA. οι μυστικές υπηρεσίες διεθνώς διευρύνουν τα εργαλεία παρακολούθησης των «στόχων» τους.

SMS
Συναδέλφισσες
Συνάδελφοι
Τα κρούσματα δια-
φθοράς στο χώρο της 
Ελληνικής Αστυνομίας 
είναι υπαρκτά και κα-
νείς δεν μπορεί να τα 
αμφισβητήσει. Σε κα-
μία περίπτωση, όμως, 
δεν πρέπει να μας τρο-
μάζει η αποκάλυψή 
τους. Παρά τις αποτε-
λεσματικές έρευνες 
της Διεύθυνσης Εσω-
τερικών Υποθέσεων 
και των Υπηρεσιών 
που συμβάλλουν κατά 
καιρούς στη σύλληψη 
και τιμωρία των επίορ-
κων, το πρόβλημα 
υφίσταται. Η διαδικα-
σία αυτοκάθαρσης 
πρέπει να συνοδεύε-
ται και με μέτρα εκδη-
μοκρατισμού  
- επαγγελματικής νοο-
τροπίας  
και αντίληψης. 

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
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Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27
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Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Εν τω μέσω της εβδομάδας των 
Παθών του Κυρίου μας, η Πα-
νελλήνια Ομοσπονδία Αστυνο-

μικών Υπαλλήλων υποκλίνεται τα-
πεινά και ευλαβικά στο Άγιο Πνεύμα 
των Ημερών και προσεγγίζει το νό-
ημά του με σεβασμό και αγάπη προς 
τον Συνάνθρωπό μας.

Η Ορθόδοξη Εκκλησία μας βιώνει 
το σταυρικό θάνατο του Χριστού και 
την Ανάστασή Του, διδάσκοντας ανά 
τους αιώνες τις αξίες της θρησκευτι-
κής πίστης, αλλά και τις ουσιαστικό-
τερες πτυχές του Θείου Δράματος. 
Σταυρός χωρίς Ανάσταση είναι μια 
σκληρή και αδήριτη πραγματικότητα 
και Ανάσταση χωρίς τον Σταυρό είναι 
μια ψεύτικη και συναισθηματική κα-
τάσταση, σημειώνουν οι Άγιοι Πατέ-
ρες μας. Τούτες τις μέρες που ο Λαός 
μας πορεύεται το δικό του Γολγοθά, 
υπομένοντας τις βίαιες ανατροπές 
που έχουν επιφέρει στη ζωή του τα 
Μνημόνια, αλλά προσβλέποντας 
στην αληθινή Ανάσταση, οφείλουμε 
να μη λησμονούμε τα μεγάλα διδάγ-

ματα της Ιστορίας και πάνω από όλα 
το Θείο συμβολισμό της Σταύρωσης 
του Κυρίου: διδάγματα που θεμελίω-
σαν το αξίωμα ότι η βία σκοτώνει αν-
θρώπους όπως και το Θεάνθρωπο 

Κύριο, αλλά δεν σκοτώνει την Αγάπη. 
Η βία απ’ όπου κι αν προέρχεται 
κι όποιους σκοπούς κι αν υπηρε-
τεί, ανακόπτει, αλλά δεν αναστρέ-
φει την πορεία την ανθρωπότη-

τας. Και ως εκ τούτου, η χώρα μας 
όσο κι αν συνθλίβεται σήμερα από 
την πολύπλευρη κρίση που την 
έπληξε τα τελευταία χρόνια, αργά ή 
γρήγορα θα ζήσει τη δική της Ανά-
σταση. Ως Έλληνες Αστυνομικοί 
οφείλουμε να κάνουμε πράξη την 
χριστιανική αγάπη και την αλληλεγ-
γύη προς τον συνάνθρωπό μας και 
την κοινωνία γενικότερα, διατηρώ-
ντας αναμμένη τη φλόγα της ελπίδας 
για ένα καλύτερο αύριο.

Με αισθήματα αλτρουισμού και 
άδολου ενδιαφέροντος ας αποτινά-
ξουμε τα αρνητικά αισθήματα που 
μας βασανίζουν σήμερα και ας αφή-
σουμε τα μηνύματα της Σταύρωσης 
και της Ανάστασης του Κυρίου να 
καθοδηγήσουν τις πράξεις μας, 
υπερβαίνοντας προσωπικούς φραγ-
μούς και φοβίες, ώστε να πορευτού-
με ενωμένοι, ο ένας πλάι στον άλλο 
για μια κοινωνία ουσιαστικής ελευ-
θερίας, αξιοπρέπειας, δικαιοσύνης 
και ισονομίας για όλους, αλληλεγγύ-
ης και κοινωνικής συνοχής.

Μήνυμα της ΠΟΑΣΥ  
για τις Άγιες Ημέρες του Πάσχα
H χώρα μας όσο κι αν συνθλίβεται από την πολύπλευρη κρίση που την έπληξε  
τα τελευταία χρόνια, αργά ή γρήγορα θα ζήσει τη δική της Ανάσταση
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Οδεύοντας προς τις εκλογές 
του προσεχούς Μαΐου, κατά 
τις οποίες θα κληθούμε να 

ασκήσουμε το ύψιστο δημοκρατι-
κό μας δικαίωμα για την ανάδειξη 
βουλευτών στο Ευρωπαϊκό Κοινο-
βούλιο, αλλά και των αυτοδιοικη-
τικών εκπροσώπων σε όλα τα επί-
πεδα, δεν μπορούμε παρά να μη 
σκεπτόμαστε το μέλλον, το μέλλον 
το δικό μας, το μέλλον των παιδιών 
μας, το μέλλον της πατρίδας μας, 
το μέλλον της Ευρώπης συνολικά.

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
με τον ωραίο αγώνα του από γενέ-
σεώς του, έχει αποδείξει ότι αντι-
μετωπίζει τις προκλήσεις των και-
ρών με σοβαρότητα, με σθένος και 
παρρησία, χωρίς εκπτώσεις αρχών 

και αξιών. Στην εποχή των αντι-
μνημονιακών αγώνων έδωσε 
σκληρούς αγώνες, μη υποτασσό-
μενο στα κελεύσματα μιας εξουσί-
ας που στο όνομα της σωτηρίας 
της πατρίδας συνέβαλε στην οικο-
νομική ύφεση, στη φτωχοποίηση 
του λαού, στην αποδόμηση του 
κοινωνικού κράτους και στη διά-
λυση των δημοσίων υπηρεσιών. 
Είναι φυσικό στην προεκλογική 
περίοδο, που έχει ήδη ξεκινήσει, 
να καταβάλλεται προσπάθεια για 
την επικράτηση της μιας ή της άλ-
λης άποψης και θέσης για γεγονό-
τα και αποφάσεις που έχουν σημα-
δέψει τη ζωή όλων μας. Να μη λη-
σμονούμε όμως ότι τελικοί κριτές 
είμαστε εμείς οι πολίτες, ένστολοι 

και μη. Εμείς καθορίζουμε το μέλ-
λον μας.

Ως συνδικαλιστικό κίνημα σε 
έναν ευαίσθητο χώρο, το 
χώρο της Ελληνικής Αστυ-

νομίας, δεν λησμονούμε ότι οφεί-
λουμε να διαφυλάττουμε ως κόρη 
οφθαλμού όλες τις συνταγματι-
κές επιταγές και το αναφαίρετο 
δικαίωμα όλων να εκφράζονται 
και να ψηφίζουν ελεύθερα, διατη-
ρώντας ταυτόχρονα τον ακομμά-
τιστο χαρακτήρα μας και προστα-
τεύοντας τον θεσμικό ρόλο των 
ενστόλων, ως εγγυητών της δημο-
κρατικής ομαλότητας, των κοινω-
νικών εξελίξεων και της προόδου 
του λαού μας.

Φοβού τους Δαναούς…
5&6•03•14
σύγκλιση Γενικού συμβουλίου 
ομοσπονδίας και έναρξη συ-
ζήτησης στη Βουλή του σχεδί-
ου νόμου για την αναδιοργά-
νωση της Ελληνικής 
αστυνομίας.

8•03•14 
ανακοίνωση της Γραμματείας 
Γυναικών για την Παγκόσμια 
Ημέρα της Γυναίκας και με 
αφορμή αυτήν, για τις προλη-
πτικές ιατρικές εξετάσεις σε 
συνεργασία με τις Πρωτοβάθ-
μιες οργανώσεις.

10•03•14
Υπεγράφη από τον υπουργό 
Δημόσιας τάξης και Προστασί-
ας του Πολίτη η ΚΥα για το τΕ-
αΠασα.

11•03•14
Ψηφίστηκε ο Νόμος 
4249/2014 για την αναδιορ-
γάνωση της Ελληνικής αστυ-
νομίας.

14•03•14
Κάλεσμα της ΠοασΥ προς τις 
Πρωτοβάθμιες οργανώσεις να 
ελέγξουν αν εφαρμόζεται σε 
τοπικό επίπεδο το Π.Δ. για την 
υποχρεωτική έκδοση της υπη-
ρεσίας σε εβδομαδιαία βάση.

19•03•14
ο Πρωθυπουργός της χώρας 
κ. αντώνης σαμαράς ανακοι-
νώνει τη χορήγηση βοηθήμα-
τος ύψους 500 ευρώ στο έν-
στολο προσωπικό με 
αποδοχές όχι μεγαλύτερες 
των 1.500 ευρώ.

20•03•14
Η ομοσπονδία προτείνει κα-
λύτερη καταβολή του συνολι-
κού διαθέσιμου ποσού, ώστε 
να ενισχυθούν περισσότεροι. 
τα Προεδρεία των ομοσπονδι-
ών των αστυνομικών, των πυ-
ροσβεστών και των λιμενικών 
πραγματοποίησαν έκτακτη 
συνάντηση με τον αναπληρω-
τή Υπουργό οικονομικών κ. 
Χρήστο σταϊκούρα.

27•03•14
Ενόψει της οριστικής ρύθμι-
σης για την καταβολή των 500 
ευρώ, οι ομοσπονδίες απευ-
θύνονται στον ίδιο τον πρωθυ-
πουργό και ζητούν συνάντηση 
επειδή ο τρόπος χορήγησής 
του έχει προκαλέσει μεγάλη 
αναστάτωση στο ένστολο προ-
σωπικό, αφήνοντας αισθήμα-
τα πικρίας στο μεγαλύτερό 
του μέρος.

28•03•14
αίτημα για συνάντηση με τον 
πρόεδρο του μτσ με αντικείμε-
νο τη βιωσιμότητα του ταμείου.

  Η ΑτζέντΑ  
του μΗνΑ 

χιΟΥΜΟρ 
του Πετρουλάκη

              Πάντων χρημάτων μέτρον έστιν 
άνθρωπος, των μεν όντων ως έστιν,  
των δε ουκ όντων ως ουκ εστίν.

ΠρωτΑγΟρΑΣ, ΑρχΑιΟΣ ΑθΗνΑιΟΣ ΣΟφιΣτΗΣ

με αίμα βάφτηκε το πασχαλινό γλέντι σε χωριό του ρεθύμνου, επαναφέροντας στο προσκήνιο τις 
καταστροφικές συνέπειες ενός βάρβαρου εθίμου που δεν έχει καμία σχέση με τη λεβεντιά και τον 
πατριωτισμό της κρητικής κοινωνίας.
ο απροσδόκητος θάνατος ενός 25χρονου στην ασή Γωνιά από άσκοπους πυροβολισμούς επιβεβαιώνει 
τις ανησυχίες εκείνων που πίσω από τους ευημερούντες αριθμούς των στατιστικών, βλέπουν και 
αγωνιούν για τα πραγματικά προβλήματα των ανθρώπων. Η μάστιγα των άσκοπων πυροβολισμών 
εξακολουθεί να βυθίζει στο πένθος κρητικές οικογένειες, αλλά και να δυσφημεί το νησί παγκοσμίως.
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Ψηφίστηκε τελικά κατά πλειο-
ψηφία από τη Βουλή των Ελ-
λήνων στις 30 Μαρτίου 2014, 

το πολυνομοσχέδιο της Κυβέρνησης, 
που εισήγαγε επιζήμιες για τον 
ασφαλιστικό μας φορέα διατάξεις.

Μετά από έντονες πιέσεις προς 
τους αρμόδιους υπουργούς, προς 
βουλευτές των συγκυβερνώντων 
κομμάτων, αλλά και με δια ζώσης πα-
ρέμβαση στον ίδιο τον κ. Πρωθυ-
πουργό, καταφέραμε να αποτρέψου-
με τα χειρότερα όσον αφορά τα ασφα-
λιστικά μας ταμεία, αλλά και να δια-
σφαλίσουμε ότι το ποσό των 500 
ευρώ από το πλεόνασμα θα χορηγη-
θεί σε ένα μεγαλύτερο του αρχικά 
προϋπολογισθέντος αριθμού δικαι-
ούχων. Ειδικότερα, με βάση τα όσα 
διαδραματίστηκαν πριν και κατά τη 
συζήτηση του πολυνομοσχεδίου, 
ισχύουν τα ακόλουθα:

1Εφάπαξ χρηματική ενίσχυση 
500 ευρώ στους ένστολους: 

Χορηγείται σε όσους αμείβονται σύμ-
φωνα με τις διατάξεις των άρθρων 50 
και 51 του ν.3205/2003 (Α’ 297), όπως 
ισχύουν, και ευρίσκονταν σε ενέργεια 
κατά την 31-1-2014. Η ανωτέρω ενί-
σχυση καταβάλλεται ολόκληρη, εφό-
σον οι συνολικές μεικτές τακτικές 
αποδοχές μηνός Ιανουαρίου 2014 
των ανωτέρω στελεχών, δεν υπερέ-
βαιναν τα χίλια πεντακόσια (1.500) 
ευρώ. Για αποδοχές πάνω από χίλια 
πεντακόσια (1.500) ευρώ και μέχρι 
χίλια πεντακόσια σαράντα δύο (1.542) 
ευρώ, η εφάπαξ χρηματική ενίσχυση 
μειώνεται κατά δώδεκα (12) ευρώ για 
κάθε ένα (1) επιπλέον ευρώ αποδο-
χών. Για την εφαρμογή των διατάξε-
ων του παρόντος άρθρου, στις μηνι-
αίες τακτικές αποδοχές δεν συνυπο-
λογίζονται οι κάτωθι παροχές:

α) Η οικογενειακή παροχή (άρθρο 
17 του ν.4024/2011 (ΦΕΚ 226 Α)).

β) Η ειδική αποζημίωση (πενθή-
μερα) της αριθμ. 
2015007/1423/0022/14.2.1989 κ.υ.α. 
(ΦΕΚ 199 Β), που κυρώθηκε με το 
άρθρο 7 παρ.1 του ν.1858/1989 (ΦΕΚ 
148 Α) και της αριθμ. 
164721/4033/12.1.1982 κ.υ.α. (ΦΕΚ 58 
Β’), που κυρώθηκε με το άρθρο 55 
παρ. Θ του ν.1249/1982 (ΦΕΚ 43 Α).

γ) Το επίδομα αυξημένης επιχειρη-
σιακής ετοιμότητας μονάδων (νυχτε-
ρινά) (άρθρο 51 παρ.Α8 του ν. 
3205/2003).

Η ανωτέρω χρηματική ενίσχυση εί-
ναι αφορολόγητη, δεν υπόκειται σε 
οποιαδήποτε κράτηση, δεν κατάσχε-
ται ούτε συμψηφίζεται με ήδη βεβαι-
ωμένα χρέη προς το Δημόσιο ή πιστω-
τικά ιδρύματα και δεν υπολογίζεται 
στα εισοδηματικά όρια για την κατα-
βολή οποιασδήποτε άλλης παροχής 
κοινωνικού ή προνοιακού χαρακτήρα.

Δυστυχώς, πρέπει να επισημανθεί 
ότι η πρότασή μας για δικαιότερη κα-
τανομή του ποσού στο σύνολο του 
αστυνομικού προσωπικού, δεν έγινε 

αποδεκτή από το οικονομικό επιτε-
λείο της Κυβέρνησης.

2«Από 1.7.2014, καταργούνται:
1. Η απόδοση στους ασφαλιστι-

κούς φορείς του προσωπικού της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, του ποσοστού 
4% των εισπρακτέων από τρίτους ή 
φορείς μη επιχορηγούμενους από 
τον Κρατικό Προϋπολογισμό, εσόδων 
από την παροχή υπηρεσιών προς αυ-
τούς, σύμφωνα με τις διατάξεις της 
παρ. 3, του άρθρου 22, του ν. 
3938/2011(Α.61). Το ανωτέρω ποσοστό 
αποτελεί, εφεξής, έσοδο του Κρατι-
κού Προϋπολογισμού, σύμφωνα με 
τα οριζόμενα στην παρ. 2, του άρθρου 
22, του ανωτέρω νόμου.

2. Η απόδοση στο Ταμείο Αρωγής 
Υπαλλήλων Αστυνομίας Πόλεων, 
των ποσών που προβλέπονται με τις 
διατάξεις της παρ. 1, του άρθρου 20, 
του ν. 4058/2012(Α.63), όπως ισχύει. 
Τα ποσά αυτά αποτελούν εφεξής έσο-
δα του Κρατικού Προϋπολογισμού.

3. Η κράτηση 3% επί των διενεργη-
θέντων παντός είδους προμηθειών, 
κατασκευών, αγορών, επισκευών, 
που πραγματοποιούνται για λογα-
ριασμό του ΤΕΑΠΑΣΑ/ΤΠΑΣ, όπως 
προβλέπεται με τις διατάξεις του άρ-
θρου 8, του Α.Ν. 884/1937(A.387), όπως 
αντικαταστάθηκε με την περ. ιη, της 
παρ. 1, του άρθρου 3, του ν. 
1169/1981(A.180)». κλπ.

Μετά τις έντονες διαμαρτυρίες και 
παρεμβάσεις μας, που έλαβαν χώρα 
και κατά τη συζήτηση στην αρμόδια 
Επιτροπή της Βουλής, υπήρξε τροπο-
ποίηση της αρχικής διάταξης που 
προέβλεπε και την κατάργηση του 
κατωτέρω κοινωνικού πόρου (κατα-
δικαστικές αποφάσεις), ως εξής ώστε 
να ισχύει από 1.7.2014:

Β. Η παρ. 1 του άρθρου 20, του 
ν.4058/2012 (A’ 63), αντικαθίσταται ως 
ακολούθως:

«1.α. Στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού 

και στο Ταμείο Αρωγής Υπαλλήλων 
Αστυνομίας Πόλεων, περιέρχεται ως 
πόρος σε ποσοστό 68% και 32% αντί-
στοιχα, ποσοστό 5% επί των επιβαλ-
λόμενων σε χρήμα ποινών, καθώς 
και επί των ποσών που προκύπτουν 
από τη μετατροπή των στερητικών 
της ελευθερίας ποινών.

β. Στο Μετοχικό Ταμείο Στρατού, 
περιέρχεται ως πόρος σε ποσοστό 
68% το ποσό που προέρχεται από την 
εκποίηση των πάσης φύσεως πλεο-
ναζόντων και μη αναγκαιούντων ή 
πεπαλαιωμένων κινητών πραγμά-
των, ιδίως υλικών, εφοδίων, μηχανη-
μάτων, παντός είδους τροχοφόρων 
και πλωτών μέσων της Ελληνικής 
Αστυνομίας, που δεν μπορούν να 
χρησιμοποιηθούν για το σκοπό για 
τον οποίο προορίζονται. Τα ανωτέρω 
υλικά παραδίδονται στις αρμόδιες 
υπηρεσίες του Στρατού Ξηράς και 
ακολουθείται η ισχύουσα διαδικασία 
για την εκποίηση πολεμικού υλικού.»

Γ. Η διάταξη της ανωτέρω περίπτω-
σης Β΄ ισχύει από 1.7.2014.

3 Η Βουλή είχε κληθεί να ψηφί-
σει την ακόλουθη διάταξη, 

που άλλαζε άρδην τον τρόπο υπο-
λογισμού των επικουρικών συ-
ντάξεων, αλλά και του εφάπαξ 
βοηθήματος, πέραν του ότι θα 
επανέφερε το ΤΕΑΠΑΣΑ στην επο-
πτεία του Υπουργείου Εργασίας:

Δ. Από 1.1.2015 οι φορείς, τομείς και 
κλάδοι Επικουρικής ασφάλισης αρ-
μοδιότητας του υπουργείου Εργασί-
ας, Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρό-
νοιας, οι Τομείς του Ταμείου Επικου-
ρικής Ασφάλισης και Πρόνοιας Απα-
σ χ ο λ ο ύ μ ε ν ω ν  σ τ α  Σ ώ μ α τ α 
Ασφαλείας (ΤΕΑΠΑΣΑ) αρμοδιότη-
τας του υπουργείου Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη λειτουρ-
γούν με βάση το διανεμητικό σύστη-
μα προκαθορισμένων εισφορών με 
νοητή κεφαλαιοποίηση και οι ασφα-

λιστικές εισφορές που καταβάλλο-
νται για κάθε ασφαλισμένο τηρού-
νται σε ατομικές μερίδες. Από την 
ίδια ημερομηνία οι διατάξεις του άρ-
θρου 42 του ν.4052/2012 (Α΄41), όπως 
ισχύει, έχουν ανάλογη εφαρμογή και 
στους εν λόγω φορείς, τομείς και κλά-
δους».

Επρόκειτο για μια ωμή παρέμβαση 
στον ασφαλιστικό μας φορέα, ο οποί-
ος είχε καταστεί αυτόνομος και είχε 
υπαχθεί στο υπουργείο Δημόσιας Τά-
ξης και Προστασίας του Πολίτη, προ-
κειμένου να ρυθμίζει αυτόνομα τα 
του οίκου του, αλλά η Κυβέρνηση επι-
καλούμενη τις μνημονιακές δεσμεύ-
σεις επιχείρησε να ακυρώσει ό,τι εί-
χαμε επιτύχει μέχρι σήμερα για τη 
βιωσιμότητα του ΤΕΑΠΑΣΑ και τη 
διασφάλιση του ύψους του εφάπαξ 
βοηθήματος και των επικουρικών 
συντάξεων. Οι Ομοσπονδίες μας 
μόλις πληροφορήθηκαν τις προ-
θέσεις της Κυβέρνησης και ιδίως 
του υπουργού Εργασίας κ. Ιωάννη 
Βρούτση, σήμαναν συναγερμό και 
κατέστησαν σαφές σε όλα τα επί-
πεδα ότι τυχόν υπαναχώρηση θα 
σήμαινε εμπαιγμό των ενστόλων.

  Κατόπιν τούτου, ο υπουργός Εργα-
σίας από το βήμα της Βουλής δήλωσε 
ότι αφενός το Ταμείο παραμένει 
υπό την εποπτεία του υπουργείου 
Δημόσιας Τάξης, αφετέρου δε με 
νομοτεχνική βελτίωση που κατέ-
θεσε, εξαιρείται το Ταμείο Πρόνοι-
ας από τον νέο τρόπο υπολογι-
σμού των εφάπαξ βοηθημάτων 
που θα ισχύσει για όλα τα ταμεία 
από 1/1/2015, σύμφωνα με το μαθη-
ματικό τύπο του Υπουργείου Εργασί-
ας. Είμαστε όμως υποχρεωμένοι να 
μην εφησυχάζουμε διότι ελλοχεύει ο 
κίνδυνος νέων ρυθμίσεων εις βάρος 
του ασφαλιστικού μας φορέα και των 
προσδοκιών των συναδέλφων μας 
για ένα αξιοπρεπές εφάπαξ.

Καίριο πλήγμα
Με κοινή τους ανακοίνωση, ΠΟΑΣΥ 
και ΠΟΑΞΙΑ ενημέρωσαν επίσης τα 
μέλη τους ότι «το συνδικαλιστικό κί-
νημα τελεί σε επαγρύπνηση, διεκδι-
κώντας την αποκατάσταση των αδι-
κιών δεδομένου ότι ο ασφαλιστικός 
μας φορέας έχει υποστεί καίριο 
πλήγμα εξαιτίας των γνωστών «κου-
ρεμάτων» με το Ν. 4050/2010 (τα απο-
θεματικά του ΤΕΑΠΑΣΑ απομειώθη-
καν κατά 360 εκατ. ευρώ και του ειδι-
κού λογαριασμού αρωγής (Ίδρυμα 
εξοχών), που στηρίζεται αποκλειστι-
κά στις εισφορές μας απομειώθηκαν 
κατά 70%, ήτοι υπέστησαν απώλεια 
16.620.270 ευρώ).

Τέλος, επειδή οφείλουμε να είμα-
στε ακριβοδίκαιοι, επισημαίνουμε 
ότι πολλοί βουλευτές από όλο το πο-
λιτικό φάσμα και ιδιαίτερα οι βου-
λευτές που προέρχονται από το Σώμα 
της Ελληνικής Αστυνομίας, στήριξαν 
με έμφαση τα δίκαια αιτήματά μας, 
αποδεικνύοντας ότι με τη σθεναρή 
τους στάση δύνανται να προστατέ-
ψουν τον ένστολο.

Στην προσπάθειά μας αυτή προ-
σβλέπουμε στην στήριξη όλων των 
βουλευτών, καθώς ο δρόμος θα εί-
ναι μακρύς».

Συνάντηση με Χρ. Σταϊκούρα
Εξάλλου, τα Προεδρεία των Ομο-
σπονδιών μας πραγματοποίησαν 
(20-3-2014), έκτακτη συνάντηση με 
τον αναπληρωτή υπουργό Οικονομι-
κών κ. Χρήστο Σταϊκούρα για το επί-
μαχο θέμα της καταβολής στους έν-
στολους εφάπαξ οικονομικής ενί-
σχυσης 500 ευρώ.

Από πλευράς του κ. υπουργού έγινε 
ενημέρωση και παρουσιάστηκε η 
συμφωνία της κυβέρνησης με την 
Τρόικα, ενώ τα προεδρεία των Ομο-
σπονδιών επεσήμαναν ότι δεν διορ-
θώνονται οι αδικίες που έχουν προ-
κληθεί με αποτέλεσμα να υπάρχει 
αναστάτωση στις τάξεις των ενστό-
λων και να εγείρονται εύλογα ερωτη-
ματικά. Γι’ αυτό ζητήθηκε από πλευ-
ράς μας και συζητήθηκαν τρόποι 
εξορθολογισμού της καταβολής του, 
σύμφωνα με τις εξαγγελίες του κ. 
πρωθυπουργού.

 Επίσης, με κοινή τους ανακοίνωση 
οι έξι Ομοσπονδίες των Σωμάτων 
Ασφαλείας, απαντώντας στην επικοι-
νωνιακή «επίθεση φιλίας» που δέ-
χθηκαν οι ένστολοι ως «ευνοημένοι» 
της πολιτικής της Κυβέρνησης σε 
περίοδο οικονομικής ύφεσης, επισή-
μαναν τα εξής:

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα ου-
δέποτε αντιμετώπισε με συντεχνια-
κούς όρους τις μισθολογικές απολα-
βές, απεναντίας αξίωσε στο παρελ-
θόν και συνεχίζει να αξιώνει και σή-
μερα από την ελληνική πολιτεία 
δίκαιη αντιμετώπιση. Όχι δυο μέτρα 
και δυο σταθμά, αλλά αμοιβές με βά-
ση την επικινδυνότητα και τις ειδικές 

Τα υπέρ και τα κατά του πολυνομοσχεδίου
Αγώνας δρόμου ως την τελευταία στιγμή μέσα κι έξω από τη Βουλή για να διασώσουμε τα έσοδα του ασφαλιστικού μας φορέα
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Κύριε Αρχηγέ,
Αναλαμβάνετε τα ηνία της Ελληνι-

κής Αστυνομίας σε μία περίοδο κατά 
την οποία ο Έλληνας Αστυνομικός 
καλείται να ανταποκριθεί στις 
προσδοκίες του Ελληνικού Λαού για 
ασφάλεια και ευημερία, με σεβασμό 
στα ανθρώπινα δικαιώματα και τις 
δημοκρατικές του κατακτήσεις.

Η περίοδος που διανύουμε είναι 
μία περίοδος αυξημένων δυσκολιών 
και κινδύνων, θέλουμε, όμως να πι-
στεύουμε ότι με την ανάληψη των 
νέων σας καθηκόντων, σηματοδο-
τείτε την αναγκαία στροφή του 
Αστυνομικού Σώματος προς τον 
απαραίτητο εκσυγχρονισμό, τον εκ-
δημοκρατισμό και τη ριζική μεταρ-
ρύθμιση των λειτουργιών του, έτσι 

ώστε να πάρει αυτό οριστικό διαζύ-
γιο από ό,τι νοσηρό και επιζήμιο το 
εγκλώβιζε στο «χθες» και στην απα-

ξίωση. Ως Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Αστυνομικών Υπαλλήλων σας ευχό-
μαστε καλή δύναμη για μια αποτε-

λεσματική θητεία στο ύπατο αξίωμα 
της Ελληνικής Αστυνομίας.

Προσβλέπουμε στην εποικοδομη-
τική συνεργασία και στον διάλογο 
για την επίτευξη κοινών στόχων, 
όπως αυτοί απορρέουν από τον θε-
σμικό μας ρόλο, τον οποίο πιστά 
υπηρετούμε σεβόμενοι τον όρκο 
μας, τις αξίες και τα οράματα μας για 
μια σύγχρονη, δίκαιη και δημοκρα-
τική Ελληνική Αστυνομία.

Με εκτίμηση

Για την Εκτελεστική Γραμματεία
Ο Πρόεδρος 

Χρήστος Φωτόπουλος
Ο Γενικός Γραμματέας

Παναγιώτης Λάζος

Ευχές της ΠΟΑΣΥ στον νέο Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ.
Επιστολή προς τον Αρχηγό της Ελληνικής Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. Δημήτριο Τσακνάκη

συνθήκες εργασίας των ενστόλων.
Με αυτό το κριτήριο, ζητήσαμε 

αποκατάσταση των αδικιών που 
έχουμε υποστεί λόγω των μνη-
μονιακών πολιτικών τα τελευ-
ταία χρόνια, όπως άλλωστε απο-
φαίνεται και το Συμβούλιο της 
Επικρατείας στην υπό έκδοση 
απόφασή του κατόπιν της προ-
σφυγής που είχαμε ασκήσει για 
την ακύρωση των περικοπών 
του τρίτου Μνημονίου.

Η Κυβέρνηση, επιχειρώντας 
να ανταποκριθεί στο δίκαιο αί-
τημά μας για άρση των συνεπει-
ών των μνημονίων, αντί να λάβει 
υπόψη τις προτάσεις μας, ανα-
κοίνωσε μονομερώς την χορήγη-
ση από το πλεόνασμα ενός εφά-
παξ βοηθήματος ύψους 500 ευ-
ρώ με βάση εισοδηματικά κριτή-
ρια (έως 1.500 ευρώ μεικτά), με 
αποτέλεσμα να προκληθεί έντο-
νη πικρία και αγανάκτηση εκ 
μέρους όσων εξαιρούνταν.

Μετά τις αντιδράσεις μας, το 
οικονομικό επιτελείο προχώ-
ρησε στην μερική βελτίωση 
της ρύθμισης έτσι ώστε να μην 
υπολογίζονται τα ποσά της οι-
κογενειακής παροχής, των 
πενθημέρων και των νυχτερι-
νών, απορρίπτοντας, ωστόσο, 
το αίτημά μας για υπολογισμό 
και των επιδομάτων επικινδυ-
νότητας, εξομάλυνσης και 
αντίστοιχα Ειδικών Δυνάμε-
ων, που θα διεύρυναν ακόμα 
περισσότερο τον αριθμό των 
δικαιούχων συναδέλφων μας. 
Επίσης, απέρριψε την πρότασή 
μας το όποιο ποσό να χορηγηθεί 
σε όλους με διακύμανση, ανάλο-
γα με τη μισθολογική κλίμακα, με 
την αιτιολογία ότι δεν είναι απο-
δεκτό από την Τρόικα.

Η κατάληξη αυτή, έχει προκα-
λέσει τις εύλογες διαμαρτυρίες 
της συντριπτικής πλειοψηφίας 
των συναδέλφων μας και ουδό-
λως μας ικανοποιεί, καθώς δια-
φάνηκε για άλλη μια φορά το 
εσκεμμένο έλλειμμα διαχείρισης 
για τη χορήγηση ενός εφάπαξ 
«βοηθήματος». Όλα προφανώς 
θυσιάζονται στο βωμό της επικοι-
νωνίας.  ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ τη δίκαιη 
κατανομή του «βοηθήματος», 
όπως αναμένουν όλοι οι συνά-
δελφοι. ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ τουλάχι-
στον σεβασμό στον ένστολο από 
την Επίσημη Πολιτεία με το 
έμπρακτο ενδιαφέρον της και την 
ουσιαστική αντιμετώπιση των 
προβλημάτων μας».

Οι δόκιμοι
Να σημειωθεί επίσης, ότι αναστά-
τωση προκλήθηκε και με την ασά-
φεια που υπήρχε όσον αφορά τη 
χορήγηση του επιδόματος στους 
δόκιμους. Οι Ομοσπονδίες ζήτη-
σαν διευκρινήσεις από τον ανα-
πληρωτή υπουργό Οικονομικών κ. 
Σταϊκούρα και απαίτησαν να δοθεί 
το επίδομα και σε αυτούς με βάση 
τα εισοδηματικά κριτήρια, όπως 
προβλέπεται για άλλες κατηγορί-
ες δικαιούχων.

Τ ις γνωστές συμπληγάδες διήλ-
θαν και φέτος οι κρινόμενοι 
αξιωματικοί της Ελληνικής 

Αστυνομίας, αφού οι ετήσιες τακτι-
κές κρίσεις πραγματοποιήθηκαν με 
το ισχύον σύστημα κρίσεων και προ-
αγωγών και μάλιστα παρά τις περί 
του αντιθέτου διαβεβαιώσεις της πο-
λιτικής ηγεσίας. Ο Αρχηγός της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας αντιστράτηγος 
κ. Νίκος Παπαγιαννόπουλος υπέ-
βαλε την παραίτησή του μετά από 
διετή θητεία και το ΚΥΣΕΑ τον αντι-
κατέστησε με τον νέο αντιστράτηγο 
κ. Δημήτρη Τσακνάκη, ανοίγοντας 
το δρόμο για τη σύγκληση στη συνέ-
χεια των συμβουλίων που προχώρη-
σαν στις κρίσεις των υπολοίπων 
αξιωματικών του Σώματος. 

Η ΠΟΑΣΥ, με ανακοίνωσή της λίγο 
πριν την έναρξη της όλης διαδικασί-
ας, είχε εκφράσει τον προβληματισμό 
της με αφορμή την απόφαση του Γε-
νικού Γραμματέα Δημόσιας Τάξης να 
αναβάλει τις ετήσιες τακτικές κρίσεις 
των Αξιωματικών της Ελληνικής 
Αστυνομίας επί δίμηνο (ΦΕΚ 
438Β’/24-02-2014), συμμεριζόμενη 
την εύλογη ανησυχία των κρινόμε-
νων αξιωματικών, αλλά και του συνό-
λου του αστυνομικού προσωπικού, 
που βιώνει τη συνεχιζόμενη απαξίω-
ση των θεσμικών λειτουργιών του 
Σώματος. Επανέφερε δε τις πάγιες 
θέσεις της για την κορυφαία διαδικα-
σία αξιολόγησης της προσφοράς και 
της επαγγελματικής επάρκειας των 
στελεχών του, «με την ελπίδα ότι αυ-
τή τη φορά δεν θα ακολουθηθεί η πε-
πατημένη και επιτέλους θα υπάρξει 
η επιδιωκόμενη αλλαγή πλεύσης», 
όπως τόνισε χαρακτηριστικά στην 
ανακοίνωσή της.

Οι κρίσεις, ως γνωστόν, είχαν ανα-
βληθεί με την αιτιολογία της ψήφι-

σης του σχεδίου νόμου «Αναδιοργά-
νωση της Ελληνικής Αστυνομίας 
κλπ» και εκ μέρους της ηγεσίας δεν 
είχε διευκρινιστεί αν θα ακολουθού-
σε νέα αναβολή ή αν θα γίνονταν 
εσπευσμένα λίγο πριν τη Μεγάλη 
Εβδομάδα και την έναρξη της εκλογι-
κής περιόδου, όπως κι έγινε τελικά.

«Το γεγονός αυτό λειτουργεί διαλυ-
τικά δεδομένου ότι αυτός καθ’ αυτός 
ο θεσμός των κρίσεων έχει απαξιωθεί 
τα μάλα, εξαιτίας του αναχρονιστικού 
πλαισίου που τον διέπει και των αρ-
νητικών φαινομένων που τον χαρα-
κτηρίζουν επί σειρά ετών, παρά τις 
έντονες επικρίσεις μας και την καθο-
λική απαίτηση για καινοτόμες πρω-
τοβουλίες. Δυστυχώς, αντί να αναλη-
φθεί εγκαίρως η αναγκαία απόφαση 
για την έναρξη διαλόγου με στόχο τον 
εκσυγχρονισμό-εκδημοκρατισμό του 
θεσμού αυτού, όπως άλλωστε τονίσα-
με προσφάτως στο πλαίσιο της συζή-
τησης στη Βουλή για την ριζική με-
ταρρύθμιση της Ελληνικής Αστυνο-
μίας, τούτο εξακολουθεί να αποτελεί 
ζητούμενο. Οι Έλληνες Αξιωματικοί 

για άλλη μια φορά αισθάνονται «όμη-
ροι» μιας απαράδεκτης κατάστασης, 
ενώ το σύνολο του αστυνομικού προ-
σωπικού είναι «αιχμάλωτο» σε ένα 
ξένο προς αυτό στρατόπεδο, όπου 
ασκούνται ξένοι «φαντάροι»... Μνη-
μόνια και θεσμικός ξεπεσμός, αφή-
νουν κι εδώ τα αποτυπώματά τους.

Οι προτάσεις μας
Αρνούμενοι, επομένως, να συμπρά-
ξουμε στη νομιμοποίηση οποιασδή-
ποτε περαιτέρω διαχείρισης του μεί-
ζονος αυτού ζητήματος, ξεκαθαρίζο-
ντας υπεύθυνα τη στάση μας και με 
όλο το σεβασμό στα χιλιάδες έντιμα 
και άξια στελέχη της Ελληνικής 
Αστυνομίας, επαναφέρουμε την πρό-
τασή μας για συγκρότηση μιας επι-
τροπής αρμόδιας για την υποβολή-
μελέτη προτάσεων με στόχο την κα-
θιέρωση ενός νέου πλαισίου ανάδει-
ξης της ηγεσίας του Σώματος και 
αξιολόγησης των αστυνομικών μας 
στελεχών. Μιας διαδικασίας αξιο-
κρατικής και διάφανης, που θα 
φέρει τη σφραγίδα κύρους του Ελ-

ληνικού Κοινοβουλίου και η 
οποία θα αποτελεί εγγύηση για 
μια αποτελεσματική αστυνομική 
διοίκηση με σεβασμό κατ’ αρχήν 
στον «υφιστάμενο» και στα δικαι-
ώματά του και κατ’ επέκταση στο 
λειτούργημα που καλούμαστε 
όλοι να υπηρετούμε.

Η θεσμική κατοχύρωση μιας δια-
δικασίας ακρόασης και επιλογής 
του Αρχηγού του Σώματος από αρ-
μόδια επιτροπή του Κοινοβουλίου, η 
συμμετοχή μας στα Συμβούλια Κρί-
σεων για μια αντικειμενική και δί-
καιη βαθμολογική εξέλιξη και αξιο-
λόγηση όλου του αστυνομικού προ-
σωπικού, η διαμόρφωση της νέας 
αστυνομικής ιεραρχίας με βάση και 
τα νέα οργανογράμματα, αποτελούν 
μείζονα ζητήματα που χρήζουν άμε-
σης αντιμετώπισης, βάζοντας τέρμα 
σε ανορθολογικές πρακτικές και λο-
γικές του παρελθόντος, τις οποίες 
έχουμε κατά κόρον αναδείξει (ενδει-
κτικά τα έγγραφά μας Αρ. Πρωτ. 
300/4/7 από 3/7/ 2012 και 300/4/7α 
από 20/7/12 κ.λπ.)».

Μια από τα ίδια με τις κρίσεις
Αξιολόγηση με κύρος και διαφάνεια, το μεγάλο ζητούμενο, τονίζει η ΠΟΑΣΥ 
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Έκθετη η ηγεσία για την αρπαγή  
των ανταποδοτικών πόρων
Από το Δεκέμβριο του 2013 συζητούσε με το υπουργείο Οικονομικών μείωση των εσόδων του ΤΕΑΠΑΣΑ!

Τ ις μεθοδεύσεις που προηγή-
θηκαν της ψήφισης του πο-
λυνομοσχεδίου για την περι-

κοπή των κοινωνικών πόρων του 
ΤΕΑΠΑΣΑ, κατήγγειλε η ΠΟΑΣΥ 
ζητώντας εξηγήσεις από τον 
υπουργό Δημόσιας Τάξης και Προ-
στασίας του Πολίτη.

Όπως τονίζει σε σχετικό έγγρα-
φο, «με έκπληξη πληροφορηθήκα-
με ότι η «Ηγεσία» από το Δεκέμ-
βριο του 2013 επικοινωνούσε εν 
κρυπτώ με το Υπουργείο Οικονο-
μικών, αποδεχόμενη μια διαδικα-
σία κατάργησης μη ανταποδοτι-
κών πόρων του ΤΕΑΠΑΣΑ, χωρίς 
καν να έχει ερωτηθεί το ίδιο, αφή-
νοντας στο σκοτάδι την Πρόεδρο 
και τα μέλη του Διοικητικού του 
Συμβουλίου, την Ομοσπονδία μας 
και βεβαίως τους χιλιάδες ασφαλι-
σμένους –δικαιούχους συναδέλ-
φους μας».

Όπως προκύπτει από έγγραφο 
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Αθηνών (Αρ. Πρωτ.: 031 
από 08/04/2014), αλλά και από 
δημοσιευθέν Ενημερωτικό Ση-
μείωμα του Κλάδου Οικονομικο-
τεχνικών & Πληροφορικής του 
Αρχηγείου της Ελληνικής Αστυ-
νομίας που φέρει ημερομηνία 27 
Μαρτίου 2014, η «Ηγεσία» γνώρι-
ζε και συζητούσε τουλάχιστον 
από 11-12-2013 με το Υπουργείο 
Οικονομικών τρόπους ενίσχυσης 
του Κρατικού Προϋπολογισμού 

εις βάρος των ταμειακών δεδο-
μένων του Ταμείου μας και επι-
τείνοντας τις δυσκολίες που τού-
το αντιμετωπίζει όσον αφορά τις 
τρέχουσες υποχρεώσεις του (κα-
ταβολή εφάπαξ κλπ), αλλά και 
μακροπρόθεσμα όσον αφορά τη 
βιωσιμότητά του.

«Μας προξενεί κατάπληξη το 
γεγονός και εκφράζουμε την 
έντονη διαμαρτυρία μας», ανα-
φέρει επίσης η ΠΟΑΣΥ στο έγ-
γραφό της, «καθόσον αποκαλύ-
πτεται η μεθόδευση που προη-
γήθηκε για την νέα υφαρπαγή 
των πόρων του ταμείου μας 
-για δεύτερη δυστυχώς φορά 
μετά τα ληστρικά κουρέματα 
των πρώτων Μνημονίων- στο 

όνομα της ενίσχυσης του Κρα-
τικού Προϋπολογισμού και της 
δημιουργίας τελικά εικονικών 
πλεονασμάτων, αφού αποδει-
κνύεται περίτρανα η αλχημεία 
της μεταφοράς κονδυλίων από 
τις τσέπες των εργαζομένων 
και από το συγκεκριμένο τα-
μείο ειδικότερα, στο δημόσιο 
ταμείο και όχι η συσσώρευση πό-
ρων μέσα από μια εξυγιαντική και 
επί στέρεου εδάφους αναπτυξια-
κή διαδικασία.

Δυστυχώς, η μεθόδευση αυτή 
δεν περιποιεί τιμή σε κανέναν και 
θέτει προ των ευθυνών τους 
όσους συνήργησαν καθ’ οποιον-
δήποτε τρόπο στην υπονόμευση 
της λειτουργίας και της βιωσιμό-

τητας του μοναδικού ασφαλιστι-
κού μας φορέα, που σημειωτέον 
διατείνεται ότι δεν γνώριζε όσα 
επιζήμια εξυφαίνονταν πίσω από 
τις πλάτες του, μήνες πριν από 
την ψήφιση του γνωστού πολυνο-
μοσχεδίου, με το οποίο επικυρώ-
θηκε άλλη μια επιζήμια και για το 
χώρο μας πολιτική!

Παρακαλούμε να μας ενημερώ-
σετε αναλυτικά για τη σκοπιμότη-
τα αυτής της μεθόδευσης, πώς 
σκοπεύετε να επανορθώσετε το 
τρωθέν κύρος και την αξιοπιστία 
του Διοικητικού Συμβουλίου του 
Ταμείου και το κυριότερο πώς θα 
διασφαλίσετε την βιωσιμότητα και 
την εύρυθμη λειτουργία του ασφα-
λιστικού μας φορέα».

Το ΜΤΣ εξακολουθεί  
να ΜαΣ αγνοεί;
Αίτημα για συνάντηση με τον πρό-
εδρο του Μ.Τ.Σ. αντιστράτηγο ε.α. 
κ. Χαρίλαο Μπουκοβάλα υπέβα-
λαν η ΠΟΑΣΥ και η ΠΟΑΞΙΑ, μετά 
την ανησυχία και τον προβληματι-
σμό που προκάλεσαν στους συνα-
δέλφους δημοσιεύματα, τόσο του 
έντυπου όσο και του ηλεκτρονικού 
τύπου, αναφορικά με τη βιωσιμό-
τητα του Μετοχικού Ταμείου Στρα-
τού, καθώς και για τις λύσεις που 
εξετάζονται προς αυτήν την κα-
τεύθυνση, μέσω μιας επιτροπής 
που συστήθηκε από τον Υφυπουρ-
γό Εθνικής Άμυνας κ. Δαβάκη με 
σκοπό τη διενέργεια διαγωνισμού 
για ανάδειξη εξωτερικού φορέα 
που θα αναλάβει την εκπόνηση 
σχετικής οικονομοτεχνικής μελέ-
της. «Για μια ακόμα φορά, επιση-
μαίνουμε ότι ως εκπρόσωποι των 
εργαζομένων στην Ελληνική Αστυ-
νομία, εξαιρεθήκαμε προκλητικά 
από τις εργασίες της επιτροπής, αν 
πράγματι υφίσταται, ενώ παράλ-
ληλα δεν είχαμε καμιά ενημέρωση 
για τις φερόμενες συναντήσεις 
σας με εκπροσώπους της Τρόικας, 
προκειμένου να ενοποιηθούν τα 
Μετοχικά Ταμεία των Ενόπλων Δυ-
νάμεων ως φορέας επικουρικής 
ασφάλισης. Προς τούτο, εκπροσω-
πώντας τους 35.000 πλέον μετό-
χους του Μετοχικού Ταμείου Στρα-
τού, παρακαλούμε όπως άμεσα 
ορίσετε συνάντηση με τα Προε-
δρεία των Ομοσπονδιών μας, προ-
κειμένου να ενημερωθούμε για τις 
ενέργειες και διεργασίες που γίνο-
νται», σημείωναν μεταξύ άλλων οι 
Ομοσπονδίες στο έγγραφό τους.

Με πρωτοβουλία των τριών 
βουλευτών κ.κ. Κυριαζί-
δη Δημητρίου, Βλαχο-

γιάννη Ηλία και Νταβλούρου 
Αθανασίου, έγινε δεκτή από τον 
Υπουργό Ναυτιλίας κ. Μιλτιάδη 
Βαρβιτσιώτη η κατατεθείσα από 
αυτούς τροπολογία κατά τη συζή-
τηση νομοσχεδίου αρμοδιότητάς 
του, σύμφωνα με την οποία στα 
ασφαλιστικά μας ταμεία περιέρ-
χεται πόρος 5 % από τα πρόστιμα 
των παραβάσεων του Κ.Ο.Κ.

Όπως γίνεται αντιληπτό, πρό-
κειται για μια καθοριστική πα-
ρέμβαση υπέρ των ασφαλιστι-
κών μας ταμείων, χρόνιο αίτη-
μα του συνδικαλιστικού μας 
κινήματος που πέραν της οι-
κονομικής πτυχής, προσδίδει 
μια τολμηρή νότα αισιοδοξίας 
στην παρούσα αρνητική συ-
γκυρία για την επιτυχή κατά-
ληξη ενεργειών που τις δια-
κρίνει η επιμονή και η ζέση 

για το αιτούμενο. Με δήλωσή 
του ο κ. Κυριαζίδης, τονίζει ότι 
«μετά από «Οδύσσεια» αρκετού 
χρόνου ένα δίκαιο αίτημα των 
ενστόλων (Αστυνομικών, Στρατι-

ωτικών και Πυροσβεστών) έγινε 
αποδεκτό από την Κυβέρνηση. 
Πιο συγκεκριμένα, ο υπουργός 
Ναυτιλίας κ. Μιλτιάδης Βαρβι-
τσιώτης κατά τη συζήτηση νομο-

σχεδίου της αρμοδιότητός του 
‘’Τουριστικά Πλοία και άλλες δι-
ατάξεις ‘’, έκανε δεκτή την τρο-
πολογία που αφορά την εξυγίαν-
ση και οικονομική ανάκαμψη 

των ασφαλιστικών φορέων του 
προσωπικού 1) της Ελληνικής 
Αστυνομίας-Στρατού, δηλαδή του 
Μετοχικού Ταμείου Στρατού και 
των Τομέων Επικουρικής Ασφά-
λισης Υπαλλήλων Αστυνομίας 
Πόλεων (πρώην ΤΑΥΑΠ) και Ελ-
ληνικής Χωροφυλακής (πρώην 
ΕΤΕΧ) του Ταμείου Επικουρικής 
Ασφάλισης και Πρόνοιας Απα-
σχολουμένων στα Σώματα Ασφα-
λείας (ΤΕΑΠΑΣΑ), και 2) του Πυ-
ροσβεστικού Σώματος, δηλαδή 
του Τομέα Επικουρικής Ασφάλι-
σης Υπαλλήλων Πυροσβεστικού 
Σώματος (πρώην ΤΑΥΠΣ) του Τα-
μείου Επικουρικής Ασφάλισης 
και Πρόνοιας Απασχολουμένων 
στα Σώματα Ασφαλείας (ΤΕΑΠΑ-
ΣΑ), κατ’ αναλογίαν προς την δι-
άταξη του άρθρου 10 ν. 4150/2013 
(ΦΕΚ 102, τεύχ. Α’) που ψηφίστη-
κε πρόσφατα από την Βουλή των 
Ελλήνων για το Μετοχικό Ταμείο 
Ναυτικού. 

Στα Ταμεία το 5% από τις παραβάσεις του ΚΟΚ
Σημαντική η τροπολογία για την ενίσχυση του ΤΕΑΠΑΣΑ
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Η Παγκόσμια Ημέρα των 
Ηνωμένων Εθνών για την 
Εξάλειψη των Φυλετικών 

Διακρίσεων, εορτάζεται με μια σει-
ρά εκδηλώσεων και δραστηριοτή-
των σε όλο τον κόσμο στις 21 Μαρ-
τίου, κάθε έτους.

 Στη χώρα μας, δυστυχώς, αντί 
αυτών, δεσπόζουν οι επετειακές 
ανακοινώσεις για το φαινόμενο 
του ρατσισμού, αλλά και οι 
ανούσιες αντιπαραθέσεις με 
αφορμή διάφορα περιστατικά.

Η συντεταγμένη πολιτεία θα 
έπρεπε να έχει ψηλά στην ατζέντα 
της την εφαρμογή μέτρων πρόλη-
ψης, αλλά και αντιμετώπισης των 
αρνητικών συνεπειών του ρατσι-
σμού, λόγω και των υπαρκτών 
προβλημάτων που προκαλούν οι 

συνεχιζόμενες με-
ταναστευτικές 
ροές μέσω της 
χώρας μας προς 
άλλες ευρωπαϊ-
κές χώρες.

Το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα 
έγκαιρα είχε επιση-
μάνει τα ελλείμματα 
στο χώρο της δημόσιας δι-
οίκησης και της Ελληνικής Αστυ-
νομίας (μεταναστευτικό, εκπαί-
δευση, ελεγκτικοί μηχανισμοί 
κλπ), αναδεικνύοντας συγκεκρι-
μένες πολιτικές αφενός για την 
αποτελεσματικότερη διαχείριση 
υπαρκτών κινδύνων, αφετέρου δε 
για την προστασία των ίδιων των 
αστυνομικών από επίμεμπτες συ-

μπεριφορές. Στο 
πλαίσιο αυτό κα-
λούμε για άλλη 
μια φορά τη συ-
ντεταγμένη πο-
λιτεία να θωρα-
κίσει το λει-

τούργημα του 
Αστυνομικού με 

σεβασμό στις αρχές 
του κράτους δικαίου, μα-

κριά από μικροκομματικές 
σκοπιμότητες. Μόνο έτσι ο έν-
στολος αστυνομικός υπάλληλος 
θα νιώθει ασφαλής και θα επιτελεί 
ευόρκως το καθήκον του, απαλ-
λαγμένος από φοβικά σύνδρομα, 
αλλά και από συμπεριφορές που 
θα τον φέρνουν αντιμέτωπο με 
την νομιμότητα.

Μεταγραφές φοιτητών 
αστυνομικών σε α.ε.ί. - Τ.ε.ί.

Να προωθηθεί η ρύθμιση για 
τις μεταγραφές φοιτητών 
αστυνομικών καλεί η ΠΟΑ-

ΣΥ τον υπουργό Παιδείας και Θρη-
σκευμάτων κ. Κωνσταντίνο Αρβα-
νιτόπουλο.

Σύμφωνα με το Νόμο 4218/2013 
άρθ. 6 παρ. 4, ΦΕΚ. Α/268/10-12-2013, 
που αφορά τη μεταφορά θέσης 
φοίτησης των φοιτητών των 
Σχολών ή Τμημάτων 
Πανεπιστημίων ή ΤΕΙ, οι οποίοι 
είναι έμμισθοι δημόσιοι υπάλληλοι, 
υπάλληλοι του Δημοσίου, μόνιμα 
υπηρετούντες στις Ένοπλες 
Δυνάμεις και στα Σώματα 
Ασφαλείας, δίνεται η δυνατότητα 
μεταφοράς της θέσης φοίτησής 

τους σε αντίστοιχη Σχολή ή Τμήμα 
Πανεπιστημίου ή ΤΕΙ, που εδρεύει 
στην πόλη που υπηρετούν ή 
παρέχουν τις υπηρεσίες τους.  

Αρκετοί ενδιαφερόμενοι συνά-
δελφοι, αλλά και γονείς αυτών, ενη-
μέρωσαν την Ομοσπονδία ότι η συ-
γκεκριμένη διάταξη δεν έχει τεθεί 
σε ισχύ γιατί εκκρεμεί η έκδοση της 
προς τούτο προβλεπόμενης Υπουρ-
γικής Απόφασης, με αποτέλεσμα, 
ενώ έχουν πραγματοποιηθεί οι με-
ταγραφές των υπολοίπων φοιτη-
τών, οι μεταγραφές των φοιτητών 
αστυνομικών να καθυστερούν.

Το ίδιο έγγραφο κοινοποιήθηκε 
και στον υπουργό Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη.

Όχι στη ρατσιστική βία

Eκκρεμούν 499 αιτήματα  
για εφάπαξ από το ΤεαΠαΣα
To ταμείο έχει πλήρη επάρκεια με ικανή ανταπόκριση εκπλήρωσης των υποχρεώσεών του  
σε βάθος 50ετίας, δήλωσε η πρόεδρός του, κ. Ιωάννα Συνοδινού

Πραγματοποιήθηκε (13-03-
2014) συνάντηση του προε-
δρείου της Ομοσπονδίας με 

την τότε πρόεδρο του ΤΕΑΠΑΣΑ 
Ταξίαρχο κ. Ιωάννα Συνοδινού, με 
αφορμή το θέμα του εφάπαξ βοη-
θήματος, μετά την υπογραφή της 
σχετικής Υπουργικής Απόφασης 
από τον κ. υπουργό Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη κ. Νι-
κόλαο Δένδια.

Κατά τη συνάντηση τέθηκαν μια 
σειρά ερωτημάτων στην κ. πρόεδρο 
και αποτυπώθηκε το έκδηλο της 
αγωνίας μας για την περαιτέρω 
προοπτική, την ευρωστία του εν λό-
γω Ταμείου, τη δυνατότητα εκπλή-
ρωσης των υποχρεώσεών του σε 
βάθος χρόνου, ύστερα και από τις 
τελευταίες ρυθμίσεις.

Εκ μέρους της κ. προέδρου υπήρ-
ξε διαβεβαίωση ότι σύμφωνα και 
με τα στοιχεία των εγκεκριμέ-
νων αναλογιστικών μελετών και 
τις προβλεπόμενες ασφαλιστι-
κές δικλίδες, το Ταμείο σε όλους 
τους τομείς (Πρώην Ε.Χ.- Α.Π.) 
έχει πλήρη επάρκεια με ικανή 
ανταπόκριση εκπλήρωσης των 
υποχρεώσεών του σε βάθος 
50ετίας, με τα δεδομένα που 
ισχύουν σήμερα, διασφαλίζο-
ντας κατά τον καλύτερο τρόπο 
τους νέους μετόχους.

 Η έναρξη εφαρμογής της απόφα-
σης θα γίνει αμέσως μετά τη δημο-
σίευσή της, το αργότερο μέχρι αρ-
χές της επόμενης εβδομάδας.

 Στο Ταμείο σήμερα εκκρεμούν 
αιτήματα για χορήγηση εφάπαξ βο-
ηθήματος σε 499 μετόχους- δικαι-
ούχους της πρώην Α.Π. και η χορή-

να ΣυΜΜεΤεχουΜε  
ΣΤίΣ εΠίΤροΠεΣ
Να μην αθετήσει τη δέσμευσή 
του και να συνεχίσει το διάλογο 
με την Ομοσπονδία στο πλαίσιο 
της αναδιοργάνωσης των υπη-
ρεσιών, ζήτησε η ΠΟΑΣΥ εγγρά-
φως από τον υπουργό Δημόσι-
ας Τάξης και Προστασίας του 
Πολίτη. 
«Όπως έχετε δεσμευτεί κατά 
τη συζήτηση του νομοσχεδίου 
για την αναδιοργάνωση της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας, πρόθεσή 
σας είναι η περαιτέρω συζήτη-
ση στη Διαρκή Επιτροπή Δημό-
σιας Διοίκησης, Δημόσιας Τά-
ξης και Δικαιοσύνης, των 
αναγκαίων Προεδρικών Διαταγ-
μάτων, προκειμένου να τύχουν 
αυτά καλύτερης επεξεργασίας 
και αποδοχής εκ μέρους των 
πολιτικών κομμάτων. Επειδή 
ακόμα και η πιο καλά σχεδια-
σμένη αναδιοργάνωση για να 
τύχει εφαρμογής προϋποθέτει 
κατ’ αρχήν την αποδοχή της εκ 
μέρους εκείνων που θα κλη-
θούν να την υλοποιήσουν, αι-
τούμαστε τη συμμετοχή μας 
στις όποιες επιτροπές συγκρο-
τηθούν στο Αρχηγείο της Ελλη-
νικής Αστυνομίας με στόχο την 
προώθηση των ήδη ψηφισθέ-
ντων αλλαγών, μέσω των υπό 
κατάρτιση Προεδρικών Διαταγ-
μάτων. Θα ήταν επίσης σκόπι-
μη, κατά την άποψή μας, και η 
διεύρυνση της σύνθεσης της 
Ομάδας Εφαρμογής Μεταρρυθ-
μιστικών  
Δράσεων, που ήδη έχετε συ-
γκροτήσει στο Υπουργείο Δη-
μόσιας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη με απόφασή σας, 
ώστε να εκπροσωπούμαστε και 
σε αυτό το επίπεδο,  
ως θεσμικός συνομιλητής  
και εκπρόσωπος των υπηρεσια-
κών και προσωπικών συμφερό-
ντων των Ελλήνων Αστυνομι-
κών», τονίζει η Ομοσπονδία.

γησή του σ’ αυτούς θα ολοκληρωθεί 
σταδιακά και προς όλους, το αργό-
τερο μέχρι τον Ιούνιο του 2014.

 Η χορήγηση του εφάπαξ βοηθή-
ματος στους μετόχους της πρώην 
Ε.Χ. περαιώνεται άμεσα, χωρίς κα-
μία καθυστέρηση και ολοκληρώνε-
ται το αργότερο μέσα σε έξι μήνες 
από την κατάθεση στο Ταμείο του 
φακέλου με τα πλήρη δικαιολογη-
τικά εκ μέρους του αιτούντος δικαι-
ούχου.

 Η Ομοσπονδία τονίζει ότι, ό,τι 
επιτεύχθηκε για το συγκεκριμένο 
θέμα του ΤΕΑΠΑΣΑ, είναι αποτέλε-
σμα ενός καλού, δίκαιου και δυνα-

μικού αγώνα του Συνδικαλιστικού 
μας Κινήματος. 

Οφείλουμε όλοι μας με σοβαρές, 
υπεύθυνες και τεκμηριωμένες 
προτάσεις-θέσεις να συνεχίσουμε 
τον αγώνα για στήριξη και σφυρη-
λάτηση αυτού του οικοδομήματος, 
με τη λειτουργία του υπό την επο-
πτεία του δικού μας εργασιακού 
χώρου, στο υπουργείο Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη, 
μη αφήνοντας περιθώρια αδυναμι-
ών και αμφισβήτησης σ’ αυτούς 
που ευαγγελίζονται την επαναφο-
ρά του στο Υπουργείο Εργασίας.

Έχουμε ως εργασιακός χώρος όλα 

τα εχέγγυα, όσο κανείς άλλος χώ-
ρος του δημοσίου, έχουμε την ευσυ-
νειδησία του υπηρεσιακού καθήκο-
ντος, όσο κανείς άλλος, έχουμε την 
ικανότητα και σε κάθε περίπτωση 
έχουμε και τη δυνατότητα επιπλέον 
ενισχυτικής στελέχωσης του Ταμεί-
ου με ειδικούς επιστήμονες, αν τού-
το απαιτηθεί, ώστε να θωρακίζουν 
την ομαλή και αποτελεσματική λει-
τουργία του, ακόμα καλύτερα.

Ο αγώνας μας θα είναι συνεχής 
έτσι ώστε το ΤΕΑΠΑΣΑ να είναι δα-
κτυλοδεικτούμενο, να εμπνέει από-
λυτη εμπιστοσύνη σε όλους και ιδί-
ως στους νέους συναδέλφους μας.
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Νέα παρέμβαση  
του υπουργού ζήτησε  
η ΠΟΑΣΥ για  
να εκδίδεται  
σε εβδομαδιαία βάση  
η ανακοίνωση  
της υπηρεσίας

Μη εφαρμογή του Π.Δ. 
173/2013 για τον προγραμ-
ματισμό της καθημερινής 

υπηρεσίας σε εβδομαδιαία βάση, 
αναφέρουν οι Πρωτοβάθμιες Ενώ-
σεις για δεκάδες αστυνομικές υπηρε-
σίες, όπως είχε ζητήσει η ΠΟΑΣΥ στο 
πλαίσιο δειγματοληπτικού ελέγχου.

Τα αποτελέσματα κοινοποιήθη-
καν στον υπουργό Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη κ. Νίκο 
Δένδια όσο και στο Αρχηγείο, προ-
κειμένου να προβούν στις αναγκαί-
ες συστάσεις.

 «Ένα πάγιο αίτημά μας αναφορι-
κά με την ανακοίνωση του προγράμ-
ματος υπηρεσίας σε εβδομαδιαία 
βάση, έτυχε από μέρους σας θεσμο-
θέτησης με την έκδοση του Π.Δ. 
173/2013. Ο αγώνας μας με τη δική 
σας καθοριστική συμβολή δικαιώ-
θηκε, πλην όμως η αγωνία μας για 
την εφαρμογή των διατάξεων αυτού 
είναι έκδηλη και άκρως ανησυχητι-
κή, αφού όπως μας γνωστοποιείται 
από την πλειονότητα των Πρωτο-
βάθμιων Οργανώσεων μας, η Διοί-
κηση δεν εφαρμόζει τα προβλεπό-
μενα, επιδεικνύοντας προκλητική 
άρνηση. Τούτο επιβεβαιώνεται από 
δειγματοληπτικό έλεγχο που έγινε 
από την Ομοσπονδία, σε συνεργασία 
με τις Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις 
την Παρασκευή 14-03-2014, μεσημ-
βρινές ώρες», τονίζει η ΠΟΑΣΥ στο 
έγγραφό της.

Η ΠΟΑΣΥ θέτει το ερώτημα γιατί 
από την Ηγεσία της ΕΛ.ΑΣ. δεν ανα-
ζητούνται ευθύνες σε βάρος αυθαι-
ρετούντων Προϊσταμένων; «Κύριε 
Υπουργέ,  Επειδή γνωρίζουμε το 
μέγιστο του ενδιαφέροντός σας 
για την πιστή εφαρμογή των 
ισχυουσών διατάξεων για το εύ-
ρυθμο της λειτουργίας των Υπη-
ρεσιών της ΕΛ.ΑΣ. και ιδίως των 
διατάξεων του προαναφερόμε-
νου Π.Δ., που πέραν των άλλων 
στοχεύει στην ανάταση της Αστυ-
νομίας,

Επειδή η εφαρμογή των θεσμοθε-
τημένων διατάξεων που αφορούν το 
Αστυνομικό Προσωπικό, δεν εναπό-
κειται στη διακριτική ευχέρεια των 
Διοικούντων, παρακαλούμε όπως 
ληφθεί μέριμνα προκειμένου τεθεί 
άμεσα τέρμα σ’ αυτού του είδους τις 
καταστρατηγήσεις και στις προκλη-
τικές αρνήσεις της Διοίκησης να 
συμμορφωθεί, με όσα προβλέπονται 
και στο συγκεκριμένο Π.Δ. 173/2013».

Οι Υπηρεσίες που ΔΕΝ συμμορ-
φώθηκαν (δειγματοληπτικά) έχουν 
ως ακολούθως:

01 Α.Δ. Αργολίδας (για 
Επιτελείο και Ομάδες 
ΟΠΚΕ, ΟΕΠΤΑ, ΔΙΑΣ

ΑΡΓΟΛΙΔΑΣ

02 Α.Τ. Ναυπλίου ΑΡΓΟΛΙΔΑΣ

03 Τ.Α. Άργους ΑΡΓΟΛΙΔΑΣ

04 Α.Δ. Αρκαδίας/Επιτελείο ΑΡΚΑΔΙΑΣ

05 Α.Τ. Τρίπολης ΑΡΚΑΔΙΑΣ

06 Τ.Α. Τρίποςλης ΑΡΚΑΔΙΑΣ

07 Τ.Τ. Αυτ/μων Ανατ. Πελ/
νησου

ΑΡΚΑΔΙΑΣ

08 Α.Τ. Δημητσάνας ΑΡΚΑΔΙΑΣ

09 Α.Τ. Λαγκαδίων ΑΡΚΑΔΙΑΣ

10 Α.Τ. Λεβιδίου ΑΡΚΑΔΙΑΣ

11 Α.Τ. Μεγαλόπολης ΑΡΚΑΔΙΑΣ

12 Α.Τ. Σταδίου ΑΡΚΑΔΙΑΣ

13 Α.Τ. Λεωνιδίου ΑΡΚΑΔΙΑΣ

14 Α.Τ. Τροπαίων ΑΡΚΑΔΙΑΣ

15 Α.Δ. Ζακύνθου ΖΑΚΥΝΘΟΥ

16 Α.Τ. Ζακύνθου ΖΑΚΥΝΘΟΥ

17 Τ.Τ. Ζακύνθου ΖΑΚΥΝΘΟΥ

18 Τ.Α. Ζακύνθου ΖΑΚΥΝΘΟΥ

19 Α.Τ. Αλυκών ΖΑΚΥΝΘΟΥ

20 Υ.Α. Πύργου ΗΛΕΙΑΣ

21 Α.Τ. Ανδραβίδας ΗΛΕΙΑΣ

22 Α.Τ. Πελοπίου ΗΛΕΙΑΣ

23 Α.Τ. Βάρδας ΗΛΕΙΑΣ

24 Υποδ/νση Ασφαλείας 
Ηρακλείου

ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

25 Τμήμα Μεταγωγών 
Δικαστηρίων Ηρακλείου

ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

26 Α.Τ. Αγίου Μύρωνα ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

27 Α.Τ. Περιφέρειας ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

28 Α.Τ. Αρκαλοχωρίου ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

29 Α.Τ. Βιάννου ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

30 Α.Τ. Μοιρών ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

31 Α.Δ. Κεφ/νιας/Επιτελείο ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

32 Α.Τ. Αργοστολίου ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

33 Τ.Α. Αργοστολίου ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

34 Τ.Τ. Αργοστολίου ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

35 Α.Τ. Παλικής ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

36 Α.Τ. Ελείου Πρόννων ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

37 Α.Τ. Σάμης ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

38 Α.Σ. Ερίσου ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

39 Α.Τ. Ιθάκης ΚΕΦΑΛΛΗΝΙΑΣ- 
ΙΘΑΚΗΣ

40 Α.Δ. Κορινθίας/Επιτελείο ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

41 Α.Τ. Κορίνθου ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

42 Τ.Α. Κορίνθου ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

43 Τ.Τ. Κορίνθου ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

44 Α.Τ. Βραχατίου ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

45 Α.Τ. Κιάτου ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

46 Α.Τ. Ξυλοκάστρου ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

47 Τ.Τ. Αυτοκινητοδρόμων 
Κορινθίας

ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

48 Κέντρο Κράτησης 
Αλλοδαπών (ΥΦΕΚΑ)

ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ

49 Α.Τ. Μυκόνου ΚΥΚΛΑΔΩΝ

50 Α.Τ. Θήρας ΚΥΚΛΑΔΩΝ

51 Α.Τ Πάρου ΚΥΚΛΑΔΩΝ

52 Α.Τ. Φιλοτίου ΚΥΚΛΑΔΩΝ

53 Α.Δ. Λακωνίας (ΟΥΔΕΜΙΑ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑ)

ΛΑΚΩΝΙΑΣ

54 Α.Τ. Ελασσόνας ΛΑΡΙΣΑΣ

55 Τ.Τ. Ελασσόνας ΛΑΡΙΣΑΣ

56 Τ.Δ.Λ. Ελασσόνας ΛΑΡΙΣΑΣ

57 Α.Τ. Λιβαδίου ΛΑΡΙΣΑΣ

58 Α.Τ. Τυρνάβου ΛΑΡΙΣΑΣ

59 Α.Τ. Ραψάνης ΛΑΡΙΣΑΣ

60 Τ.Δ.Λ. Γόννων ΛΑΡΙΣΑΣ

61 Τ.Δ. Ναρκωτικών ΛΑΡΙΣΑΣ

62 Α.Τ. Αγιάς ΛΑΡΙΣΑΣ

63 Α.Τ. Φαρσάλων ΛΑΡΙΣΑΣ

64 Τ.Τ. Λάρισας ΛΑΡΙΣΑΣ

65 Υ.Α. Βόλου ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

66 Τ.Δ.Ν Βόλου ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

67 Α.Τ. Βόλου ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

68 Α.Τ. Αλμυρού ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

69 Τ.Τ. Βόλου ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

70 Α.Τ. Σκοπέλου ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

71 Α.Δ. Μεσσηνίας (ΟΥΔΕΜΙΑ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑ)

ΜΕΣΣΗΝΙΑΣ

72 Α.Τ.Περιφέρειας Κατερίνης ΠΙΕΡΙΑΣ

73 Τ.Δ.Λ. Πιερίας ΠΙΕΡΙΑΣ

74 Α.Δ. Τρικάλων/ Επιτελέιο ΤΡΙΚΑΛΩΝ

75 Α.Τ. Τρικάλων ΤΡΙΚΑΛΩΝ

76 Τ.Α. Τρικάλων ΤΡΙΚΑΛΩΝ

77 Τ.Τ. Τρικάλων ΤΡΙΚΑΛΩΝ

78 Α.Τ. Περιφέρειας Τρικάλων ΤΡΙΚΑΛΩΝ

79 Α.Τ. Καλαμπάκας ΤΡΙΚΑΛΩΝ

80 Α.Τ. Πύλης ΤΡΙΚΑΛΩΝ

81 Α.Τ. Φαρκαδόνας ΤΡΙΚΑΛΩΝ

82 Τ.Δ.Λ. Τρικάλων ΤΡΙΚΑΛΩΝ

83 Α.Τ. Καλλικράτειας ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

84 Α.Τ. Ν. Μουδανιών ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

85 Α.Τ. Κασσανδρείας ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

86 Α.Τ. Αγίου Νικολάου ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

87 Α.Τ. Αρναίας ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

88 Α.Τ. Γαλάτιστας ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

89 Α.Τ. Πολυγύρου ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

90 Τ.Α. Πολυγύρου ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

91 Τ.Τ. Πολυγύρου ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

92 Τ.Δ.Λ. Παναγίας ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

93 Τ.Δ.Λ. Ορμύλιας ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

94 Τ.Δ.Λ. Τρίγλιας ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

95 Επιτελείο/ ΑΔ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ

96 Α.Τ. Βουκολιών ΧΑΝΙΩΝ

97 Α.Τ. Κρυονερίδας ΧΑΝΙΩΝ

Τι έδειξε ο δειγματοληπτικός έλεγχος POL από  
το 2009, 
χειρόγραφα 
βιβλία ως πότε;
Να σταματήσει η τήρηση του 
χειρόγραφου βιβλίου υπηρεσί-
ας ζητά η ΠΟΑΣΥ από το Αρχη-
γείο, μετά από καταγγελία της 
ΕΑΣΥ Αχαΐας.

Όπως επισημαίνει το σωμα-
τείο, καίτοι το ηλεκτρονικό βι-
βλίο υπηρεσίας μέσω του POL 
έχει τεθεί σε πλήρη λειτουργία 
από το έτος 2009, παρ’ όλα αυτά 
δεν έχει παύσει η τήρηση του 
χειρόγραφου βιβλίου υπηρεσί-
ας, με αποτέλεσμα οι Γραμμα-
τείς των Υπηρεσιών να είναι 
υποχρεωμένοι καθημερινά να 
συνεχίζουν την καταχώρησή 
τους σ’ αυτό και να επαυξάνεται 
έτσι η γραφειοκρατία.

Η Ομοσπονδία υπενθυμίζει 
στο Αρχηγείο ότι η εφαρμογή 
του POL δημιουργήθηκε για την 
αναβάθμιση του Οργανισμού 
της ΕΛ.ΑΣ. με τον περιορισμό 
και της γραφειοκρατίας. Γι’ αυ-
τό το καλεί να εκδώσει σχετική 
διαταγή που θα παύει την χει-
ρόγραφη τήρηση του βιβλίου 
υπηρεσίας.

Εκλογική 
αποζημίωση
Την έγκαιρη καταβολή της απο-
ζημίωσης στο αστυνομικό προ-
σωπικό, όπως προβλέπεται από 
την ισχύουσα νομοθεσία, ζήτησε 
η ΠΟΑΣΥ από την κυβέρνηση.

Με επιστολή τους στους αρ-
μόδιους υπουργούς, τονίζει με-
ταξύ άλλων ότι ο ρόλος του θε-
σμού που υπηρετούμε είναι κα-
θοριστικός και άρρηκτα συνδε-
δεμένος με τη διασφάλιση της 
προεκλογικής ομαλότητας και 
κανείς δεν μπορεί να αμφισβη-
τήσει το μέγεθος της συμβολής 
της Ελληνικής Αστυνομίας κα-
τά τη διάρκεια αυτής της ύψι-
στης διαδικασίας.

Για τον Έλληνα Αστυνομικό η 
προεκλογική περίοδος έχει αρ-
χίσει εδώ και πολύ καιρό. Η 
υπερεργασία, οι χιλιάδες απλή-
ρωτες εργατοώρες από την διά-
θεσή του στα ασταμάτητα μέ-
τρα, τον έχουν εξουθενώσει και 
στις πλείστες των περιπτώσεων 
τον οδηγούν στα όρια τόσο της 
σωματικής, όσο και της ψυχι-
κής αντοχής του.

Κατόπιν αυτών, παρακαλού-
με όπως με παρεμβάσεις σας 
και η Κυβέρνηση καταδείξει 
εμπράκτως και εξ αυτής της 
αφορμής το ενδιαφέρον της για 
τους αστυνομικούς, ανακοινώ-
νοντας εγκαίρως το ύψος του 
ποσού της εκλογικής αποζημί-
ωσης, καθώς και την ημερομη-
νία καταβολής του που πρέπει 
να γίνει πριν τις εκλογές.

Α/Α ΤΙΤΛΟΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΗ Δ/ΝΣΗ Α/Α ΤΙΤΛΟΣ ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΗ Δ/ΝΣΗ
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Μεταθέσεις σκοπιμοτήτων
Τορπιλίζουν το θεσμό των αντικειμενικών μεταθέσεων

ΔΟΚΙΜΟΙ 
ΥΠΑΣΤΥΝΟΜΟΙ  
ΣΕ ΣΚΟΠΙΕΣ
Δόκιμους Υπαστυνόμους το-
ποθετούν σε σκοπιές της 
Εξωτερικής Φρουράς της 
Σχολής Αξιωματικών ΕΛ.ΑΣ., 
σύμφωνα με την  Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Δυ-
τικής Αττικής.
Αυτό συμβαίνει κατά παρά-
βαση των διατάξεων του ΠΔ 
319/1995 «Οργανισμός Σχο-
λής Αξιωματικών Ελληνικής 
Αστυνομίας», όπως επιση-
μαίνει στο έγγραφο που 
απέστειλε στην Ομοσπονδία 
μας, ζητώντας την παρέμβα-
σή της, προκειμένου οι υπη-
ρεσιακοί παράγοντες να τη-
ρούν στο έπακρο το 
Προεδρικό Διάταγμα. Για το 
θέμα ενημερώθηκε εγγρά-
φως τόσο η φυσική όσο και η 
πολιτική ηγεσία.

Άλλο ένα χτύπημα κατάφερε 
η ηγεσία στο αντικειμενικό 
σύστημα μεταθέσεων, κα-

ταργώντας αιφνιδιαστικά θέσεις 
ειδικών φρουρών στο Λεκανοπέ-
διο Αττικής και μάλιστα την ώρα 
που η πολιτική ηγεσία δεσμευόταν 
στο ελληνικό κοινοβούλιο ότι δεν 
θα επιτρέψει αιφνιδιασμούς στα 
ζητήματα του αστυνομικού προ-
σωπικού.

Η ΠΟΑΣΥ, με επιστολή της προς 
τον υπουργό Δημόσιας Τάξης κα-
τήγγειλε ότι η αιφνιδιαστική από-
φαση του κ. Αρχηγού της ΕΛ.ΑΣ. να 
ανακατανέμει 106 οργανικές θέ-
σεις ειδικών φρουρών από διάφο-
ρες Υπηρεσίες της Ελληνικής 
Αστυνομίας, κυρίως της ΓΑΔΑ, και 
να τις μεταφέρει σε άλλες Αστυνο-
μικές Υπηρεσίες ανά την Επικρά-
τεια, προκάλεσε μεγάλη αναστά-
τωση. Η απόφαση δεν συνοδεύτη-

κε από καμία απολύτως αιτιολο-
γία, σε βαθμό να δημιουργούνται 
εύλογα ερωτηματικά για την σκο-
πιμότητα και τα ελατήριά της.

«Κύριε Υπουργέ, ειλικρινά αδυ-
νατούμε να καταλάβουμε το σκε-
πτικό της συγκεκριμένης απόφα-
σης (αριθ. πρωτ.: 7002/12/52-α) 
αφού εκδόθηκε λίγες ημέρες μετά 
την ψήφιση από τη Βουλή των Ελ-
λήνων του νόμου 4249/2014 για την 
αναδιοργάνωση της Ελληνικής 
Αστυνομίας, χωρίς μάλιστα να 
μνημονεύεται καν αυτός ο Νόμος, 
αλλά να γίνονται παραπομπές σε 
άλλα νομοθετήματα και ειδικότε-
ρα σε νόμο περί λειτουργίας του 
Εθνικού Τυπογραφείου προκειμέ-
νου να αιτιολογηθεί γιατί η προα-
ναφερόμενη απόφαση δεν χρήζει 
δημοσίευσης στην Εφημερίδα της 
Κυβερνήσεως. Ειδικότερα γεννώ-
νται τα ακόλουθα ερωτήματα:

• Τη στιγμή που καταργούνται 
με την αναδιοργάνωση της ΕΛ.ΑΣ. 
6.700 οργανικές θέσεις αστυφυλά-
κων σε όλη την Ελλάδα γιατί δημι-
ουργούνται θέσεις Ειδικών Φρου-
ρών; Με τέτοιου είδους ενέργειες 
οι Ε.Φ. θα καταλαμβάνουν οργανι-
κές θέσεις Αστυφυλάκων στις 
επαρχιακές πόλεις, γεγονός που 
θα καθιστά δυσχερέστερη τη θέση 
των συναδέλφων μας που προσπα-
θούν χρόνια ολόκληρα να τοποθε-
τηθούν με αντικειμενικά κριτήρια 
στον τόπο συμφερόντων τους.

• Μειώθηκε, μήπως η φρούρηση 
στόχων και η εγκληματικότητα 
π.χ. της περιοχής επίβλεψης του 
Α.Τ. Ομονοίας και Α.Τ. Αγ. Παντε-
λεήμονα απ’ όπου καταργούνται 
οργανικές θέσεις Ειδικών Φρου-
ρών και συνίστανται θέσεις στα 
Α.Τ. της Περιφέρειας;

• Μήπως κρύβονται άλλοι λόγοι 

πίσω από όλα αυτά, τους οποίους 
εμείς δεν γνωρίζουμε;

• Γιατί δεν τροποποιείται το Π.Δ. 
3686/2008 ώστε και οι Ε.Φ. όταν 
προάγονται σε αστυφύλακες να 
συνεχίζουν να καταλαμβάνουν ορ-
γανική θέση Ειδικού Φρουρού, 
«αδειάζοντας» κατ’ αυτό τον τρόπο 
την επετηρίδα των Αστυφυλά-
κων;»

Με βάση όλα αυτά, ζητήσαμε 
από τον υπουργό να συμβάλλει 
στην αποκατάσταση του περί δι-
καίου αισθήματος στις τάξεις της 
Ελληνικής Αστυνομίας, βάζοντας 
τέρμα στην υπονόμευση του αντι-
κειμενικού συστήματος μεταθέσε-
ων του ένστολου προσωπικού της 
Ελληνικής Αστυνομίας, σύμφωνα 
και με τις προτάσεις μας, χωρίς 
νέα «τετελεσμένα» και αποφάσεις 
που παραπέμπουν σε άλλες επο-
χές.

Στη δημόσια διαβούλευση για 
την οδική ασφάλεια, που διορ-
γανώθηκε από την υποψήφια 

Περιφερειάρχη Αττικής κ. Ρένας 
Δούρου συμμετείχε η Ομοσπονδία 
μας δια του αντιπροέδρου Διοικητι-
κών Θεμάτων κ. Γρηγόρη Γερακα-
ράκου. Για την Ομοσπονδία μας, 
τέτοιες πρωτοβουλίες είναι ευπρόσ-
δεκτες καθόσον μας παρέχεται η 
δυνατότητα να τοποθετηθούμε επί 
θεμάτων που αφορούν ολόκληρη 
την κοινωνία.

Η οδική ασφάλεια αποτελεί βασι-
κή συνισταμένη της πολιτικής ασφα-
λείας που εφαρμόζεται στη χώρα μας 
και όπως όλοι γνωρίζουμε, αντιμετω-
πίζει τα δικά της προβλήματα. Η μά-
στιγα των τροχαίων ατυχημάτων 
προκαλεί εκατόμβη νεκρών στην 
ελληνική κοινωνία, αλλά και σε εμάς 
τους αστυνομικούς, χωρίς αυτό το 
στοιχείο να έχει αναδειχθεί επαρκώς 
κατά την άποψή μας. 

Από πρόχειρα στατιστικά στοιχεία 
που έχουμε στη διάθεσή μας, προκύ-
πτει ότι από το 2001 έως το 2013, έχα-
σαν την ζωή τους εν ώρα υπηρεσίας 
περισσότεροι από 60 αστυνομικοί, οι 
μισοί εκ των οποίων έπεσαν θύματα 
τροχαίου ατυχήματος. Σε τροχαία εν 
ώρα υπηρεσίας, επίσης, τραυματίστη-
καν σοβαρά περίπου 60 συνάδελφοι 
ενώ περίπου 1.500 τραυματίστηκαν 
ελαφρά. Όμως πολλά τροχαία ατυχή-
ματα με παθόντες αστυνομικούς ση-
μειώνονται και εκτός υπηρεσίας. Σύμ-
φωνα με τη στατιστική του Αρχηγεί-
ου, την περίοδο 2001-2013 έχασαν τη 
ζωή τους για διάφορους λόγους εκτός 
υπηρεσίας 90 αστυνομικοί, οι περισ-

Ένας νεκρός σχεδόν κάθε δεύτερο μήνα!
Από το 2001 έως το 2013, έχασαν την ζωή τους εν ώρα υπηρεσίας περισσότεροι από 60 αστυνομικοί,  
οι μισοί εκ των οποίων έπεσαν θύματα τροχαίου ατυχήματος!

σότεροι σε τροχαία ατυχήματα. Είχα-
με επίσης περίπου 100 σοβαρά τραυ-
ματισμένους και πάνω από 2.000 
ελαφρά τραυματίες. Από μια πρόχει-
ρη ανάλυση προκύπτει ότι σχεδόν 
κάθε δεύτερο μήνα έχουμε έναν νε-
κρό αστυνομικό από τροχαίο ατύχη-
μα. Αν αυτό δεν είναι απολύτως ακρι-
βές, σίγουρα καταγράφουμε μια τέ-
τοια τάση, ένα επικίνδυνο φαινόμενο 
που πρέπει να μας προβληματίσει. Ως 

συνδικαλιστικό κίνημα έχουμε επι-
σημάνει ότι είναι θέμα υλικοτεχνικής 
υποδομής, αλλά και αγωγής - αστυνο-
μικής εκπαίδευσης. 

Δεν αρκούν οι διαταγές
Το οξύ αυτό πρόβλημα το γνωρίζει 
το Αρχηγείο της Αστυνομίας, το 
οποίο κατά καιρούς έχει εκδώσει 
διάφορες εγκυκλίους, αλλά ξέρου-
με ότι η μάστιγα αυτή δεν αντιμετω-

πίζεται με διαταγές. Το φαινόμενο 
των πολλών τροχαίων με αστυνομι-
κούς, σχετίζεται με τα γενικότερα 
αίτια των τροχαίων ατυχημάτων 
και πιστεύουμε ότι επιτείνεται από 
το στρες και άλλα ενδογενή αίτια 
που πηγάζουν από την επικινδυνό-
τητα, τις ιδιαιτερότητες του επαγ-
γέλματός μας και το επίπεδο των 
τεχνικών υποδομών και μέσων. 

Κατά καιρούς εφαρμόζονται διά-

φορες πολιτικές από πολλά εμπλε-
κόμενα υπουργεία, καταστρώνονται 
πενταετή προγράμματα και γίνονται 
απολογισμοί πεπραγμένων. Πέρυσι, 
η αρμόδια επιτροπή της Βουλής κα-
τέληξε σε συγκεκριμένα πορίσματα, 
προτείνοντας δεκάδες νέες δράσεις 
για την αστυνομία, για τους δήμους, 
για τους κατασκευαστές των δρό-
μων, για το ΕΚΑΒ, για το υπουργείο 
Παιδείας, για την ίδια την κυβέρνη-
ση που οφείλει να συντονίζει τα πά-
ντα. Αποτέλεσμα όλων αυτών ήταν η 
σταδιακή μείωση των τροχαίων ατυ-
χημάτων, σύμφωνα και με τους στό-
χους που έχουν τεθεί σε ευρωπαϊκό 
επίπεδο. Στην περιοχή της Αττικής, 
σύμφωνα με τον διευθυντή της Τρο-
χαίας Αττικής στόχος το 2013 ήταν να 
μειωθούν οι παθόντες κατά 6,6% σε 
σχέση με το 2012 και απ’ ότι φαίνεται 
ο στόχος αυτός εκπληρώθηκε στο 
μέγιστο βαθμό. Αυτό δεν αρκεί φυσι-
κά, το ζητούμενο είναι να μηδενιστεί 
ο αριθμός των θυμάτων και να εμπε-
δωθεί το αίσθημα ασφάλειας και 
στους ελληνικούς δρόμους. 

Διότι το να οδηγείς και να κυκλο-
φορείς χωρίς το φόβο του τροχαίου, 
είναι κι αυτό δικαίωμα. 

Βέβαια, στις συνθήκες της οικο-
νομικής κρίσης, που ξέρουμε πόσο 
επηρεάζει τις ζωές όλων μας, προ-
φανώς επηρεάζονται και οι παρά-
γοντες που συμβάλλουν στην τέλε-
ση τροχαίων ατυχημάτων. Μετά 
από κάποια χρόνια, οι πρώτες μελέ-
τες θα μας δείξουν τη συμμετοχή –
θετική ή αρνητική- της κρίσης στα 
τροχαία ατυχήματα, αλλά τότε ίσως 
θα ναι αργά. 
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Mε εντυπωσιακή επιτυχία 
και συμμετοχή πραγματο-
ποιήθηκε (21-3-14) στο ξε-

νοδοχείο «ΤΙΤΑΝΙΑ» η ημερίδα της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αθηνών με θέμα «Αστυνομία-Τοπι-
κή Αυτοδιοίκηση: Κοινός παρανο-
μαστής ο πολίτης και Ευρωπαϊκά 
πρότυπα».

Παρευρέθησαν και ανέπτυξαν τις 
θέσεις τους ο Περιφερειάρχης Αττι-
κής κ. Σγουρός Ιωάννης, ο Δήμαρ-
χος Αθηναίων κ. Καμίνης Γεώργιος, 
η ευρωβουλευτής του ΠΑΣΟΚ κ. Ρά-
πτη Συλβάνα, ο ευρωβουλευτής της 
Νέας Δημοκρατίας και υποψήφιος 
στην Περιφέρεια Αττικής κ. Κουμου-
τσάκος Γεώργιος, η βουλευτής του 
ΣΥΡΙΖΑ και υποψήφια στην Περιφέ-
ρεια Αττικής κ. Δούρου Ρένα, ο βου-
λευτής των Ανεξάρτητων Ελλήνων 
και υποψήφιος στην Περιφέρεια Ατ-
τικής κ. Χαϊκάλης Παύλος, οι βου-
λευτές της Νέας Δημοκρατίας και 
υποψήφιοι για τον Δήμο της Αθήνας 
κ.κ. Σπηλιοτόπουλος Άρης  και Κα-
κλαμάνης Νικήτας, ο υποψήφιος 
του ΣΥΡΙΖΑ για το Δήμο Αθηναίων κ. 
Σακελαρίδης Γαβριήλ, οι υποψήφι-
οι του ΚΚΕ για το Δήμο Αθηναίων κ. 
Σοφιανός  Νικόλαος και για την Πε-
ριφέρεια κ. Θανάσης Παφίλης, η 
υποψήφια Δήμαρχος Αθηναίων των 
Οικολόγων κ. Κοντούλη Ιωάννα, ο  

βουλευτή κ. Κατσώτης Χρήστος 
(ΚΚΕ), ο εκπρόσωπος της ΔΗΜΑΡ κ. 
Μαστρογιάννης Βασίλειος, ο πρό-
εδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτό-
πουλος και ο γραμματέας της ΠΟ-
ΞΙΑ κ. Ιωάννης Κατσιαμάκας.

Από τις θέσεις που ανέπτυξαν 
αναδείχθηκαν οι διαφορετικές τους 
προσεγγίσεις όσον αφορά την επί-

λυση των προβλημάτων αστυνόμευ-
σης και πάταξης της εγκληματικό-
τητας. Να σημειωθεί επίσης ότι ανα-
δείχθηκε η σημασία της συνεργασί-
ας Ασ τυνομίας και  Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης, ιδίως στο προληπτι-
κό πεδίο για την παραβατικότητα, 
στον σεβασμό των ατομικών δικαιω-
μάτων του πολίτη, στην ασφάλεια 

των δημοτικών χώρων, στην προ-
στασία της παιδικής ηλικίας κ.λπ.

Βασικοί ομιλητές της ημερίδας 
για τα ευρωπαϊκά και όχι μόνο πρό-
τυπα συνεργασίας Αστυνομίας και 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης ήταν η ανα-
πληρώτρια καθηγήτρια Εγκληματο-
λογίας στο Πανεπιστήμιο Paris 11 κ. 
Τσουκαλά Αναστασία, ο δικηγόρος 

– Διδάκτωρ Εγκληματολογίας  κ. Άγ-
γελος Τσιγκρής, ο νομικός σύμβου-
λος της ΕΑΣΥΑ δικηγόρος κ. Σκα-
μπαρδώνης Βάιος, η εκπρόσωπος 
Ασ τ υ νο μ ι κ ώ ν  τ η ς  Ι σ π αν ί ας  
Intendent  κα Alicia Moriana και ο 
εκπρόσωπος Αστυνομικών της Ιτα-
λίας  κ. Alessandro Pastorino.

Για το μείζον θέμα της κατάργησης 
της Δημοτικής Αστυνομίας ακούστη-
καν οι θέσεις και των δημοτικών 
αστυνομικών δια στόματος του πρώ-
ην προέδρου Δημοτικών Αστυνομι-
κών Αθήνας κ. Κοσσύβα Απόστο-
λου, αλλά και η θέση πολλών εκπρο-
σώπων και υποψηφίων της τοπικής 
αυτοδιοίκησης οι οποίοι εξέφρασαν 
την αντίθεσή τους για την εξέλιξη αυ-
τή. Μάλιστα ήταν καθολικό το αίτημα 
για άμεση επανασύστασή της.

ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ ΚΑΙ ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΣΗ

Κοινός  
παρανομαστής  
ο πολίτης
Ημερίδα της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αθήνας καταγράφει τις θέσεις του συνδικαλιστικού 
μας κινήματος και των υποψηφίων στις 
επικείμενες αυτοδιοικητικές εκλογές του Μαΐου

Το μέλλον ανήκει στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση, κάτι που επιβε-
βαιώνει η διεθνής εμπειρία και 

προσυπογράφει η ελληνική παράδο-
ση δημοκρατίας και εξέλιξης των 
θεσμών. 

Η εγκληματικότητα και η παραβα-
τικότητα είναι δύο έννοιες που στη 
συνείδηση του πολίτη είναι συνυφα-
σμένες με την Αστυνομία και την 
προσπάθεια καταστολής τους.

Η πρόληψη της παραβατικότητας 
αποτελεί έναν νέο τρόπο σκέψης και 
αντιμετώπισης των καθημερινών 
προβλημάτων, για την ελληνική 
πραγματικότητα και η Τοπική Αυτο-
διοίκηση πρέπει να αναλάβει ενεργό 
ρόλο μέσω των Τοπικών Συμβουλίων 
Πρόληψης Παραβατικότητας που 
έχουν συσταθεί και στα επτά διαμερί-
σματα του.Τα Τοπικά Συμβούλια 

Πρόληψης Παραβατικότητας 
(Το.Σ.Π.Πα.) είναι εκείνα που εστιά-
ζουν τη δράση τους στην πρόληψη 
του εγκλήματος και της παραβατικό-
τητας. Έχουν προληπτικό, συμβου-
λευτικό και ενημερωτικό χαρακτήρα 

που επικεντρώνεται στη μείωση του 
αισθήματος φόβου των πολιτών αλλά 
και στη μείωση των ευκαιριών που 
ευνοούν την εγκληματική δράση. Η 
ευαισθητοποίηση των δημοτών πρέ-
πει να αποτελεί άμεση προτεραιότη-
τα των Το.Σ.Π.Πα. Η διαρκής και συ-
νεπής παρουσία των μελών στις κλή-
σεις των πολιτών είναι απαραίτητη 
για την εύρυθμη λειτουργία των Συμ-
βουλίων. 

Η συμμετοχή των πολιτών στην 
προσπάθεια της Τοπικής Αυτοδιοί-
κησης για την πρόληψη του εγκλή-
ματος κρίνεται απαραίτητη, αφού οι 
ίδιοι οι πολίτες χρειάζεται σε πολ-
λές περιπτώσεις να μεριμνούν για 
την προφύλαξη τους, ώστε να ελατ-
τώνεται η περίπτωση θυματοποιή-
σής τους, αλλά και να λειτουργούν 
σε συλλογικό και συμμετοχικό επί-

πεδο λαμβάνοντας μέρος στις δρά-
σεις που εκπονούνται από τα 
Το.Σ.Π.Πα. Σε καμία περίπτωση δεν 
πρέπει να δίνεται η ιδέα στους συμ-
μετέχοντες ότι ασκούν εξουσία ή 
διαθέτουν  οποιοδήποτε δικαίωμα 
αυτοδικίας.  

Σημειώνεται εδώ ότι με το Νόμο 
4172/2013 προβλέπεται η κατάργη-
ση θέσεων κλάδου Δημοτικής Αστυ-
νομίας και η ένταξή του προσωπι-
κού στο σώμα της Ελληνικής Αστυ-
νομίας. Επίσης την περίοδο αυτή 
βρίσκεται σε δημόσια διαβούλευση 
το σχέδιο νόμου περί αναδιάρθρω-
σης της  ΕΛ.ΑΣ., το οποίο προβλέπει 
στο Άρθρο 12 τη «Σύνδεση Ελληνι-
κής Αστυνομίας με Τοπική Αυτοδι-
οίκηση - Συγκρότηση Επιτροπών 
Περιφερειακής Συνεργασίας και 
Ασφάλειας». 

Η προσπάθεια για τη σύσταση και 
λειτουργία των Τοπικών Συμβουλί-
ων Πρόληψης Παραβατικότητας ξε-
κίνησε τον Απρίλιο του 1999 με το Ν. 
2713/1999 και το άρθρο 16 απ’ όπου 
ορίζεται σε κάθε Δήμο ή Κοινότητα 
άνω των 3.000 κατοίκων η σύσταση 
ενός Τοπικού Συμβουλίου Πρόλη-
ψης Παραβατικότητας, η λειτουργία 
των οποίων έμεινε στα χαρτιά. 

Πρέπει να περάσουμε άμεσα από 
την Αυτοδιοίκηση της εγωπάθειας, 
της αυταρέσκειας και των μοναχι-
κών δρόμων, στην Αυτοδιοίκηση της 
συλλογικότητας, των νέων ανθρώ-
πων, των καινοτόμων ιδεών και των 
κοινών αγώνων. 

Άγγελος Τσιγκρής
Δικηγόρος– Καθηγητής 
Εγκληματολογίας

Παροχή ασφάλειας στις τοπικές κοινωνίες 
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«Eμείς πιστεύουμε ότι τα 
προβλήματα που εντο-
πίζονται τόσο στη σχέ-

ση αστυνομίας και κοινωνίας 
όσο και στη σχέση των δήμων 
και των δημοτικών αστυνομι-
ών όπου υπήρχαν, πηγάζουν 
από το γεγονός ότι δεν έχουμε 
απαλλαγεί ακόμα από παρω-
χημένες δομές, αντιλήψεις και 
νοοτροπίες.

Η αστυνομία δεν έχει κοινω-
νικοποιηθεί στον επιθυμητό 
βαθμό. Παραμένει εγκλωβι-
σμένη σε στρατιωτικά πρότυ-
πα λειτουργίας, ενώ την ίδια 
στιγμή επιζητεί τη συνεργασία 
των πολιτών και της κοινωνί-
ας, καίτοι πολλές φορές αντι-
μετωπίζονται ως «εχθροί». Οι 
αστυνομικοί, όμως, είναι κι 
αυτοί πολίτες-μέλη της κοινω-
νίας που διαμορφώνουν άπο-
ψη και που πολλές φορές βλέ-
πουν την αντίφαση σε όσα 
πράττουν και σε όσα θα ήθε-
λαν οι συμπολίτες τους να κά-
νουν για αυτούς».

Αυτά τόνισε ο πρόεδρος της 
ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπου-
λος μιλώντας για την αναγκαιό-
τητα της συνεργασίας των πολι-
τών με τις αστυνομικές αρχές, 
προσθέτοντας ότι το ζητούμενο 
στις μέρες μας είναι να μην 
υπάρχει αυτό το χάσμα, διότι 
όσο υπάρχει, θα υπονομεύει την 
αποτελεσματικότητα της αστυ-
νομίας, όσο καλά εκπαιδευμένη 
και άρτια εξοπλισμένη κι αν εί-
ναι αυτή.

Χαιρετίζοντας την πρωτοβου-
λία του προεδρείου της ΕΑΣΥ 
Αθηνών να διοργανώσει ειδική 
ημερίδα για την τοπική αυτοδιοί-
κηση και την αστυνομία, παρου-
σίασε τις θέσεις μας και αναφέρ-
θηκε στη διαρκή πρόσκλησή μας 
προς τους τοπικούς άρχοντες να 
λαμβάνουν οι ίδιοι ανάλογες 
πρωτοβουλίες. Όπως, είπε, «σε 
άλλες χώρες όπου συνειδητο-
ποίησαν ότι η ύπαρξη καλών 
σχέσεων με την κοινωνία μπο-
ρεί να βοηθήσει και την αστυ-
νομία και την κοινωνία, ανα-
ζήτησαν νέα μοντέλα αστυνό-
μευσης και πέτυχαν το επιδιω-
κόμενο αποτέλεσμα. Από την 
πλευρά της αυτοδιοίκησης, μόλις 
τα τελευταία χρόνια έχουν γίνει 
κάποια ανοίγματα προς την 
αστυνομία και σε αυτό πιστεύω 
ότι βοηθήσαμε κι εμείς με τον 
συνδικαλιστικό μας ρόλο. Εκεί 
όμως που πήγε κάπως να μπει το 
νερό στο αυλάκι, είδαμε όλοι έκ-

πληκτοι ότι αποφασίσθηκε η κα-
τάργηση της Δημοτικής Αστυνο-
μίας ως θεσμού και η μετακίνηση 
μέρους του προσωπικού της στην 
Ελληνική Αστυνομία ως ειδική 
κατηγορία ένστολου προσωπι-
κού. Και τίθεται το ερώτημα: 
πότε έπραττε σωστά η πολι-
τεία, τώρα ή το 1998 όταν απο-
φάσιζε να μεταβιβάσει δεκά-
δες αστυνομικές αρμοδιότη-
τες στους δήμους;»

Κλείνοντας την παρέμβασή του 
αναφέρθηκε στη συμβολή του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος 
στη βελτίωση των σχέσεων της 
αστυνομίας με την ελληνική κοι-
νωνία. «Πετύχαμε το σεβασμό 
των πολιτών, όπως προκύπτει 
άλλωστε και από πρόσφατες δη-
μοσκοπήσεις, όπου η Ελληνική 
Αστυνομία έρχεται πέμπτη στη 
σειρά, με ποσοστό 48,8%, μετά τις 
Ένοπλες Δυνάμεις, την Εκκλησία, 
τον Έλληνα πολίτη και τα Πανε-
πιστήμια.  Οι πολίτες εμπιστεύο-
νται το θεσμό της αστυνομίας και 
τους ευχαριστούμε γι’ αυτό».

Δήμαρχοι με στολή
Ως θετικό στοιχείο χαρακτήρισε 
επίσης και τη δυνατότητα των χα-
μηλόβαθμων αστυνομικών να 
συμμετέχουν στις αυτοδιοικητι-
κές εκλογές. «Από το 2002 όταν 
για πρώτη φορά ξεκίνησαν οι 

αστυνομικές υποψηφιότητες, μέ-
χρι σήμερα, έχουν εκλεγεί εκατο-
ντάδες συνάδελφοί μας, οι οποίοι 
εργάστηκαν με ζήλο

- για να καταδείξουν τον κοινω-
νικό ρόλο της Ελληνικής Αστυνο-
μίας και να τιμήσουν τη στολή 
και τον όρκο τους,

- για να προσφέρουν με όλες 
τους τις δυνάμεις στην αντιμετώ-
πιση των κοινωνικών θεμάτων 
που απασχολούν τους απλούς πο-
λίτες στις γειτονιές της πόλης,

- για να ακούσουν τις ανησυχί-
ες των συμπολιτών τους.

Κάνω αυτήν την επισήμανση, 
διότι αργότερα επιχειρήθηκε η 
αφαίρεση αυτού του δικαιώματος 
και δώσαμε μάχη ώστε να συνεχί-
σουν οι αιρετοί αστυνομικοί, να 
παίζουν το ρόλο τους, ως άλλος 
ομφάλιος λώρος σε μια διαδικα-
σία κοινωνικοποίησης της αστυ-
νομίας. Δεν σας κρύβω ότι τότε 
ήμασταν έτοιμοι να διοργανώ-
σουμε και ειδική συνδιάσκεψη 
των αστυνομικών που είχαν εκλε-
γεί σε όλη την Ελλάδα, ώστε να 
υπερασπιστούμε αυτήν την κατά-
κτησή μας.  Οι επικείμενες αυτο-
διοικητικές εκλογές αποτελούν, 
επομένως, πεδίον δόξης λαμπρόν 
για όλους εκείνους που έχουν τις 
δυνάμεις και τη διάθεση να υπη-
ρετήσουν πιστά το ρόλο τους.  Ο 
διακηρυγμένος στόχος να υπηρε-
τήσουμε τον συνάνθρωπο, να κα-
ταδείξουμε όλοι μαζί τον κοινωνι-
κό ρόλο της Ελληνικής Αστυνομί-
ας, ισχύει διπλά και τρίδιπλα για 
όσους πλέον συμμετέχουν και 
στα κοινά. Η «τέχνη» του αστυνο-
μικού δεν είναι εύκολη υπόθεση, 
δεν είναι εύκολο να υπηρετείς γε-
νικά τον πολίτη από όποια θέση 
και ιδιότητα κι αν έχεις στις μέ-
ρες μας. Αναμφισβήτητα γνωρί-
ζουμε τις επιπτώσεις της κρίσης 
και τις αντιδράσεις που προκα-
λούνται. Όμως, η επίσημη Πολι-
τεία πρέπει να πείθει για την Πο-
λιτική της και όχι να χρησιμοποι-
εί την Αστυνομία.  «Θέλουμε να 
είμαστε κοντά στον πολίτη. Μπο-
ρούμε όμως;» ήταν κάποτε το 
σύνθημα ενός συνεδρίου μας.  «Ο 
φόβος απομονώνει, η αλληλεγ-
γύη ενώνει. Ο συνάδελφος για 
τον συνάνθρωπο» είναι το σύνθη-
μα που επιλέξαμε τον περασμένο 
Δεκέμβριο, στο τελευταίο 23ο Πα-
νελλαδικό συνέδριό μας.   Πι-
στεύω ότι δώσαμε επαρκώς το 
στίγμα μας, εδώ είμαστε, υποσχό-
μενοι ότι δεν θα σας διαψεύσου-
με. Σας ευχαριστώ για την προσο-
χή σας».

Ανοίγοντας τις εργασίες της 
ημερίδας ο πρόεδρος της ΕΑ-
ΣΥΑ κ. Γρηγόρης Γερακαρά-

κος, σημείωσε ότι «δεν φιλοδοξού-
με, εδώ σήμερα, να επιλύσουμε προ-
βλήματα και δυσλειτουργίες που 
έχουν παρατηρηθεί τα προηγούμενα 
χρόνια, γιατί είναι πολύ φιλόδοξος 
στόχος. Θέλουμε απλώς να ανοίξει η 
συζήτηση, μέσα από τις τοποθετή-
σεις των προσκεκλημένων και τον 
διάλογο που θα επακολουθήσει, για 
το πώς πρέπει να είναι οι σχέσεις, οι 
συνεργασίες μεταξύ των τοπικών 
αιρετών συμβουλίων και της Αστυ-
νομίας προς όφελος του πολίτη. 

Αφορμή γι’ αυτή την ημερίδα απο-
τέλεσε και η χρονική σύμπτωση του 
νέου Νόμου για την αναδιάρθρωση 
της ΕΛ.ΑΣ. και οι επικείμενες δημο-
τικές εκλογές που διεξάγονται τον 
Μάιο. Οι Νόμοι 2713/1999 άρθρο 16, 
3387/2005 και 3448/2006 άρθρο 30 
παρ. 3 προέβλεπαν την ίδρυση και 
λειτουργία τοπικών συμβουλίων 
πρόληψης εγκληματικότητας, πλην 
όμως τα συγκεκριμένα δεν λειτούρ-
γησαν ποτέ. 

Εμείς έχουμε την αρχική άποψη 
ότι με τη βοήθεια των τοπικών δημο-
τικών και περιφερειακών συμβουλί-
ων και των αιρετών δημοτικών και 
περιφερειακών αρχόντων, η Αστυ-
νομία μπορεί να ανελιχθεί σε ένα 
χρήσιμο και κρίσιμο παράγοντα 
όχι μόνο για την ασφάλεια αλλά 
και για την πρόοδο και ευημερία 
των δημοτών, δηλαδή όλων των 
πολιτών. 

Πρέπει επίσης να γνωρίζετε όλοι 
οι προσκεκλημένοι ότι η Αστυνομία 
επιτελεί καλύτερα και πληρέστερα 
τον σκοπό της, όταν οι Νόμοι που κα-
λείται να «υποστηρίξει» είναι δίκαι-
οι. Πολλές φορές, ιδίως τα τελευ-
ταία χρόνια λόγω της οικονομι-
κής κρίσης που μαστίζει τη χώρα 
μας αναδεχόμαστε ευθύνες και 
καλούμαστε να «υποστηρίξουμε» 
Νόμους που και άδικοι είναι και 
θίγουν και εμάς που προερχόμα-
στε από ταπεινά κοινωνικά 
στρώματα και αισθανόμαστε έτσι. 
Σε καμία περίπτωση δεν ταυτιζόμα-
στε με κοινωνικές αδικίες που επι-
χειρούνται με πολυδαίδαλους άδι-
κους Νόμους. Πιστεύουμε ότι για 
κάθε τι που επιχειρείται νομοθετικά, 
θα πρέπει να υπάρχει εύλογη κοινω-
νική νομιμοποίηση για να «υποστη-
ριχτεί» από την ΕΛ.ΑΣ. Αυτό πρέπει 
να το έχουν κατά νου και οι παριστά-
μενοι υποψήφιοι δημοτικοί άρχο-
ντες. 

Ο σύγχρονος ρόλος της ΕΛ.ΑΣ. 
φρονούμε ότι απαιτεί να μεταφερ-

θούν δράσεις της Αστυνομίας από το 
κατασταλτικό στο γενικο-προληπτι-
κό επίπεδο. 

Αυτό κατ’ ανάγκην προϋποθέτει 
καλύτερη οργάνωση και συνεργασία 
των τοπικών συμβουλίων και της 
Αστυνομίας. Σ’ αυτή τη συνεργασία, 
έχουμε την αίσθηση ότι θα πρέπει να 
συμμετέχουν κι άλλοι κοινωνικοί 
και επαγγελματικοί φορείς, προπά-
ντων όμως οι τοπικές εκπαιδευτικές 
κοινότητες  και ιδίως τα σχολικά 
συμβούλια και σχολικές επιτροπές. 

Κάποτε αυτός ο «διάλογος» και η 
δραστικότητα θα πρέπει να πάρουν 
«σάρκα και οστά» και να εργαστούμε 
όλοι συντεταγμένα για την κοινωνι-
κή ειρήνη και την ασφάλεια. 

Τέλος, θέλουμε να πιστεύουμε ότι 
οι στόχοι του αστυνομικού συνδικα-
λιστικού κινήματος για αξιοπρέ-
πεια, μόρφωση, μετεκπαίδευση και 
υποστήριξη του εργαζόμενου αστυ-
νομικού θα τύχουν ευρείας αποδο-
χής και από εσάς και σας θέλουμε 
συμμάχους προς αυτές τις κατευ-
θύνσεις. Ο στόχος για μία Αστυνο-
μία πιο ανοιχτή και δημοκρατική 
δεν μπορεί να επιτευχθεί χωρίς 
τη βοήθεια της τοπικής αυτοδιοί-
κησης.

Ελπίζουμε ότι με τη σημερινή ημε-
ρίδα θα βάλουμε ένα λιθαράκι και 
εύχομαι οι τοποθετήσεις σας και ο 
διάλογος να προβληματίσουν και να 
αναδείξουν πτυχές που ακολούθως 
θα υλοποιηθούν».

Να γεφυρώσουμε  
το χάσμα
Ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος  
ανέδειξε τη σημασία της συνεργασίας πολιτών και αστυνομίας

Λυδία λίθος  
οι δίκαιοι νόμοι
Την  αποτελεσματικότητα της αστυνομίας  
καθορίζει το κατά πόσο καλείται να εφαρμόζει 
άδικους νόμους, υπογράμμισε ο πρόεδρος  
της ΕΑΣΥΑ κ. Γρηγόρης Γερακαράκος
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Να επιστρέψουμε στο ελάχιστο την αγάπη που μας δίνουν

«Μ ια του ψεύτη, δυο του 
κλέφτη, τρεις και έρχεται 
η ώρα μας! Όχι στην ελε-

ημοσύνη, θέλουμε δικαιοσύνη» 
ήταν το κεντρικό σύνθημα της Γενι-
κής Συνέλευσης της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Ροδόπης, 
που πραγματοποιήθηκε στις 30 
Μαρτίου 2014 στο Αστυνομικό Μέ-
γαρο Κομοτηνής.

Κατά την διάρκεια της Συνέλευ-
σης έγινε αναλυτική ενημέρωση για 
οικονομικά και μισθολογικά θέματα 
από τον αντιπρόεδρο Οικονομικών 
της Π.Ο.ΑΣ.Υ. κ. Ζαχαριουδάκη 
Αντώνιο, για θέματα ασφαλιστικά 
και συνταξιοδοτικά από τον Τμημα-
τάρχη του Τμήματος Αποδοχών και 
Ασφάλισης της Διεύθυνσης Οικονο-
μικών του Αρχηγείου και εκπρόσω-
πο του Αρχηγείου της Ελληνικής 
Αστυνομίας στο ΤΕΑΠΑΣΑ Αστυνο-
μικό Υποδιευθυντή κ. Πλατιά Κων-
σταντίνο και τον Ανθυπαστυνόμο  
κ. Πανταζή Βασίλειο του Κλάδου  
Οικονομικοτεχνικών & Πληροφορι-
κής του Αρχηγείου της Ελληνικής 
Αστυνομίας.

Η πρόεδρος της Ροδόπης κα 
Σταυρούλα Τζατζανά, στην ομιλία 
της αναφέρθηκε στον διαχρονικό 
εμπαιγμό που υφίστανται οι αστυ-
νομικοί υπάλληλοι από τις εκάστοτε 
κυβερνήσεις και στα αισθήματα λύ-
πης, αλλά και αγανάκτησης που 
τους προκαλούν, στην οικονομική 
λεηλασία που υπέστησαν οι αστυνο-
μικοί τα τελευταία έτη- παρά τις 
διαβεβαιώσεις του κ. Πρωθυ-
πουργού ότι θα προστατεύσει και 
θα αποκαταστήσει τους μισθούς 
τους, στη «ληστρική» επίθεση 
που δέχθηκε το αποθεματικό του 
ταμείου του Ιδρύματος «Εξοχές 
της Ελληνικής Αστυνομίας», στη 
θεσμική απαξίωση και στην κατα-
στρατήγηση θεσπισμένων εργασια-

κών δικαιωμάτων των Αστυνομικών 
από την Φυσική ηγεσία, στον «βια-
σμό» του Τμήματος Δοκίμων Αστυ-
φυλάκων Κομοτηνής με την μετα-
τροπή μέρους των εγκαταστάσεών 
του σε Κέντρο Φύλαξης Αλλοδαπών, 
καταγγέλλοντας τη μη υλοποίηση 
της δέσμευσης του κ. υπουργού Δη-
μόσιας Τάξης και Προστασίας του 
Πολίτη περί προσωρινότητας της 
λειτουργίας του συγκεκριμένου 
Κ.Φ.Α. εντός των εγκαταστάσεων 
της αστυνομικής σχολής, αλλά και 
την πειθαρχικοποίηση της συνδικα-
λιστικής δράσης εκ μέρους της Ηγε-
σίας του Σώματος.

Απευθυνόμενη στα μέλη της 
Ε.Α.Υ. Ροδόπης  δήλωσε «οι διώξεις 

δεν θα πρέπει ούτε για μία στιγμή 
να σας φοβίσουν και να κάμψουν 
το αγωνιστικό σας φρόνημα, 
όπως δεν φόβισαν και δεν θα 
κάμψουν εμένα που υπήρξα η δι-
ωκόμενη. Συνεχίζουμε  μαζί με την 
κοινωνία, μέχρι να πετύχουμε την 
επαναφορά της λειτουργίας της σχο-
λής μας όπως αυτή λειτουργούσε 
πριν την αποφράδα νύχτα της 3 - 4 
Αυγούστου 2012. Όσο και να κυνη-
γηθούμε δεν πρόκειται ποτέ να συ-
ναινέσουμε ή να αποδεχθούμε την 
μετατροπή ενός Πανεπιστημίου σε 
Φυλακή».  Καταγγέλθηκαν, επίσης, 
οι προσπάθειες χρησιμοποίησης 
των αστυνομικών ως καταστολέων 
των αυτονόητων κοινωνικών αντι-

δράσεων και  καταδικάστηκαν τέ-
τοιου είδους πρακτικές που  φέρ-
νουν τους αστυνομικούς απέναντι 
στην κοινωνία και στους δίκαιους 
αγώνες της: «Το συνδικαλιστικό μας 
κίνημα έδωσε μεγάλο αγώνα για τον 
εκδημοκρατισμό της Ελληνικής 
Αστυνομίας, φέραμε αποτελέσματα 
στη βάση και συνεχίζουμε δυνατά 
ως την πλήρη δικαίωση του όμορ-
φου αυτού αγώνα μας.  Γι’ αυτό και 
δεν επιτρέπουμε σε κανέναν ούτε να 
μας αποκαλεί «μπάτσους», αλλά ού-
τε και χρησιμοποιώντας κυβερνητι-
κές εξουσίες να προσπαθεί να μας 
μετατρέψει σε «μπάτσους». Αρνού-
μαστε κατηγορηματικά την χρησι-
μοποίησή μας για εξυπηρέτηση πο-

λιτικών ή κομματικών σκοπιμοτή-
των. Δηλώνουμε ρητά ότι οι Έλληνες 
αστυνομικοί είναι ταγμένοι απο-
κλειστικά στην υπηρεσία και στην 
προστασία του λαού, της δημοκρα-
τίας, των δημοκρατικών θεσμών και 
του Συντάγματός μας. Δεν επιτρέ-
πουμε σε κανέναν άλλο να μας θεω-
ρεί και να μας αντιμετωπίζει ως «δε-
δομένους».

Κατά τη συνέλευση αναδείχθηκε, 
επίσης, η αναγκαιότητα χαρακτηρι-
σμού του επαγγέλματος του αστυνο-
μικού, ως επικίνδυνου.

Όπως τονίστηκε, «οι Κυβερνήσεις, 
αντί να αναγνωρίσουν το αυτονόητο 
του επικινδύνου της εργασίας μας, 
δείχνοντας τον οφειλόμενο σεβασμό 
στη θυσία και στη μνήμη των 134 πε-
σόντων κατά την εκτέλεση του κα-
θήκοντος αστυνομικών (από το 1984 
μέχρι και σήμερα), συνεχίζουν να 
μας κοροϊδεύουν. Λόγια, λόγια, προ-
εκλογικές υποσχέσεις και από πρά-
ξεις ΤΙΠΟΤΕ… Στις δημόσιες δηλώ-
σεις και τοποθετήσεις τους και καλά 
αναγνωρίζουν την προσφορά μας 
και το έργο μας, αλλά η πραγματικό-
τητα που μας επιφυλάσσουν κάθε 
φορά απέχει χιλιόμετρα μακριά».

«Μας ανάγκασαν να δουλεύουμε 
ως τα 60 μας χρόνια, λες και αντέχει 
ένας ανθρώπινος οργανισμός να ερ-
γάζεται κάτω απ’ αυτές τις συνθή-
κες, μέρα-νύχτα, σε ακατάστατα 
ωράρια, με το στρες του κινδύνου 
που παραμονεύει σε κάθε στιγμή 
της υπηρεσίας σου, με την ψυχολο-
γική πίεση που ασκείται όταν αντί 
να σ’ αφήσουν να επιδοθείς απερί-
σπαστα στο κύριο έργο σου τελικά 
σε χρησιμοποιούν ως σάκο του μποξ 
και κυματοθραύστη των κοινωνι-
κών κραδασμών που οι πολιτικοί 
προκαλούν με την ανεπάρκειά τους 
και σε αναγκάζουν να έρθεις αντιμέ-
τωπος με την κοινωνία, προκειμέ-
νου αυτοί να επιβάλλουν τις δικές 
τους πολιτικές».

Στο πλαίσιο των εργασιών της συ-
νέλευσης, τιμήθηκαν τα μέλη της 
Ένωσης για την προσφορά τους και 
τη συμμετοχή τους στις κινητοποιή-
σεις του 2013.

Όπως ανακοίνωσε το σωμα-
τείο, κατά τη διάρκεια των 
επισκέψεών του εκτός από 

την αγνή αγάπη που εισπράξαμε 
από τα παιδιά, είδαμε και τις ση-
μαντικές προσπάθειες που κατα-
βάλλει το προσωπικό του Ειδικού 
Δημοτικού Σχολείου, δυστυχώς 
με παντελή έλλειψη μέσων και 
πόρων. Αναγνωρίζοντας τον δύ-
σκολο αγώνα τους αλλά και προ-
σπαθώντας να επιστρέψουμε στο 
ελάχιστο την αγάπη που μας δί-

νουν τα παιδιά του Ειδικού Δημο-
τικού Σχολείου Κοζάνης, προβή-
καμε -με τις μικρές μας δυνάμεις- 
στην δωρεά εκπαιδευτικού υλι-
κού (βιβλία, υλικά κατασκευών 
κτλ). Επίσης, με τη σύμφωνη γνώ-
μη και του Αστυνομικού Διευθυ-
ντή Κοζάνης προγραμματίσθηκε 
στο άμεσο μέλλον η πραγματο-
ποίηση μιας επίσκεψης-ξενάγη-
σης των παιδιών και των δασκά-
λων στο Αστυνομικό Μέγαρο Κο-
ζάνης.

ΣυΣΣωρευμεΝα 
προβλήματα 
Στο ήρακλειο
Με τον Αστυνομικό Διευθυντή Ηρα-
κλείου συναντήθηκε (18-2-14) η Ένω-
ση Αστυνομικών Ηρακλείου, θέτο-
ντάς του τα εργασιακά προβλήματα 
που αντιμετωπίζουν οι συνάδελφοι.

Ειδικότερα, έγινε αναφορά στο 
καυτό πρόβλημα της μη χορήγησης 
ρεπό και αδειών Σαββατοκύριακου, 
στην ανακοίνωση της υπηρεσίας σε 
εβδομαδιαία βάση, στην παροχή υπη-
ρεσιών σε τρίτους χωρίς να τηρού-
νται τα προβλεπόμενα για την αποζη-
μίωση – ενίσχυση των ασφαλιστικών 
μας ταμείων, την μη ενημέρωση του 
σωματείου παρά την εισαγγελική πα-
ραγγελία για το χρόνο εργασίας του 
αστυνομικού προσωπικού, τη συ-
γκρότηση της Ομάδας ετοιμότητας 
Νέμεσις και τη λειτουργία του Σταθ-
μού ανεφοδιασμού καυσίμων.

μια του ψεύτη, δυο του κλέφτη…
«Υπηρεσία ως τα 60 και χωρίς να αναγνωρίζεται η επικινδυνότητα του επαγγέλματος», τονίστηκε στη Ροδόπη

Το τελευταίο χρονικό διάστημα εκπρόσωποι  
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Κοζάνης, 
είχαν αρκετές φορές τη χαρά να έρθουν  
σε επαφή με τα παιδιά του Ειδικού   
Δημοτικού Σχολείου Κοζάνης
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68 φιάλες αίμα, προσφορά ζωής

Αγώνας για τη διαφύλαξη των κεκτημένων

Με τη συμμετοχή κλιμακίου 
της ΠΟΑΣΥ με επικεφα-
λής τον πρόεδρο κ. Χρή-

στο Φωτόπουλο πραγματοποιή-
θηκαν οι ετήσιες Τακτικές Γενι-
κές Συνελεύσεις των Ενώσεων 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Φλώρινας και Καστοριάς. 

Αφού έγινε ο διοικητικός και ο 
οικονομικός απολογισμός του 
προηγούμενου έτους, 
πραγματοποιήθηκε ενημέρωση 
επί των τρεχόντων ζητημάτων 
μας από τον πρόεδρο της ΠΟΑΣΥ 

κ. Χρήστο Φωτόπουλο, από τον 
πρόεδρο του Δ.Σ. κ. Μιχαήλ 
Τολίκα, από τον Ανθ/μο κ. 
Πανταζή Βασίλειο της Δ/νσης 
Οικονομικών του Αρχηγείου της 
ΕΛ.ΑΣ. και από τον Νομικό 
Σύμβουλο κ. Μπουκουβάλα 
Χαράλαμπο. 

Την συνέλευση στην Φλώρινα, 
εκτός από τους ανωτέρω, τίμη-
σαν με την παρουσία τους ο Υπο-
διευθυντής της Α.Δ. Φλώρινας κ. 
Παλιογιάννης Δημήτριος, ο 
οποίος απηύθυνε χαιρετισμό, ο 

Αντιδήμαρχος του Δήμου Φλώρι-
νας κ. Μπαρδάκας Χρήστος, ο 
πρόεδρος της Ένωσης Αστυνομι-
κών Καστοριάς κ. Νάτσης Θω-
μάς και ο πρόεδρος κ. Δημή-
τρης Σημαιοφορίδης  και το 
Δ.Σ. του Σωματείου Συνταξιού-
χων Αστυνομικών Φλώρινας.

Όπως ανακοινώθηκε, «σκοπός 
της Ένωσής μας είναι  η σωστή 
ενημέρωση των συναδέλφων, για-
τί η διαφύλαξη των κεκτημένων 
επιτυγχάνεται μόνο με ενημέρω-
ση, αγώνα και επαγρύπνηση». 

Συμπαράταξη  
με τους πολίτες
Η Ένωση Νότιας Δωδεκανήσου αναδεικνύει το έλλειμμα αστυνόμευσης

Πραγματοποιήθηκε (24/3/ 
2014) στην Ρόδο παρουσία 
του πρόεδρου της  Πανελλή-

νιας  Ομοσπονδίας  Αστυνομικών 
Υπαλλήλων κ. Φωτόπουλου Χρή-
στου η ετήσια Γενική Συνέλευση της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Νότιας Δωδεκανήσου. 

Τα κυριότερα θέματα που απασχό-
λησαν τις εργασίες ήταν:
α) το νομοθέτημα για την  Αναδιορ-

γάνωση των Υπηρεσιών της 
ΕΛ.ΑΣ. και τα Προεδρικά Διατάγ-
ματα τα οποία θα την ακολουθή-
σουν, καθώς και οι επιπτώσεις 
που θα έχουν. 

β) η δυνατότητα ανταπόκρισης των 
Αστυνομικών Υπηρεσιών της 
Δωδ/νησου στις αυξημένες ανά-
γκες της θερινής περιόδου  σε Αε-
ροδρόμια και Λιμάνια, με δεδομέ-
νη την πρόθεση της ηγεσίας μας 
να μειώσει αριθμητικά την  ενι-
σχυτική δύναμη, καθώς και την 
διάρκεια της παραμονής της. 

γ) ανάλυση των πεπραγμένων την 
χρονιά που πέρασε. 

δ) εξελίξεις στα οικονομικά θέματα.  

Στη Γενική Συνέλευση τονίστηκε ότι 
η λειτουργία των Αστυνομικών Υπη-
ρεσιών βρίσκεται σε οριακό σημείο 
και με δεδομένο ότι στην σχεδιαζό-
μενη αναδιοργάνωση δεν έχουν  λη-
φθεί υπόψη οι ιδιαιτερότητες  του 
νησιωτικού συμπλέγματός, το μέλ-
λον προδιαγράφεται αβέβαιο. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο εξουσι-
οδοτήθηκε να ενημερώσει τους το-

πικούς φορείς για τις επερχόμενες 
αλλαγές στην τοπική αστυνομία  και 
να ζητήσει την συνδρομή τους. 

Εξάλλου, το σωματείο με ανακοί-
νωσή του, επέκρινε την ανακοίνωση 
που εξέδωσε ο βουλευτής  της Ν.Δ. 
κ. Κόνσολας Μάνος σχετικά «με 
την ενίσχυση της αστυνομικής δύ-
ναμης στα αεροδρόμια των νησιών 
της Δωδεκανήσου, εκφράζοντας την 
ικανοποίησή του προς την πολιτική 
και φυσική ηγεσία του υπουργείου 
μας “για την άμεση ανταπόκριση και 
την πλήρη στελέχωση των δόμων 
της Ελληνικής Αστυνομίας”. Από την 
πλευρά μας θεωρούμε ότι η ενίσχυ-
ση, σε καμιά περίπτωση δεν ανταπο-
κρίνεται στις αυξημένες ανάγκες 
των αστυνομικών υπηρεσιών εν’ 
όψει της τουριστικής περιόδου. Οι 
μεγάλες διαφορές που προκύπτουν 
εάν κάποιος συγκρίνει τους ενισχυ-
τικούς πίνακες που ανακοινώθηκαν 
για το 2014 με τους αντίστοιχους της 
προηγούμενης περιόδου του 2013  

του οποίους και παραθέτουμε επι-
βεβαιώνουν τους ισχυρισμούς μας.

Με βάση τα παραπάνω στοιχεία 
προκύπτει ότι το υπουργείο μας,  σε 
καμιά περίπτωση δεν ανταποκρίθηκε 
στις αυξημένες υπηρεσιακές ανάγκες 
των αστυνομικών υπηρεσιών της πε-
ριοχής μας, στις οποίες το έλλειμμα 
σε μόνιμο αστυνομικό προσωπικό 
φτάνει το 40%, θέτοντας έτσι σοβαρό 
ζήτημα για την άρτια λειτουργία των 
αστυνομικών υπηρεσιών».

Το σωματείο σημειώνει επίσης ότι 
ο προβληματισμός αυτός τέθηκε και 
στη Γενική Συνέλευση και γι’ αυτό 
είναι απαραίτητο όλοι οι φορείς και 
οι συμπολίτες μας να συμπαρατα-
χθούν μαζί μας προκειμένου να 
απαιτήσουμε και να επιτύχουμε την 
πλήρη κάλυψη των αστυνομικών 
υπηρεσιών της Δωδεκανήσου σε 
προσωπικό και μέσα ώστε να μπο-
ρέσουμε να εξασφαλίσουμε το αγα-
θό της ασφάλειας και την καλή εικό-
να της χώρας μας. 

2013 2014

Υπηρεσία
Δόκιμοι  
Αστυνομικοί

Αστυνομικοί
Δόκιμοι  
Αστυνομικοί

Αστυνομικοί

Α΄Α.Δ.Δ. 50 9

Α.Τ. Αερολ. 
Ρόδου

45 11 15 7

Α.Τ. Καρπάθου 15 4 18 4

Α.Τ. Μεγίστης 5 4

Α.Σ. Κάσου 2 1

Σύνολο 117 15 47 11

Άλλη μία επιτυχημένη αιμο-
δοσία στην Διεύθυνση 
Αστυνόμευσης Αερολιμένα 

Αθηνών, με την  διαφορά ότι αυτή 
την φορά συμμετείχαν και συνά-
δελφοι που υπηρετούν στα όμορα 
Αστυνομικά τμήματα, τμήματα 
ασφαλείας, τμήματα τροχαίας κα-
θώς και στην ομάδα ΔΙΑΣ Νοτιοα-
νατολικής.

Οι συνάδελφοι του Αεροδρομί-
ου, της Τροχαίας Κερατέας, του 
Μαρκόπουλου της ομάδας Δίας 
Νοτιοανατολικής και άλλων υπη-
ρεσιών έδωσαν το παρών και απέ-
δειξαν για άλλη μια φορά  ότι 
έχουν επίγνωση  του λειτουργήμα-
τος  που ασκούν και αφιέρωσαν 10 
λεπτά από το χρόνο τους ως προ-
σφορά ζωής στον συνάνθρωπο.

Οι άνδρες της Δίκυκλης Αστυνό-
μευσης που καθημερινά δίνουν το 
αίμα τους  στην άσφαλτο  προκει-
μένου ο Έλληνας πολίτης να αι-
σθάνεται και να είναι ασφαλής, 
αυτή την φορά το πρόσφεραν 
απλόχερα για  όποιον το έχει ανά-
γκη.

Η Ένωση Νοτιοανατολικής 
Αττικής, ειδικά σε θέματα προ-
σφοράς στο κοινωνικό σύνολο δεί-
χνει ιδιαίτερη ευαισθησία και δε-
σμεύεται ότι θα αναλαμβάνει πρω-
τοβουλίες που θα στοχεύουν στην 
κοινωνική προσφορά για τον συ-
νάδελφο και τον συνάνθρωπο γε-
νικότερα, σημειώνει μεταξύ άλλων 
σε ανακοίνωσή της.  Η προσφορά 
σε αίμα είναι προσφορά ζωής για 
τον συνάνθρωπο. 
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Σε βαρύ κλίμα έντονης συγκι-
νησιακής φόρτισης πραγμα-
τοποιήθηκε (15 Μαρτίου) η 

παρουσίαση στο Δαφνιά Μακρυνεί-
ας Αιτωλοακαρνανίας της προτο-
μής του άτυχου αρχιφύλακα Γεωρ-
γίου Ανδριτσόπουλου που έχασε τη 
ζωή του εν ώρα καθήκοντος από τα 
πυρά των αδίστακτων δραπετών 
των φυλακών Τρικάλων.

Πλήθος κόσμου έδωσε το «πα-
ρών» στην εκδήλωση, παρουσία της 
οικογένειας του άτυχου αρχιφύλα-
κα, μεταξύ των οποίων ο δήμαρχος 
Αγρινίου κ. Παύλος Μοσχολιός, 
υποψήφιοι δήμαρχοι, βουλευτές, 
ανώτατοι αξιωματικοί, πρόεδροι 
Πρωτοβαθμίων Ενώσεων, συνάδελ-
φοι και συμπολίτες μας.Την Ομο-
σπονδία εκπροσώπησε ο ταμίας κ. 
Γρηγόρης Μπακάρας, ο οποίος 
στην  ομιλία του τόνισε ότι «αποτί-
ουμε φόρο τιμής στον εκλιπόντα 
συνάδελφό μας, επιβεβαιώνο-
ντας και με την παρουσία μας 
εδώ το αδιάλειπτο ενδιαφέρον 
της Ομοσπονδίας μας για τους 
αδικοχαμένους αστυνομικούς, 
μάρτυρες στο βωμό του υπηρε-
σιακού καθήκοντος.

O άτυχος Υπαρχιφύλακας έχασε 
την ζωή του τα ξημερώματα 
της 17ης Ιουνίου 2013 εν ώρα υπη-
ρεσίας από τα πυρά των επικίνδυ-
νων Αλβανών κακοποιών που απέ-
δρασαν στις 22 Μαρτίου 2013 από 
τις φυλακές των Τρικάλων και δυ-
στυχώς η αιματοχυσία συνεχίζεται. 
Μετά από λίγους μήνες θρηνήσαμε 
έναν ακόμα συνάδελφό μας, αυτή 
τη φορά στη Φλώρινα.

Η πολιτεία οφείλει πολλά ακόμα 
να πράξει για να αισθάνεται και να 

είναι ασφαλής ο μάχιμος συνάδελ-
φός μας. Το υπενθυμίζουμε διαρ-
κώς στην πολιτεία, απαιτώντας 
άμεσα μέτρα και όχι ευχολόγια.

Εκ μέρους της Ομοσπονδίας θέ-
λω να εκφράσω ένα μεγάλο ευχαρι-
στώ στον Δήμο Αγρινίου γιατί με 
την πρωτοβουλία του αυτή, αντα-
ποκρίνεται θετικά όχι μόνο στην 
επιθυμία της αστυνομικής οικογέ-
νειας και των ανθρώπων του αδικο-
χαμένου συναδέλφου μας να είναι 
πάντα στις καρδιές όλων μας ως 

ένας Ήρωας της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, αλλά και στην απαίτηση της 
ελληνικής κοινωνίας να επιδεικνύ-
εται ο προσήκων σεβασμός σε 
όσους θυσιάζονται φυλάττοντας 
Θερμοπύλες.

Αγαπητέ συνάδελφε, Γιώργο Αν-
δριτσόπουλε, η προτομή σου κο-
σμεί από σήμερα το προαύλιο του 
Ιερού Ναού Αγίου Ιωάννη του Προ-
δρόμου. Είναι το ελάχιστο που μπο-
ρέσαμε να κάνουμε για να μας δεί-
χνεις το δρόμο του καλού αγώνα».

Τιμούμε τον ανώνυμο  
αστυνομικό
Σε ομιλία του ο κ. Μοσχολιός ευ-
χαρίστησε τους παρευρισκομέ-
νους καθώς και το δημοτικό συμ-
βούλιο το οποίο σύσσωμο ενέκρι-
νε την απόφαση ανέγερσης της 
προτομής του Γεωργίου Ανδριτσό-
πουλου. «Η απουσία του αφήνει 
δυσαναπλήρωτο κενό στα ανήλι-
κα παιδιά του, Χαράλαμπο, Βασι-
λική, Γεώργιο – Αυγουστίνο, στη 
σύζυγό του Μαρία, στους γονείς 

του Χαράλαμπο και Βασιλική, 
στα αδέρφια του Γιάννη και Ευ-
φροσύνη και σε όλους τους συγ-
γενείς του.

Διερμηνεύοντας τα αισθήματα 
όλης της Αγρινιώτικης κοινωνίας, 
πρότεινα στο Δημοτικό Συμβού-
λιο να φιλοτεχνηθεί η προτομή 
του Γιώργου και θέλω να ευχαρι-
στήσω το Δημοτικό Συμβούλιο για 
την ομόφωνη απόφασή του να το-
ποθετηθεί στον αύλειο χώρο της 
Εκκλησίας η προτομή του σε έν-
δειξη τιμής και μνήμης.

Στο πρόσωπο του Γιώργου Αν-
δριτσόπουλου τιμούμε τον ανώνυ-
μο Αστυνομικό που καθημερινά 
δίνει μάχες πολλές φορές κάτω 
από αντίξοες εργασιακές και οι-
κονομικές συνθήκες προκειμένου 
να υπερασπιστεί ένα από τα υπέρ-
τατα αγαθά την ασφάλεια του πο-
λίτη. Γιατί η ασφάλεια μιας κοι-
νωνίας είναι δείγμα πολιτισμού 
και δείγμα ανάπτυξης και χωρίς 
αυτά δεν μπορεί να υπάρξει ούτε 
ανάπτυξη ούτε πολιτισμός. Θεω-
ρήσαμε λοιπόν χρέος μας να διορ-
γανώσουμε τη σημερινή εκδήλω-
ση γιατί πιστεύουμε ότι ο Γιώργος 
θα πρέπει να μείνει χαραγμένος 
στη μνήμη των πολιτών ώστε να 
παραδειγματίζονται οι νέοι και να 
θυμούνται οι παλιότεροι».

Τα αποκαλυπτήρια της προτο-
μής που φιλοτέχνησε ο γλύπτης 
Βασίλειος Παπασάικας. Κατά την 
τελετή πραγματοποιήθηκε επι-
μνημόσυνη δέηση από τον Μη-
τροπολίτη Αιτωλίας και Ακαρνα-
νίας κ.κ. Κοσμά, ακολούθησαν 
χαιρετισμοί των επισήμων και 
καταθέσεις στεφάνων.

Ο Δήμος Αγρινίου τίμησε  
τον Αρχιφύλακα Γεώργιο Ανδριτσόπουλο
Σε μια σεμνή και λυτή τελετή και μέσα σε έντονα συγκινησιακό κλίμα τα αποκαλυπτήρια  
της προτομής του αδικοχαμένου μας συναδέλφου

Συναντήσεις με αρχηγούς πολιτικών κομμάτων

Αντιπροσωπεία του Διοικητι-
κού Συμβουλίου της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 

Ακαρνανίας,  στην προσπάθεια 
ανάδειξης και επίλυσης  αιτημάτων 
του κλάδου, πραγματοποίησε συνά-
ντηση εργασίας στο Αγρίνιο, με τον 
πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ κ. Αλέξη Τσί-
πρα, παρουσία του βουλευτή και 
καθηγητή Εργατικού Δικαίου κ. 
Αλέξη Μητρόπουλου και του κοι-
νοβουλευτικού εκπροσώπου κ. Πα-
ναγιώτη Κουρουμπλή, ενώ ανά-
λογη συνάντηση έγινε λίγες μέρες 
νωρίτερα, με τον Γενικό Γραμματέα 
της Κ.Ε του Κ.Κ.Ε. κ. Δημήτρη Κου-
τσούμπα, παρουσία του βουλευτή 
του Κ.Κ.Ε. Αιτ/νιας κ. Νίκο Μωρα-
ϊτη και το μέλους της Επιτροπής 

Περιοχής Β.Δ. Ελλάδας και υποψή-
φιο Δήμαρχο Αγρινίου κ. Τίμο Πα-
πανικολάου.

Οι εκπρόσωποι της Ένωσης πα-
ρέδωσαν υπόμνημα με εργασιακά, 
μισθολογικά και θεσμικά ζητήματα 
που απασχολούν τον κλάδο μας, σε 
τοπικό και πανελλήνιο επίπεδο, το-

νίζοντας το χαρακτήρα του επικίν-
δυνου και ανθυγιεινού του επαγ-
γέλματος μας. Επίσης σημειώθηκε 
ότι η Ελληνική Αστυνομία μπο-
ρεί να γίνει αποτελεσματικότε-
ρη μόνο με μορφωμένους και 
άρτια εκπαιδευμένους αστυνο-
μικούς (εισαγωγή τους, μέσω 

των πανελληνίων εξετάσεων) 
και με κυρίαρχο στοιχείο τον άν-
θρωπο για τον συνάνθρωπο και 
την ανάλογη ευαισθησία στα θε-
μελιώδη ατομικά και τα κοινω-
νικά δικαιώματα όλων, σεβόμε-
νοι τον Κώδικα Δεοντολογίας 
και Επικοινωνίας που αρμόζει 

σε μία σύγχρονη κοινωνία.
Οι συναντήσεις έγιναν σε άριστο 

κλίμα και οι πολιτικοί αρχηγοί τό-
νισαν ότι είναι στο πλευρό των ερ-
γαζομένων και πως θα γίνουν πα-
ρεμβάσεις στη βουλή, σύμφωνα με 
τ ο  υ π ό μ ν η μ α  π ο υ  έ λα β α ν .  
«Ως Ένωση, συνεχίζουμε να εργα-
ζόμαστε μεθοδικά, συστηματικά 
για μία Αστυνομία σύγχρονη, καλά 
εκπαιδευμένη, μεθοδική, ακομμά-
τιστη, δημοκρατική, απαλλαγμένη 
από τυχόν σύνδρομα καχυποψίας 
του παρελθόντος, διδασκόμενη 
από τα λάθη και τις επιτυχίες της, 
που πάντα σέβεται και προστατεύ-
ει τον πολίτη σε κλίμα εμπιστοσύ-
νης και αλληλοσεβασμού», τονίζει 
το σωματείο σε ανακοίνωσή του.
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Αντιπροσωπεία του Δ. Σ. της 
Συνδικαλιστικής ΄Ενωσης 
Αστυνομικών Αλεξανδρούπο-

λης  αποτελούμενη από τον πρόεδρο 
κ. Κώστα Χατζηαναγνώστου, τον 
γενικό γραμματέα κ. Δημήτρη Τσια-
κίρη και τον αναπληρωτή γενικό 
γραμματέα  κ. Θεόφιλο Ιωαννίδη 
μετά από πρόσκληση συμμετείχε 
στην συνάντηση των τοπικών φορέων 
με τον πρόεδρο της ΔΗ.ΜΑΡ. κ Φώτη 
Κουβέλη στο πλαίσιο της περιοδείας 
του στην περιοχή.

Ο κ. Κουβέλης ενημερώθηκε για τα 
προβλήματα της Αστυνομικής Διεύ-
θυνσης Αλεξανδρούπολης και του 
αστυνομικού προσωπικού, όπως  η 

είσοδος στην χώρα παράνομα πολι-
τών άλλων χωρών, η κράτηση και η 
διαχείριση αυτών, η έλλειψη αστυνό-
μευσης λόγω μείωσης του  προσωπι-
κού αλλά και της ανάθεσης πληθώρας 
πάρεργων μετά και την κατάργηση 
της Δημοτικής Αστυνομίας, η έλλειψη 
υλικοτεχνικής υποδομής με τις συνε-
χείς βλάβες που παρουσιάζονται, η 
προβληματική χρηματοδότηση για 
την αποκατάσταση αυτών καθώς και 
η μεταστέγαση των υπηρεσιών της 
έδρας της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Αλεξανδρούπολης.

Ιδιαίτερη αναφορά έγινε στα πολύ 
σημαντικά προβλήματα που αντιμε-
τωπίζει το Αστυνομικό Τμήμα Κήπων 

ενόψει και της έναρξης της θερινής 
περιόδου, μιας υπηρεσίας η οποία 
παίζει καθοριστικό ρόλο στην ανά-
πτυξη της περιοχή μας. Επίσης, δόθη-
κε ιδιαίτερη βαρύτητα κατά την συζή-
τηση  στον νέο νόμο για την αναδιορ-
γάνωση της ΕΛ.ΑΣ.  με τον τρόπο που 
επιχειρείται να εφαρμοστεί και τα 
προβλήματα που θα δημιουργηθούν 
αφού στην ουσία νομοθετήθηκε ερή-
μην των τοπικών κοινωνιών αλλά και 
των εκπροσώπων των εργαζομένων.

Από την πλευρά του ο κ. Κουβέλης 
δήλωσε ότι είναι γνώστης των προ-
βλημάτων που αντιμετωπίζουμε σε 
πανελλαδικό αλλά και σε τοπικό επί-
πεδο αφού λαμβάνει γνώση τόσο από 

τα έγγραφα της Ομοσπονδίας μας όσο 
και από τα δικά μας τα οποία κοινο-
ποιούνται σε όλα τα κόμματα και δή-
λωσε ότι οι θέσεις της ΔΗΜ.ΑΡ. είναι 
ταυτόσημες με τις δικές μας, από την 
πλευρά του δε μέσω του κοινοβουλίου 
αλλά και με παρεμβάσεις προς την 
κυβέρνηση θα προσπαθήσει ώστε να 
δίνονται οι καλύτερες δυνατές λύσεις.

Τέλος, το Δ.Σ.  εξέφρασε δημόσια τα 
συγχαρητήρια του προς όλους τους 
συναδέλφους που πήραν μέρος  στην 
επιχείρηση εντοπισμού και σύλληψης 
των αλλοδαπών που είχαν σκοπό να 
εισάγουν από την Τουρκία και να προ-
ωθήσουν στο εσωτερικό της χώρας 
πενήντα κιλά ηρωίνη.

ΜηνυΤηριΑ ΑνΑφΟρΑ 
ΓιΑ ΤΑ κρΑΤηΤηριΑ
Τα προεδρεία των Ενώσεων Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Θεσσαλο-
νίκης και Κιλκίς, με τη Νομική 
Σύμβουλο κ. Παναγιώτα Φαρμά-
κη, συναντήθηκαν με τον Αντιει-
σαγγελέα Αρείου Πάγου κ. Χαρά-
λαμπο Βουρλιώτη προκειμένου 
να του υποβάλλουν μηνυτήρια 
αναφορά για την κατάσταση που 
επικρατεί στην Γ.Α.Δ. Θεσσαλονί-
κης και στην Α.Δ. Κιλκίς, σχετικά 
με την χρόνια κράτηση ποινικών 
κρατουμένων στα αστυνομικά κα-
ταστήματα. Από μέρους των Ενώ-
σεων διατυπώθηκαν θέσεις και 
προτάσεις ώστε να αμβλυνθεί αυτό 
το τεράστιο πρόβλημα, δεδομένου 
ότι σχεδόν σε όλες τις Υπηρεσίες 
των Γ.Α.Δ.Θ. και Α.Δ. Κιλκίς τα 
αστυνομικά κρατητήρια έχουν 
υπερκαλυφθεί και η ύπαρξη ποινι-
κών κρατουμένων σε αυτά δημι-
ουργεί μεγάλη ανησυχία και προ-
βληματισμό για τις συνθήκες κρά-
τησής τους. Οι συνάδελφοι καλού-
νται  με ελάχιστα μέσα να 
διαφυλάξουν τόσο την δημόσια 
όσο και την προσωπική τους ασφά-
λεια από ανθρώπους για τους οποί-
ους η Ελληνική Δικαιοσύνη απο-
φάνθηκε ότι χρήζουν περιορισμών. 
Επίσης, τονίστηκε ότι με την ακο-
λουθούμενη τακτική δεν επιτυγχά-
νεται ούτε ο στόχος του σωφρονι-
σμού των ποινικών κρατουμένων. 

ΒΟηθειΑ σΤΟυσ 
συνΑνθρώπΟυσ ΜΑσ

Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Νοτιοανατολικής Αττι-
κής, εκπροσωπούμενη από τον 
ταμία της κ. Ηλία Βρέντα και 
από τους αντιπροσώπους της κ.κ. 
Νικόλαο Κορομηλά και  Χαρά-
λαμπο Κανιό, από κοινού  με 
την Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Βορειοανατολι-
κής Αττικής, εκπροσωπούμενη 
από τον αντιπρόεδρό της κ. Πα-
ντελή Μανιάτη, συμμετείχαν 
στη φιλανθρωπική εκδήλωση 
του διοργάνωσε ο σύλλογος Εθνι-
κή Αλληλεγγύη σε συνεργασία με 
την Ιερά Μητρόπολη Γλυφάδας 
στον Ιερό Ναό Αγ. Κων/νου και 
Ελένης στη Γλυφάδα, προσφέρο-
ντας ρύζι, αλεύρι, όσπρια και ζυ-
μαρικά για τους συμπολίτες μας 
που τα έχουν ανάγκη. Μέρος των 
τροφίμων θα δοθεί επίσης σε 173 
οικογένειες ενστόλων. Επίσης, η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Νομού Πιερίας, συγκε-
ντρώνει τρόφιμα μακράς διαρ-
κείας, προκειμένου να διατεθούν 
σε άπορες οικογένειες που έχουν 
πληγεί από την οικονομική κρίση 
και στερούνται ακόμη και τα 
απαραίτητα, αντιμετωπίζοντας 
σοβαρά προβλήματα επιβίωσης. 

Με τον πρόεδρο της ΔηΜΑρ συναντήθηκε  
η συνδικαλιστική Ένωση Αλεξανδρούπολης

Ουσιαστική και όχι τυπική λειτουργία του Ιατρείου
Η ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης απαιτεί μέτρα για την ουσιαστική περίθαλψη των συναδέλφων

Τα προβλήματα του Κεντρικού 
Ιατρείου Θεσσαλονίκη κατα-
γράφει η ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης 

σε αναφορά της προς τους αρμόδιους 
υπουργούς, την ηγεσία, τον Ιατρικό 
Σύλλογο Θεσσαλονίκης, τον Οδοντια-
τρικό Σύλλογο Θεσσαλονίκης, του 
βουλευτές του νομού και τον περιφε-
ρειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας 
κ. Απόστολο Τζιτζικώστα.

Το σωματείο διαμαρτύρεται επειδή 
για μεγάλο χρονικό διάστημα δεν 
υπάρχει ιατρός με την ειδικότητα του 
Καρδιολόγου, του Γαστρεντερολόγου, 
του Ουρολόγου και του Γενικού Χει-
ρουργού, ενώ στη Διεύθυνση Αστυνο-
μικών Επιχειρήσεων Θεσσαλονίκης 
(ΥΜΕΤ και ΥΑΤ) που βρίσκεται στην 
οδό Κατσιμίδη, και απέχει μόλις λίγα 
χιλιόμετρα από το Αστυνομικό Μέγα-
ρο Θεσσαλονίκης –και τα δύο βρίσκο-
νται εντός του πολεοδομικού συγκρο-
τήματος της Θεσσαλονίκης– λειτουρ-
γεί Περιφερειακό Ιατρείο σύμφωνα με 
το αρθ. 27 του Π.Δ. 584/1985. Σε αυτό 
παρατηρείται το παράδοξο, για μεγάλο 
χρονικό διάστημα, να υπηρετεί ιατρός 
Αξιωματικός Υγειονομικού, με την ει-
δικότητα του Γυναικολόγου και μάλι-
στα με το βαθμό του Αστυνομικού Δι-
ευθυντή (ΥΓ), ενώ σε αυτή τη Διεύθυν-
ση υπηρετούν ως επί το πλείστον συ-
νάδελφοι άνδρες των διμοιριών ΥΜΕΤ 
και ΥΑΤ και ελάχιστες γυναίκες. Επί-
σης, ο συγκεκριμένος ιατρός θα έπρε-
πε, βάσει των κανονισμών του Σώμα-
τος, και λόγω του βαθμού του να υπη-
ρετεί στο Κ.Ι.Θ. εκτελώντας καθήκο-
ντα Υποδιευθυντή, αφού ο Διευθυντής 
του Κ.Ι.Θ έχει τον ίδιο βαθμό με τον 
ιατρό Γυναικολόγο του Περιφερειακού 
Ιατρείου (Αστυνομικός Διευθυντής 
ΥΓ) αφού τώρα, στην ουσία, δεν υπάρ-
χει Υποδιευθυντής σε αυτό, και απλά 
τα καθήκοντα του Υποδιευθυντή 
Κ.Ι.Θ. εκτελεί ιατρός με βαθμό Αστυ-
νομικού Υποδιευθυντή (ΥΓ), ως ανα-
πληρωτής Διευθυντής, όταν ο Διευθυ-
ντής του Κ.Ι.Θ. απουσιάζει από τα κα-
θήκοντά του.Εξάλλου άλλη μία «παρα-
τυπία» είναι ότι ως Αναπληρωτής 

Πρόεδρος της Ανώτατης Υγειονομικής 
Επιτροπής Β. Ελλάδας έχει ορισθεί 
Αστυνομικός Υποδιευθυντής (ΥΓ) και 
όχι ο Αστυνομικός Διευθυντής (ΥΓ) του 
Περιφερειακού Ιατρείου της Διεύθυν-
σης Αστυνομικών Επιχειρήσεων Θεσ-
σαλονίκης.  Επίσης,  το Κ.Ι.Θ λόγω έλ-
λειψης χώρων και μη σωστής και ορ-
θής κατανομής, έχει στο Οδοντιατρικό 
Τμήμα δύο Αξιωματικούς (ΥΓ) οδοντί-
ατρους στον ίδιο χώρο με δύο οδοντι-
ατρικές πολυθρόνες. Αποτέλεσμα εί-
ναι, όταν εξετάζονται ταυτόχρονα δύο 
ασθενείς να παραβιάζεται στο ιατρικό 
απόρρητο και μάλιστα μέσα σε Υπηρε-
σία της Ελληνικής Αστυνομίας. 

Προβλήματα καταγράφονται και 
στο Παθολογικό Τμήμα επειδή έχει 
έναν μόνο ιατρό παθολόγο Αξιωματι-
κό (ΥΓ) ο οποίος συμμετέχει και ως 
αναπληρωματικό μέλος στην Επιτρο-
πή Αναρρωτικών Αδειών, αλλά και ως 
τακτικό μέλος στην Ανώτατη Υγειονο-
μική Επιτροπή.

Γραφειοκρατεία
«Προφανώς το Κ.Ι.Θ. έχει μετατρα-
πεί σε μία Υπηρεσία που περισσό-
τερο ενδιαφέρεται για τη λειτουρ-
γία των Επιτροπών που απλά εξυ-
πηρετούν τη γραμματειακή λει-
του ργ ί α  τ η ς  υ π η ρ ε σ ι α κ ή ς 
κατάστασης των ασθενών Αστυνο-

μικών και δυστυχώς, δεν υπάρχει 
η πραγματική παρεχόμενη υγειο-
νομική περίθαλψη των Αστυνομι-
κών, οι οποίοι όταν έχουν οποιο-
δήποτε πρόβλημα υγείας μεταβαί-
νουν είτε στα δημόσια Νοσοκομεία 
είτε σε ιδιωτικά ιατρεία», τονίζει το 
σωματείο.

Επίσης σημειώνει: «Κατά παράδοξο 
τρόπο έχουμε πληροφορηθεί ότι α) 
στο Τμήμα Δοκίμων Αστυφυλάκων 
Νάουσας υπηρετεί ιατρός Αξιωματι-
κός (ΥΓ) με την ειδικότητα Γενικής 
Ιατρικής, ενώ η Σχολή αυτή τη χρονι-
κή στιγμή και μέχρι το Φθινόπωρο του 
2015 οπότε και θα εισαχθούν Δόκιμοι 
Αστυφύλακες, δεν έχει Δόκιμους 
Αστυφύλακες, δεν λειτουργεί στην 
πραγματικότητα και εξάλλου β) έχει 
προσληφθεί και δεύτερος ιατρός Αξι-
ωματικός Υγειονομικός με την ειδικό-
τητα του Ψυχιάτρου, αλλά μετακινή-
θηκε για μακροχρόνιο διάστημα σε 
Υπηρεσία της Αττικής, διατηρώντας 
όμως την οργανική θέση στο Κ.Ι.Θ.»

Τέλος, επισημαίνει την έλλειψη κα-
τώτερου αστυνομικού προσωπικού 
ειδικών καθηκόντων Υγειονομικού, αν 
και στην περιοχή του «υπηρετούν πολ-
λοί Αστυνομικοί γενικών καθηκόντων 
που έχουν πτυχίο Τ.Ε.Ι με τις ειδικότη-
τες της Νοσηλευτικής, της Ιατρικών 
Εργαστηρίων και της Φυσικοθεραπεί-

ας, οι οποίοι έχουν πλούσια εμπειρία 
ως Αστυνομικοί και με τη μετάταξή 
τους ως Υγειονομικό προσωπικό θα 
μπορούσαν να συμβάλλουν ακόμα πε-
ρισσότερο στην παροχή περισσότερων 
και καλύτερων υγειονομικών υπηρε-
σιών. Για λόγους δημοσιοοικονομι-
κούς, προτείνουμε την αντίστοιχη τρο-
ποποίηση του Π.Δ. 373/2002, ώστε, σε 
κάθε περίπτωση, να προσλαμβάνονται 
μόνο ήδη υπηρετούντες Αστυνομικοί 
κάτοχοι αντίστοιχων πτυχίων Τ.Ε.Ι. 
και όχι να προσλαμβάνονται ιδιώτες 
που δεν έχουν αστυνομική εμπειρία 
και προϋπηρεσία, αλλά κάτι τέτοιο 
επιβαρύνει και τον Προϋπολογισμό, 
λόγω της νέας πρόσληψης, κάτι που 
δεν ισχύει στην πρώτη περίπτωση της 
μετάταξης Αστυνομικών». Σε ότι αφο-
ρά τη ρύθμιση για ίδρυση Αστυνομι-
κού Φαρμακείου, προτείνει την πα-
ράλληλη θέσπιση Αξιωματικού 
Υγειονομικού Φαρμακοποιού, 
όπως άλλωστε ισχύει και στις Ένο-
πλες Δυνάμεις. Επίσης, καθίσταται 
αναγκαίο η λειτουργία τους και τα πα-
ρεχόμενα φαρμακευτικά προϊόντα, να 
είναι της ίδιας ποσότητας και στο ίδιο 
εύρος με αυτά του Στρατού Ξηράς, 
αφού μόνο στη Θεσσαλονίκης υπηρε-
τούν πάνω από 5.000 Αστυνομικοί με 
τις οικογένειές τους.

επισκέψεις 
Το προεδρείο της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης πραγ-
ματοποίησε επίσκεψη στα Α.Τ. Τού-
μπας-Τριανδρίας, Λευκού Πύργου, 
Επανομής, Μηχανιώνας και Θερμαϊ-
κού με σκοπό να διαπιστώσει τις συν-
θήκες εργασίας των συναδέλφων. Τέ-
λος, το προεδρείο της Ένωσης ευχαρι-
στεί ολόθερμα το Διοικητικό Συμβού-
λιο του Ο.Α.Σ.Θ. και ιδιαιτέρως τον 
πρόεδρο του Ο.Α.Σ.Θ. κ. Χρήστο Στε-
φανίδη, που αυτοβούλως δώρισαν 
στην Διεύθυνση Άμεσης Δράσης Θεσ-
σαλονίκης και στην Διεύθυνση Τρο-
χαίας Θεσσαλονίκης, εβδομήντα (70) 
και είκοσι (20) κράνη μοτοσικλετι-
στών αντίστοιχα.
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Παρέμβαση πραγματοποίησε η 
Έ ν ω σ η  Ασ τ υ ν ο μ ι κ ώ ν 
Υπαλλήλων Ν/Α Αττικής 

στον επικεφαλή του Τμήματος Επι-
χειρήσεων της Γ.Α.Δ.Α. Αστυνομικό 
Διευθυντή κ. Ανδρέα Βασιλόπουλο 
για τα μέτρα της Διεύθυνσης Αστυνό-
μευσης Αερολιμένα Αθηνών.

 Ειδικότερα ο πρόεδρος της Ένω-
σης κ. Γεώργιος Καλιακμάνης και 
ο ταμίας κ. Ηλίας Βρέντας τον ενημέ-
ρωσαν για τις συνθήκες κάτω από τις 
οποίες εργάζονται τον τελευταίο και-
ρό οι αστυνομικοί που υπηρετούν 
στην Διεύθυνση Αστυνόμευσης Αε-
ρολιμένα Αθηνών εξαιτίας: 

Α) Των αφιξοαναχωρήσεων επισή-
μων ξένων κρατών με αφορμή την 
ανάθεση στη χώρα μας της Προεδρί-
ας της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 

Β) Των εκθέσεων που πραγματο-
ποιούνται στο Metropolitan Expo.

 Γ) Την έναρξη της θερινής περιό-
δου που σηματοδοτεί την αύξηση της 
επιβατικής κίνησης και την υπερερ-
γασία των αστυνομικών 

Δ) Την εμπλοκή των υπηρεσιών 
της Δ.Α.Α.Α. σε αφιξοαναχωρήσεις 
αθλητικών ομάδων, κινητοποιήσεις 
των εργαζομένων της αεροδρομια-
κής κοινότητας κ.λπ. 

Από τον ταμία της Ένωσης αναφέρ-
θηκε το  παράδοξο ότι ενώ έχουν δια-
τεθεί για μέτρα από την Δ.Α.Α.Α. 25 
αστυνομικοί σε συγκεκριμένη έκθε-
ση που λαμβάνει χώρα αυτή τη στιγ-

μή στο Metropolitan  Expo, ταυτό-
χρονα ζητήθηκαν και 13 ακόμη αστυ-
νομικοί στο Εφετείο και σε ποδο-
σφαιρικούς αγώνες από την ΓΑΔΑ.

 Ο Διευθυντής παραδέχτηκε τα 
προβλήματα που υπάρχουν και 

δεσμεύτηκε ότι θα προσπαθήσει 
να βρει τη χρυσή τομή για δίκαιο κα-
ταμερισμό των απαιτούμενων μέ-
τρων. «Εμείς ευχαριστούμε εκ των 
προτέρων για την προσοχή με την 
οποία μας άκουσε καθώς και για τη 
διάθεση που επέδειξε για την επίλυ-
ση των ζητημάτων που του εκθέσα-
με», σημειώνει το σωματείο σε ανα-
κοίνωσή του. 

Θαυμάστε περιπολικό!
Η φωτογραφία είναι  από όχημα-πε-
ριπολικό Αστυνομικού  Τμήματος της 
Νοτιοανατολικής Αττικής, όπως επι-
σημαίνει ο πρόεδρος του σωματείου. 
Το τελάρο δεν χρησιμεύει για την συ-

γκομιδή πορτοκαλιών ή άλλων εσπε-
ριδοειδών αλλά για να συγκρατεί την 
θέση του οδηγού σε συγκεκριμένο 
ύψος προκειμένου να μπορεί ο  Αστυ-
νομικός να οδηγεί το όχημα.

Αυτή είναι μία από τις εικόνες,  εν-
δεικτική της  κατάστασης στην οποία 
βρίσκονται τα οχήματα της ΔΑΝΑ 
αλλά και της ΥΑΝΑ. Το πρόβλημα που 
αντιμετωπίζουν η Διεύθυνση Αστυ-
νομίας Νοτιοανατολικής Αττικής και 
η Υποδιεύθυνση Ασφαλείας Νοτιοα-
νατολικής Αττικής δεν είναι απλά 
μεγάλο, έχει φτάσει στο απροχώρητο.

Σε όλη την ΥΑΝΑ υπάρχουν επτά 
μόνο λειτουργικά οχήματα. Τα οχήμα-
τα αυτά δεν επαρκούν για τις περιπο-
λίες και για τις μεταγωγές κρατουμέ-
νων. Το τελευταίο διάστημα έχει γίνει 
κανόνας τα δύο περιπολικά ασφαλεί-
ας των μπλόκων σε κάθε τομέα να 
γίνονται ένα, με τέσσερις αστυνομι-
κούς που επιβιβάζονται σε αυτό, δυο 

της ασφάλειας και δύο της τάξης, μι-
κτά. Το δε  ανακριτικό  στερείται  πα-
ντελώς οχήματος και όταν παραστεί 
ανάγκη, οι συνάδελφοι που εκτελούν 
την συγκεκριμένη υπηρεσία,  παρα-
λαμβάνονται από την  περιπολία και  
μεταφέρονται στο ανάλογο Τμήμα 
για να κάνουν τις απαραίτητες  ανα-
κριτικές πράξεις. Στα  μη λειτουργικά 
οχήματα της ΥΑΝΑ δεν γίνονται επι-
σκευές λόγω έλλειψης κονδυλίων 
ενώ παράλληλα δεν ενισχύεται η 
Υπηρεσία με καινούργια οχήματα.

Η τελευταία ελπίδα εναπόκειται 
στα αντανακλαστικά της  Διεύθυνσης  
Ασφαλείας Αττικής και στις κεφαλές 
αυτής που ελπίζω ότι θα φροντίσουν 
σύντομα να ενισχύσουν τις υπηρεσί-
ες της Νοτιοανατολικής Αττικής με 
οχήματα καινούργια που όπως έχου-
με πληροφορηθεί θα διατεθούν  από 
την Αμυγδαλέζα για όλες τις Αστυνο-
μικές Υπηρεσίες της Ελλάδας.

Πρόταση για ατιμωρησία υπό όρους

Με αφορμή την πρόσφατη 
απόδραση από αμέλεια 
από τα κρατητήρια της 

Α.Δ. Ξάνθης και την άμεση διαθε-
σιμότητα των συναδέλφων, η Συν-
δικαλιστική Κίνηση Αστυνομι-
κών Ξάνθης επισημαίνει ότι δεν 
ακολούθησε η γρήγορη επαναφο-
ρά τους στην υπηρεσία, παρότι 
συνέλαβαν οι ίδιοι τους δραπέτες 
εντός 3 ημερών.

Το σωματείο να υπάρξει τροπο-
ποίηση  στο άρθρο του ΠΚ που 
προβλέπει τις διαθεσιμότητες, 
έτσι ώστε να προστεθεί το άρθρο 
172 του Π.Κ, παρ. 2 το οποίο να 
αναφέρει ότι: Όποιος γίνεται από 
αμέλεια υπαίτιος κάποιας από 

αυτές τις πράξεις,  τιμωρείται με 
φυλάκιση, αν ήταν για οποιονδή-

ποτε λόγο υπόχρεος να φυλάξει 
εκείνον που απέδρασε. Μένει 

εντελώς ατιμώρητος αν με δική 
του προσπάθεια συλληφθεί, μέσα 
σε δεκαπέντε ημέρες, αυτός που 
απέδρασε.

«Φρονούμε ότι το ευεργέτημα 
αυτού του νόμου θα πρέπει να πε-
ριλαμβάνεται και στο πειθαρχικό 
μας δίκαιο, τουλάχιστον ως προς 
την διαθεσιμότητα, ώστε οι συνά-
δελφοι που βρίσκονται σε αυτές 
τις καταστάσεις να μην ταλαιπω-
ρούνται υπηρεσιακά. Είναι άδικο 
να τίθενται σε διαθεσιμότητα πριν 
τις 15 ημέρες που ορθώς ορίζει ο 
νομοθέτης, διότι συμμετέχουν 
στις έρευνες άοπλοι».

Εξάλλου, το σωματείο συναντή-
θηκε με τον πρόεδρο του κόμμα-

τος “Δημιουργία, Ξανά” κ. Τζήμε-
ρο Θάνο και τον ενημέρωσε για 
τα προβλήματα που αντιμετωπί-
ζουν οι αστυνομικοί (έλλειψη 
προσωπικού και υλικοτεχνικού 
εξοπλισμού, ακαταλληλότητα κτι-
ρίων και κρατητηρίων, σχολή 
αστυφυλάκων –φυλακή, αναδιάρ-
θρωση της ΕΛ.ΑΣ. κλπ). Ο κ. Τζή-
μερος ανέπτυξε τις θέσεις του 
κόμματός του για την Ελληνική 
Αστυνομία,  ζήτησε τις προτάσεις 
μας και να έχουμε μια συνεργασία 
με ανταλλαγή προτάσεων και 
απόψεων ώστε να προσπαθήσου-
με να δημιουργήσουμε μια αστυ-
νομία που να είναι κοντά στον 
πολίτη, όπως είπε.

Περιπολικό με… τελάρο!
Το σωματείο της Νοτιοανατολικής Αττικής αποκαλύπτει  
υπαρκτά προβλήματα και πιέζει για ουσιαστικές λύσεις

Κοινές δράςέις  
μέ τη διέΘνη ένωςη 
άςτυνομιΚων

Αντιπροσωπεία της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αθηνών αποτελούμενη από 
τους κ.κ.  Χύτα Κων/νο (Αν.Γεν. 
Γραμματέα)  και Χρυσάφη Γρη-
γόριο (Ταμία) επισκέφθηκαν τα 
γραφεία της Διεθνούς Ένωσης 
Αστυνομικών και ενημερώθη-
καν για τις δραστηριότητες της 
ΙΡΑ και τη λειτουργία και τις πα-
ροχές  του επαγγελματικού μας 
ταμείου.

Επίσης, έγινε εκτενής ενημέ-
ρωση από τη Γενική Γραμματέα 
του Ταμείου  κ. Έφη Αντωνίου, 
τον Πρόεδρο της Εξελεγκτικής 
Επιτροπής κ. Κυριάκο Κάρκαλη 
και τον Πρόεδρο του Εθνικού 
Τμήματος ΔΕΑ κ. Ιωάννη Καρα-
πατάκη. Με κοινή τους ανακοί-
νωση τονίζουν ότι υπήρξε αγαστή 
συνεργασία σε εγκάρδιο και φιλι-
κό κλίμα  και οι εκπρόσωποι του 
συνδικαλιστικού μας φορέα, εξέ-
φρασαν την πλήρη ικανοποίησή 
τους για τις δραστηριότητες, τόσο 
της ΙΡΑ, όσο και του  Επαγγελμα-
τικού μας Ταμείου. Κοινή αντίλη-
ψη είναι ότι οι δύο φορείς, ο καθέ-
νας από το δικό του μετερίζι, και 
με ρόλους απολύτως διακριτούς, 
έχουν κοινό όραμα και ως κοινό 
στόχο την εξυπηρέτηση των συμ-
φερόντων των συναδέλφων μας 
και την παροχή κάθε δυνατής δι-
ευκόλυνσης, ειδικά στους δύσκο-
λους καιρούς που διανύουμε 
προκειμένου να καταστήσουμε 
τη διαβίωση τους αξιοπρεπή.

Μέσα σε κλίμα φιλίας και αλλη-
λεγγύης, συμφωνήθηκε η  περαι-
τέρω συνεργασία και η από κοινού 
ανάληψη δράσεων.

Τα προεδρεία των Ενώσεων 
Αργολίδας, Αρκαδίας, Κοριν-
θίας, Λακωνίας και Μεσσηνί-

ας επισκέφθηκαν (19/3/14) το Κέ-
ντρο Κράτησης Αλλοδαπών Κορίν-
θου και διαπίστωσαν ότι δεν τηρού-
νται τα προβλεπόμενα από τις 
μελέτες κατά την κατασκευή των 
νέων εγκαταστάσεων.

Ειδικότερα, με κοινή ανακοίνωσή 
τους επισήμαναν ότι αυξάνεται η 
απαιτούμενη δύναμη για τη φύλα-
ξή τους, προβλέπεται παρουσία 
συναδέλφων εντός των κτηρίων, 
δίπλα στους θαλάμους κράτησης, 
κάποιες σκοπιές είναι εντός της νε-
κρής ζώνης, ενώ έχει κατασκευα-
στεί και ένας μεγάλος θάλαμος για 

τον στρατωνισμό αστυνομικών 
εντός του κεντρικού ιστού των χώ-
ρων κράτησης.

Οι προβληματισμοί μεταφέρθη-
καν στην ηγεσία και ζητήθηκε να 
στελεχωθεί το ΥΦΕΚΑ Κορίνθου με 
την προβλεπόμενη δύναμη καθώς 
και να εφαρμοστεί η διαταγή που 
προβλέπει την απασχόληση των 

επιθυμούντων συναδέλφων, πα-
νελλαδικά με δικά τους έξοδα μετά-
θεσης. Ταυτόχρονα επισημάνθηκε 
ότι στους 18 μήνες λειτουργίας του 
κέντρου, εφαρμόζονται αποσπα-
σματικά μέτρα και ημίμετρα που 
επιβαρύνουν περαιτέρω το έλλειμ-
μα αστυνόμευσης στις περιοχές της 
Πελοποννήσου.

έπί 18 μήνες προβλήματα στο υΦέΚά Κορίνθου
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νέά διοιΚητιΚά ςυμβουλιά

ένωςη άςτυνομιΚΏν  
υΠάλληλων έυρυτάνιάς
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κοσμάς Τσιαμάκης
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δημήτριος Γυφτομήτρος
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Ανδρέας Πατλίας
ΤΑΜΙΑΣ:Χρήστος Κατής
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Γεώργιος Τσιόβολος
ΜΕΛΗ: Σωτήριος Οικονόμου και Αθανάσιος Σαρρής

ένωςη άςτυνομιΚΏν  
υΠάλληλων ιωάννινων
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κώστας Κίτσιος
Α’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ανέστης Κωνσταντινίδης
Β’ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βαγγέλης Αλέξανδρος 
ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Βασίλειος Νταρας
ΑΝ. ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Σπυριδούλα Κοσμά
ΤΑΜΙΑΣ: Σωτήριος Τάγκας
ΟΡΓ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Αριστοτέλης Τριανταφυλλίδης 

έΠιτροΠη ΓυνάιΚων ιωάννινων
Σπυριδούλα Κοσμά, Σοφία Μαντζίλα, Ελένη Ριστάνη.

Η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων  Αχαΐας, 
ύστερα από έκτακτο Δι-

οικητικό Συμβούλιο που πραγ-
ματοποιήθηκε την 7/2/2014, 
έλαβε ομόφωνα αποφάσεις και 
πρωτοβουλίες για την στήριξη 
των σεισμοπαθών συναδέλ-
φων, αλλά και πολιτών της Κε-
φαλονιάς που το τελευταίο δι-
άστημα δοκιμάζονται και χρει-
άζονται την έμπρακτη βοήθεια 
όλων μας. 
Πέραν της άμεσης οικονομι-
κής βοήθειας προς την Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Κε-
φαλληνίας & Ιθάκης και της 
αποστολής ανακατανεμημένου 
υλικού της Ένωσης προς εξα-
σφάλιση της καλύτερης λει-
τουργίας της, αποφασίστηκε η 
ενεργοποίηση όλων των συνα-

δέλφων που επιθυμούν να συ-
νεισφέρουν,  προκειμένου να 
συγκεντρωθούν μέσω των 
Γραμματειών των υπηρεσιών 
της Α.Δ. Αχαΐας τρόφιμα μα-
κράς διάρκειας, είδη ρουχι-
σμού και λοιπών εφοδίων.

ρεπό
Το σωματείο με μηνυτήρια 
αναφορά του προς την Εισαγ-
γελία Πρωτοδικών Πατρών ζή-
τησε να εκδοθεί παραγγελία 
προς τον Αστυνομικό Διευθυ-
ντή Αχαΐας προκειμένου να του 
χορηγηθούν στοιχεία όσον 
αφορά τα οφειλόμενα ρεπό 
ώστε να ασκήσει κάθε ένδικο 
μέσο. Η Εισαγγελία εξέδωσε 
αυθημερόν σχετική παραγγε-
λία η οποία διαβιβάστηκε στον 
Αστυνομικό Διευθυντή.

η «άσπίδα» χρήζει  
περαιτέρω ενίσχυσης
Η Συνδικαλιστική Κίνηση Αστυνομικών Ορεστιάδας χτυπά το «καμπανάκι»…

Έμπρακτη στήριξη  
της Κεφαλονιάς

Γυναίκα αποσκευή
Όταν ο άνθρωπος βρίσκεται στην 
απόλυτη ανάγκη όλα τα μπορεί, 
ακόμα και να κουλουριαστεί σε 
μια βαλίτσα για να περάσει τα 
σύνορα. Κι όμως, αυτό συνέβη 
στα σύνορα της Αριζόνα (ΗΠΑ) με 
το Μεξικό, όπου τελωνειακός σε 
έλεγχο που έκανε σε αποσκευές 
εντόπισε γυναίκα από την 
Ταϊλάνδη κουλουριασμένη μέσα 
σε μια βαλίτσα.
Η μετανάστρια προσπαθούσε να 
περάσει με αυτόν τον πρωτότυπο 
και συνάμα επίπονο τρόπο τα 
σύνορα και να ζήσει το 
αμερικανικό όνειρο. Η Ταϊλανδή, 
μάλιστα, είχε φροντίσει να 
καμουφλαριστεί επαρκώς, καθώς 
είχε τοποθετήσει από πάνω της 
μια στρώση ρούχα, που κάλυπταν 
πλήρως το σώμα της. Παρόλα 
αυτά στάθηκε άτυχη και 
συνελήφθη, όπως και ο οδηγός 
του αυτοκινήτου μέσα στο οποίο 
βρέθηκε η βαλίτσα.
koutipandoras.gr
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Πρόστιμο  
λόγω… Facebook
Πρόστιμο 104 € κλήθηκε να 
πληρώσει Σλοβένος χρήστης του 
Facebook επειδή χαρακτήρισε 
“κλόουν” αστυνομικούς, μετά 
από αγώνα χάντμπολ. Η 
αστυνομική διεύθυνση της πόλης 
Τσέλιε ερμήνευσε τα σχόλια ως 
δυσφήμιση και εξήγησε ότι στον 
χρήστη του Facebook επιβλήθηκε 
πρόστιμο για απρεπή 
συμπεριφορά σε δημόσιο χώρο. 
Σύμφωνα με την αστυνομία, στον 
τοίχο του χρήστη δημοσιεύθηκε 
το σχόλιο: “Λοιπόν, η αστυνομία 
του Βέλενιε επενέβη μόνον όταν 
έληξαν οι συγκρούσεις... Σύνηθες 
γι’ αυτούς εκεί τους κλόουν”.
Η αναπληρώτρια Επίτροπος 
Πληροφόρησης Ροσάνα Λέμουτ 
Στρλε δήλωσε ότι έπρεπε να 
ληφθεί υπόψη ότι το προφίλ του 
χρήστη στο Facebook είναι 
ιδιωτικό, αλλά και ότι έχει 
περισσότερους από 800 φίλους. 
Μία δήλωση που διαβάζεται από 
περίπου 800 ανθρώπους δύσκολα 
μπορεί επομένως να θεωρεί 
προσωπική. 
Nooz.gr

Προβλήματα της «Ασπίδας» 
από την έλλειψη υλικοτεχνι-
κού εξοπλισμού, εντοπίζει η 

Συνδικαλιστική Κίνηση Αστυνο-
μικών Ορεστιάδας.

Με επιστολή της προς τον υπουρ-
γό Δημόσιας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη, αναφέρει ότι το τελευ-
ταίο διάστημα όλο και συχνότερα 
ακούμε και διαβάζουμε δηλώσεις 
σας για την μεγάλη επιτυχία της 
«Ασπίδας» (την οποία κανείς δεν αμ-
φισβητεί), καθώς σύμφωνα με τα 
στατιστικά στοιχεία υπάρχει μεγάλη 
μείωση στην είσοδο λαθρομετανα-
στών από τον Έβρο σε ποσοστό μεγα-
λύτερο του 90%. Σε όλο αυτό το εγχεί-
ρημα που  ξεκίνησε με δική σας πρω-
τοβουλία τον Αύγουστο του 2012, το 
σημαντικότερο ρόλο αναμφίβολα 
έπαιξαν και συνεχίζουν να παίζουν 
κυρίως το ντόπιο προσωπικό και 
δευτερευόντως οι αποσπασμένοι συ-
νάδελφοι, όλοι μαζί παρά τις αντίξο-
ες συνθήκες, λειτουργώντας όχι μό-
νο ως επαγγελματίες, όπως οφείλου-
με, αλλά με συνείδηση και περίσσιο 
φιλότιμο, καταφέραμε να επιτύχου-
με κάτι που στην αρχή φάνταζε 
υπερβολικά δύσκολο και φιλόδοξο. 
Δυστυχώς, όμως, 20 μήνες μετά την 
έναρξη της «Ασπίδας», και παρά τις 
συχνές υποσχέσεις και διαβεβαιώ-
σεις σας για την βελτίωση των συν-
θηκών εργασίας, κυρίως σε υλικοτε-
χνικό εξοπλισμό, οφείλουμε να σας 
ενημερώσουμε ότι αυτή τη στιγμή 
βρισκόμαστε ίσως στο χειρότερο ση-
μείο, από τον Αύγουστο του 2012».

Το σωματείο, επισημαίνει ειδι-

κότερα: Ακόμα και σήμερα συνάδελ-
φοι διατάσσονται να εκτελέσουν 
υπηρεσία αποτροπής και παρατήρη-
σης λαθρομεταναστών δίπλα στο πο-
τάμι ή ψηλά στο βουνό πεζοί. Τα οχή-
ματα, οι φακοί, τα αλεξίσφαιρα γιλέ-
κα και οι ασύρματοι αποτελούν είδος 
πολυτελείας. Οι συνάδελφοι είναι 
υποχρεωμένοι λόγω έλλειψης οχη-
μάτων να δουλεύουν καθημερινά 1,5 
ώρα επιπλέον.

Εκκρεμούν οι υποσχέσεις του για 
ενίσχυση του Έβρου πέρα από αν-
θρώπινο προσωπικό, με λεωφορεία, 
βαν, θερμοβάν, αγροτικά 4χ4, καθώς 
και για την άμεση αντικατάσταση 
όλων των παλαιών και ακατάλληλων 
για κυκλοφορία περιπολικών, ενώ 
για τα κονδύλια που θα δινόταν για 
την εξόφληση των συνεργείων και 
την επισκευή των λοιπών οχημάτων 
ακόμη τα αναμένουμε.

Σε καμία περίπτωση δεν θέλουμε 
να είμαστε μηδενιστές. Οφείλουμε 
να αναγνωρίσουμε τις μικρές έστω 
προσπάθειες που κάνει το υπουρ-
γείο για εφοδιασμό των υπηρεσιών 
με υλικοτεχνικό εξοπλισμό, λαμβά-
νοντας ως δεδομένο βέβαια και την 
οικονομική συγκυρία που διανύου-
με. Γι’ αυτό θα θέλαμε να συγχαρού-
με την επιτροπή που ενέκρινε την 
αγορά δέκα (10) θερμικών καμερών 
απεικόνισης, οι οποίες σύμφωνα με 
τους συναδέλφους (καλό θα ήταν 
να ακούγεται η άποψή τους) που τις 
χρησιμοποιούν θεωρούνται  χειρό-
τερες από τις παλαιότερες, εμφάνι-
σαν δε στις πρώτες μέρες λειτουρ-
γίας άλλες μικρά και άλλες μεγαλύ-

τερα προβλήματα. Αποκορύφωμα 
μια κάμερα να χαλάσει μετά από 
λειτουργία 40 ολόκληρων λεπτών, 
ευτυχώς κατά την διάρκεια της εκ-
παίδευσης στην Αμυγδαλέζα και 
στα χέρια του υπεύθυνου της εται-
ρίας. Η κάμερα φυσικά στάλθηκε 
πίσω στο Ισραήλ για επισκευή, ημε-
ρομηνία επιστροφής άγνωστο. Το 
τραγελαφικό της παραπάνω πα-
ραγγελίας είναι ο παιδικός τρίπο-
δας με μέγιστο ύψος τα 90 εκατο-
στά, ακόμα και οι Πυγμαίοι θα εί-
χαν πρόβλημα. Επίσης όλες οι μπα-
ταρίες έχουν ημερομηνία λήξης το 
καλοκαίρι του 2014.

Το σωματείο επισημαίνει επίσης  
ότι «το τελευταίο διάστημα τα νούμε-
ρα που αφορούν την είσοδο λαθρομε-
ταναστών στον Έβρο έχουν συνεχώς 
μικρή μεν αλλά αυξητική τάση, από-
λυτα λογικό για εμάς με όλα τα παρα-
πάνω προβλήματα που σας αναφέ-
ραμε. Θεωρούμε βέβαιο πως αν κά-
ποιοι συνεχίσουν με τις ίδιες αναχρο-
νιστικές αντιλήψεις ότι δικαίωμα να 
εκφέρουν άποψη έχουν μόνο αυτοί 
που φέρουν αστέρια στους ώμους (οι 
οποίοι συνήθως βρίσκονται μονίμως 
μέσα στα γραφεία τους, χωρίς να 
έχουν την ικανότητα να αφουγκράζο-
νται τις αγωνίες και τα άγχη όλων 
αυτών που τα τελευταία χρόνια βρί-
σκονται στην πρώτη γραμμή, θέτο-
ντας πολλές φορές και την ίδια τους 
την ζωή σε κίνδυνο), και χωρίς την 
δική σας ουσιαστική βοήθεια στον 
τομέα του υλικοτεχνικού εξοπλι-
σμού, πολύ φοβόμαστε πως σύντομα 
θα βιώσουμε καταστάσεις 2012».
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εβδομαδιαίες ώρες εργασίας των συ-
ναδέλφων;

Γνωρίζει η Διοίκηση της Υπηρεσίας 
ότι η προσφορά εργασίας την 6η ημέ-
ρα (Σάββατο ή Κυριακή) θεμελιώνει 
δικαίωμα λήψης ειδικής αποζημίω-
σης και ο συνολικός χρόνος εργασίας 
δύναται να ανέλθει ΈΩΣ τις 40 ώρες; 
Στην περίπτωση αυτή, ημέρα ανάπαυ-
σης (7η) θεωρείται η άλλη ημέρα, Σάβ-

βατο ή Κυριακή κατά περίπτωση. «Το-
νίζεται ιδιαίτερα ότι οι διατάξεις για 
τη χορήγηση της ημερήσιας ανάπαυ-
σης, συνιστούν από τη φύση τους, κα-
νόνες δημόσιας τάξης και επομένως, 
ούτε ο δικαιούχος μπορεί να παραιτη-
θεί του δικαιώματος αυτού, ούτε και η 
διοίκηση μπορεί να στερεί τούτο, για 
οποιοδήποτε λόγο, από το δικαιούχο. 
Συνεπώς, η διοίκηση υποχρεούται να 
μεριμνά ώστε να χορηγούνται, ανάλο-
γα με τις υφιστάμενες υπηρεσιακές 
ανάγκες και μέσα στο αυστηρά καθο-
ριζόμενο χρονικό πλαίσιο, οι ημερήσι-
ες αναπαύσεις στο προσωπικό, λαμβά-
νοντας υπόψη, όταν αυτό είναι εφικτό, 
και τις προτιμήσεις των δικαιούχων. Η 
αύξηση του υπηρεσιακού ενδιαφέρο-
ντος και της αποδοτικότητας του προ-
σωπικού προϋποθέτουν τη μη κατα-
πόνησή του, χωρίς αποχρώντες λό-
γους και την αναβάθμιση της ποιότη-
τας ζωής του» (υπ’ αριθ. 
72175/10/662011 από 02/10/2010 διατα-
γή του Α.Ε.Α. / Δ.Α.Π. Τμ. 2ο, υπογρα-
φόμενη από τον Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ.). 
Αλήθεια, πόσες ημερήσιες αναπαύ-
σεις οφείλονται στους συναδέλφους;

Γνωρίζει η Διοίκηση της Υπηρεσίας 
πως αν η εκτελούμενη υπηρεσία  επι-
βάλλεται να συνεχισθεί και μετά τη λή-

ξη του καθορισμένου χρόνου εργασίας, 
ο επιπλέον χρόνος υπολογίζεται στη δι-
άρκεια της εβδομαδιαίας απασχόλησης 
(και αφαιρείται);  Μάλλον όχι !!!

Γ
νωρίζει η Διοίκηση της Υπη-
ρεσίας ότι με το Π.Δ. 173/2013 
η Υπηρεσία ανακοινώνεται 
υποχρεωτικά σε εβδομαδιαία 
βάση και ειδικότερα μέχρι 

την 14.00 κάθε Παρασκευής και καλύ-
πτει όλες τις ημέρες της εβδομάδας 
ήτοι από την 06.00 ώρα της επομένης 
μέχρι της 06.00 ώρα της μεθεπόμενης 
Δευτέρας; Προφανώς για να ενημερώ-
νονται οι συνάδελφοι για την υπηρε-
σία που θα εκτελέσουν την επόμενη 
ημέρα μετά την 20.00 ώρα, μάλλον η 
Υπηρεσία συνεχώς βρίσκεται σε σοβα-
ρές και επείγουσες υπηρεσιακές ανά-
γκες. Μπορεί η Διοίκηση λοιπόν να 
μας τις γνωρίσει; Ειδάλλως παρατυπεί 
και δεν τηρεί το Προεδρικό Διάταγμα.  

Η Υ.Α.Τ. είναι Υπηρεσία της Ελληνι-
κής Αστυνομίας και δεν υπόκειται σε 
«ειδικά» ωράρια εργασίας. Σε κάθε λοι-
πόν περίπτωση και επειδή ο «κόμπος 
έχει φτάσει στο χτένι», εφεξής είμαστε 
υποχρεωμένοι να κινηθούμε με κάθε 
νόμιμο μέσο για την διασφάλιση των 
συμφερόντων των μελών μας. 

του ΠΑΚΟΥ  
ΔημΟσθένη

αντιπροέδρου 
έ.ασ.υ. αθηνών 

του ΧΥΤΑ  
Κων/νΟΥ

αν. Γ. Γ. έ.ασ.υ. 
αθηνών

του ΧΡΥσΑΦη 
ΓΡηΓΟΡίΟΥ

ταμια έ.ασ.υ. 
αθηνών

του νίΚΟΥ  
ΚΑΡΑΔημΑ

αναπληρώτη 
Γραμματέα  
τησ ποασυ

Υ. Α. Τ. – Δύο μέτρα και δύο σταθμά 
από τους διοικούντες !!!

Π
ολλές οι παρεμβάσεις 
της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Αθη-
νών το τελευταίο χρονι-
κό διάστημα αναφορικά 

με τις δυσλειτουργίες που επικρα-
τούν στην Δ.Α.Ε.Α. / Υ.Α.Τ., χωρίς 
ωστόσο η Διοίκηση να μεριμνά για 
την επίλυσή τους, αλλά ούτε και να  
«συμμορφώνεται» με τα ισχύοντα 
Προεδρικά Διατάγματα. Από την 
πλευρά μας λοιπόν αναρωτιόμαστε 
αν και κατά πόσο: 

Γνωρίζει η Διοίκηση της Υπηρεσίας 
ότι η Υ.Α.Τ. δεν υπόκειται σε ειδικό 
καθεστώς ωραρίου (όπως και καμία 
Υπηρεσία φυσικά) και οφείλει να τη-
ρεί τις προβλεπόμενες από το Π.Δ. 
394/2001 διατάξεις περί χρόνου εργα-
σίας του αστυνομικού προσωπικού;  

Γνωρίζει η Διοίκηση της Υπηρεσίας 
ότι ο χρόνος εργασίας του αστυνομι-
κού προσωπικού ανεξαρτήτως βαθ-
μού κατά την πενθήμερη εργασία 
(Δευτέρα έως Παρασκευή) είναι 32 
ώρες; Για ποιό λόγο έχουν περιορι-
στεί οι ώρες νυχτερινής απασχόλη-
σης και έτσι να αυξάνονται και οι 

Θ
α μπορούσαν να χαρα-
κτηριστούν οι πλέον πρό-
σφατες κρίσεις ηγεσίας. 
Με δανικό τον όρο της 
ψυχιατρικής επιστήμης, 

που σχετίζεται με πειθαναγκασμούς, 
αλλά και μια επιπλέον αλληγορική 
έννοια θα ταίριαζε  στο κλίμα των 
ημερών της συνεδρίασης των οργά-
νων, προ και μετά αυτών. 

Αν και δεν απεφεύχθη κατά την 
άποψη πολλών και η σχεδόν μιντια-
κή διάσταση του όρου crisis on air,  η 
οποία και κάποιους πιθανόν να ευνό-
ησε. Ο μακροβιότερος και απερχόμε-
νος αρχηγός του Σώματος Αντ/γος 
Παπαγιανόπουλος Νικόλαος, πανέ-
ξυπνος για πολλούς, συνηθισμένη 
προσωπικότητα κατ’ άλλους και για 
αρκετούς ικανότατος, εσπευσμένα 
κλήθηκε μετά από αρκετούς θορύ-
βους της βάσης των αξιωματικών κυ-
ρίως, σε συνδυασμό και  με την επι-
κείμενη άφιξη της Γερμανίδας κα-
γκελαρίου να πραγματοποιήσει τις 
κρίσεις αιφνιδιαστικά. 

Την καθυστερημένη χρονοχρέωση 
ουδείς πλέον την λαμβάνει σήμερα 
υπ’ όψιν του. Ο απόηχος είναι αυτός 
που μένει τόσα χρόνια τώρα. Απερχό-
μενοι και παραμένοντες μέχρι να 
εγκλιματιστούν στα νέα δεδομένα 
και την ήδη διαμορφωθείσα γι’ αυ-
τούς υπηρεσιακή κατάσταση, όλο και 
διαρρέουν προς τα ΜΜΕ διάφορες 
κυρίως πικρίες.

Γνωρίζει η Διοίκηση της Υπηρεσίας;

Κρίσεις πανικού
Με αναφορές για την ικανότητα, 

την αδικία ή και την οργή ακόμα, δια-
μορφώνεται τις μέρες των κρίσεων 
και καλλιεργείται ένα κλίμα που 
αναμφίβολα επηρεάζει όλη την βάση 
του Σώματος και όχι μόνο των αξιω-
ματικών. Ακολουθεί εν συνεχεία ένα 
μπαράζ προγραμματισμένων και 
απρογραμμάτιστων ευχών μέχρι πλή-
ρους ενδοτισμού, άσχετα αν αυτές εν 
τέλει γίνονται πιστευτές.

Σε κάθε περίπτωση, όμως, επιχει-
ρείται αφενός μία προσπάθεια  από-
κτησης εύνοιας προς το πρόσωπό 
των, ως παρακαταθήκη πλέον, για 
την επόμενη διαδικασία των κρίσεων. 
Αφ’ ετέρου δε και από τα ίδια σχεδόν 
πρόσωπα, σε πιο ήπιο βαθμό παρατη-
ρείται μια συμπάσχουσα συμπαρά-
σταση προς τους αποχωρούντες. Ακο-
λουθείται κατά τα ειωθότα και δια-
μειφθέντα που διαρρέουν εν συνε-
χεία, ο δεύτερος γύρος των 
τοποθετήσεων. Παράλληλα με τις ζυ-
μώσεις και την εξισορρόπηση των 
απαιτήσεων και των εσωτερικών 
«αγαθών τριβών» με το πρόσχημα της 
εξασφάλισης συνεργατών της περιό-
δου αυτής, της  αποδίδουν τα εννοιο-
λογικά χαρακτηριστικά της ευγενούς 
άμιλλας μέχρι πλήρωσης των κενών. 
Κατόπιν οι επετηρίδες κλείνουν και 
αναμένονται οι καινούριες με τις 
απαραίτητες εγγραφοδιαγραφές. Συ-
νεχιζομένης πλέον της περιόδου προ-
σαρμογής στα νέα καθήκοντά των, 

αναζητούνται νέοι υπασπιστές, πα-
λιοί  και έμπιστοι συνεργάτες, γραμ-
ματείς και ικανοί οδηγοί… 

Κάποιοι την περίοδο αυτή την ονομά-
ζουν ως περίοδο αχαλίνωτης καταστρα-
τήγησης των εσωτερικών κανονισμών, 
που με την ταχύτητα που συντάσσονται, 
υπογράφονται, κινούνται και παραδίδο-
νται τα φύλλα πορείας, καταγράφουν 
χρόνους ρεκόρ. Ιδιαίτερα δε φέτος που η 
περίοδος αυτή συνέπεσε με τις εορτές 
του Πάσχα, οι διαδικασίες κινήθηκαν 
ακόμα πιο γρήγορα. Αποσπάστηκαν και 
απόλαυσαν την μη προγραμματισμένη 
άδειά τους οι νέοι βοηθοί, επιτελείς κλπ.  

Α
λήθεια, ο προγραμματι-
σμός αδειών σ’ αυτές τις 
περιπτώσεις δεν ισχύει; Η 
διαδικασία του προγραμ-
ματισμού των αδειών πλέ-

ον μεταβάλλεται από ουσιαστική και 
αριθμητική, σε τυπική.  Και μην πει 
κανείς ότι όταν έλλειπαν οι ηγήτορες, 
οι λοιποί συνεργάτες δεν απολάμβα-
ναν και αυτοί τα απορρέοντα  προνό-
μια… Τώρα δηλαδή που έφυγαν οι 
κομμένοι, γίνεται εκ νέου προγραμ-
ματισμός αδειών; Μέσα σ’ όλα αυτά, 
φέτος είδαμε  και  αποτυπωμένες 
όψιμες «ανήσυχες» απόψεις ως δριμύ 
κατηγορώ, σε  ηλεκτρονική ιστοσελί-
δα αστυνομικού περιεχομένου κατά 
κύριο λόγο, ενός γνωστού απόστρα-
του να κατηγορεί την διαδικασία και 
το σύστημα! Δεν ξεχάσαμε φυσικά 

εμείς οι παλιότεροι όταν υπηρετούσε 
στο Σώμα, ενώ απολάμβανε των ίδιων 
και ευμενέστερων προνομίων να κρί-
νει τις αποστρατείες. Ω, τι καταισχύ-
νη!!! Ιδιαίτερά δε εμείς που υπηρετή-
σαμε το πεζοδρόμιο δεν λησμονούμε 
ότι η επίσημη πολιτεία, δαπάνησε στο 
παρελθόν αρκετά χρήματα υπό μορ-
φήν διδάκτρων προκειμένου εκπαι-
δευτεί στο εξωτερικό ως διαπραγμα-
τευτής και σχεδόν με την ολοκλήρωση 
της εκπαίδευσής του, αιτήθηκε  την 
αποστρατεία του για  να πολιτευθεί…

Δ
εν συζητάω δε την άμεση 
εμπλοκή του και στα συνδι-
καλιστικά μας. Σ’ ετούτες δε, 
τις κρίσεις είχαμε και μια 
άλλη ιδιαιτερότητα κατά 

την οποία η διαδικασία έπρεπε να συ-
ντρέχει παράλληλα  με την αναδιάρ-
θρωση. Αλλά φευ. Όσοι κόπηκαν, άλλοι 
τόσοι προήχθησαν με αποτέλεσμα να 
παρατηρείται συνωστισμός ανωτάτων 
αξιωματικών χωρίς καν δικαίωμα υπο-
γραφής μιας απόσπασης. Σε νομούς δε, 
της περιφέρειας έχουμε αρκετούς Ταξι-
άρχους που σε παραλληλισμό με το 
στράτευμα, θα έπρεπε να διοικούν ένα 
Σώμα Στρατού η κατ’ ελάχιστον μια Τα-
ξιαρχία και όχι διακόσια άτομα! Ακόμα 
δε και περιφερειακοί διευθυντές δεν 
έχουν δικαίωμα υπογραφής μιας από-
σπασης από κλάδο σε κλάδο. Πότε επι-
τέλους θα γίνουν και σε μας διαρθρωτι-
κές αλλαγές ουσίας και όχι τυπικές;

 έΡΓΑσίΑΚΑ ΔίΚΑίωμΑΤΑ

 έΤησίέσ ΚΡίσέίσ
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τα νέα του 
ΤέΑΠΑσΑ
έπιμέλεια:  
Αντώνης Ζαχαριουδάκης
μέλος του δ.σ. τέαπασα

  ΑλλΑγή ΠρόεΔρόΥ… Πέ-
ντε μήνες μετά από την αντικατά-
σταση του τότε Προέδρου οι κρί-
σεις επέφεραν νέα αλλαγή. Ανα-
λαμβάνει ο Ταξίαρχος κ. Δρακά-
κης ο οποίος όχι μόνον πρέπει να 
ενημερωθεί σε σύντομο χρονικό 
διάστημα για το επικουρικό μας 
ταμείο, αλλά και να δώσει λύσεις 
σε μια σειρά θεμάτων που παρα-
μένουν σε εκκρεμότητα (ΚΥΥΑΠ- 
ενοποίηση τομέων κλπ). Καλή δύ-
ναμη.

  εφΑΠΑξ… Προσδιορίστη-
κε ο χρόνος απονομής του εφά-
παξ βοηθήματος σε όσους δεν το 
έχουν λάβει από τον ΤΠΥΑΠ με τη 
εξόφληση να υπολογίζεται περί 
τα τέλη Ιουλίου και χωρίς να υπο-
λογίζεται πλέον η μείωση του 
45,46%. Παραμένει όμως σε εκ-
κρεμότητα η εξόφληση στον 
ΤΠΑΣ και καλείται το διοικητικό 
συμβούλιο να ερμηνεύσει την 
Υπουργική Απόφαση, κατά πόσον 
η μείωση του 1,96% θα εφαρμο-
στεί σε κατηγορία εγκλωβισμέ-

νων των 31 ετών τότε, 30 σήμερα. 
  ενσΤΑσεισ γιΑ Τήν χό-

ρήγήσή ΤόΥ εφΑΠΑξ… Σωρεία 
αιτημάτων τέως μετόχων των Το-
μέων Πρόνοιας που έλαβαν το 
εφάπαξ πάνω στις μειώσεις του 
Ν.4093/2012 εξετάζονται  από το 
ΔΣ του Ταμείου. Προσφεύγουν κα-
τά της απόφασης χορήγησης, ζη-
τώντας να τους καταβληθεί η χρη-
ματική διαφορά που προκύπτει 
τόσο από την μείωση του Ν.4093 
όσο και από την ασφαλιστική ει-
σφορά του 18μήνου στον προκα-
ταληκτικό και καταληκτικό μισθο-
λογικό βαθμό. Προφανής η συνέ-
χεια στις αίθουσες των Διοικητι-
κών Δικαστηρίων. 

  ΑΥξήσή μεΤόχικόΥ κε-
φΑλΑιόΥ ΤρΑΠεζών…  Μετά 
την νομοθετική παρέμβαση με 
την οποία απαγορεύτηκε η συμ-
μετοχή των ασφαλιστικών ταμεί-
ων στην ανακεφαλαιοποίηση των 
συστημικών τραπεζών που έγινε 
μέσω ΤΧΣ ήρθε νέο απαγορευτι-
κό. Για μια ακόμα φορά τα ασφα-

λιστικά ταμεία δεν μπορούν να 
συμμετέχουν στην αύξηση του 
μετοχικού κεφαλαίου των τραπε-
ζών καθώς δεν χαρακτηρίζονται 
ως ιδιώτες επενδυτές με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται. Θα πρέπει να επι-
σημάνουμε όμως ότι κατά το  PSI 
που αφορούσε το κούρεμα του 
ιδιωτικού τομέα, συμμετείχαν 
εξαναγκαστικά και έτσι οι νομο-
θετικές προβλέψεις περί αναπλή-
ρωσης των απωλειών από την δη-
μόσια περιουσία παραμένουν χω-
ρίς αντίκρισμα. 

  κΑΤΑργήσή κόινώνι-
κών Πόρών… Πέρασε εν μέρει 
τελικά από την Βουλή η μεταφο-
ρά στον κρατικό προϋπολογισμό 
των εσόδων από «κοινωνικούς 
πόρους». Παρά την προσπάθεια 
τόσο του συνδικάτου όσο και του 
ΔΣ του Ταμείου δεν αποτράπηκε, 
παρά μόνον περισώθηκε ο μεγα-
λύτερος σε χρηματικό ποσό (εκτι-
μάται στα 1,3 εκατ.) που αφορά 
τις καταδικαστικές αποφάσεις. 
Αποτελεί πάντως το πρώτο «βή-

μα» για την πλήρη κατάργηση ως 
εσόδων στην επικουρική ασφάλι-
ση αδιάφορα αν πρόκειται ουσια-
στικά, για παραχώρηση αμοιβής 
του εργαζομένου από πρόσθετη 
εργασία στο επικουρικό ταμείο.

  εΠιλόγή ΔιΑχειρισΤρι-
Ασ ΤρΑΠεζΑσ… Επιλέγηκε  τελι-
κά μεταξύ άλλων τεσσάρων τρα-
πεζών η Εθνική  Τράπεζα ως δια-
χειρίστρια τράπεζα του ΤΕΑΠΑΣΑ 
για τα επόμενα τρία χρόνια. 
ΔΑνειΑ… Μειώθηκε κατά την 
έγκριση του προϋπολογισμού του 
2014 από τον υπουργό Δημόσιας 
Τάξης το χρηματικό ποσό για την 
χορήγηση δανείων στους μετό-
χους των τομέων πρόνοιας. Πρα-
κτικά αυτό σημαίνει λιγότερα δά-
νεια σε δύσκολες εποχές. Παρα-
μένει ακόμα για συζήτηση από το 
ΔΣ και η πρότασή μας για μείωση 
του χρόνου υπηρεσίας από τα 10 
στα 5 χρόνια προκειμένου να 
μπορούν να αιτηθούν και να λά-
βουν δάνεια και οι νέοι Συνάδελ-
φοι μας.

Π
ριν λίγες μέρες στην 
Βουλή με διάταξη που 
είχε συμπεριληφθεί 
στο  πολυνομοσχέδιο 
επεκτάθηκε ο νέος 

τρόπος υπολογισμού της επικουρι-
κής σύνταξης που ισχύει ήδη για 
τους ασφαλισμένους στο ΕΤΕΑ, σε 
όλους τους ασφαλισμένους (δημό-
σιο, ευρύτερο δημόσιο, μισθωτούς 
του ιδιωτικού τομέα). 

Από τη διάταξη αυτή δεν εξαιρέ-
θηκαν οι τομείς επικουρικής ασφά-
λισης του ΤΕΑΠΑΣΑ αν και το τα-
μείο μας δεν έχει ενταχτεί στο ΕΤΕΑ, 
ενώ αντίθετα δεν συμπεριλήφθη-
καν τα μετοχικά ταμεία του Ενό-
πλων Δυνάμεων. Ουσιαστικά, δημι-
ουργείται ένα νέο μοντέλο  εισφο-
ρών και παροχών με ασφαλιστικές 
μερίδες, αλλά με κλειδί έναν  μαθη-
ματικό τύπο που μεταξύ άλλων θα 
λαμβάνει υπόψη: τις συντάξεις που 
καταβάλλει το ταμείο, το σύνολο 
των συσσωρευμένων εισφορών για 
το σύνολο του συντάξιμου χρόνου 
αλλά και τον συντελεστή βιωσιμό-
τητας του ταμείου ανά έτος. Πρακτι-
κά αυτό σημαίνει ότι το ποσό της 
σύνταξης δεν θα είναι σταθερό, κα-
θώς θα αναπροσαρμόζεται κάθε 
χρόνο ανάλογα με τα οικονομικά δε-
δομένα του ταμείου, δηλαδή αν μια 
χρονιά ο φορέας έχει οικονομικό 
πρόβλημα, αυτό θα επηρεάζει το 
ύψος της καταβαλλόμενης σύντα-
ξης. 

Και αν το νέο σύστημα φαντάζει 
ως το πλέον δίκαιο, εντούτοις σε ένα 
ταμείο χωρίς ταμειακά και αναλογι-
στικά ελλείμματα που δεν χρηματο-

δοτήθηκε ποτέ από το Κράτος, η 
απροσχημάτιστη κρατική παρέμβα-
ση στην αυτόνομη λειτουργία του, 
μάλλον αποτελεί το πρώτο, αλλά ου-
σιαστικό βήμα για την μελλοντική 
ένταξη και των τομέων πρόνοιας σε 
ανάλογο μαθηματικό τύπο.  Οι ανα-
τροπές έρχονται σταδιακά, καθώς ο 
υπολογισμός της σύνταξης στο 
άθροισμα δυο τμημάτων -ενός με τα 
παλαιά δεδομένα και για τα έτη 
ασφάλισης έως το 2014 και ενός 
δεύτερου με τα νέα δεδομένα και 
για έτη ασφάλισης από το 2015 και 
μετά- θα είναι επώδυνη για όσους 
θα συνταξιοδοτούνται μετά την 
1.1.2015 και ειδικά για τους ασφαλι-
σμένους μετά το 2001 που θα αυξά-
νει το ποσό του δευτέρου τμήματος 
του  ασφαλιστικού χρόνου με το πο-
σό της επικουρικής να βαίνει μειού-
μενο σε σχέση με σήμερα, καθώς 
σύμφωνα με τους ειδικούς στην κοι-
νωνική ασφάλιση, εκτιμάται ότι θα 
μειωθεί κατά 25% την επόμενη δε-
καπενταετία! 

Α
παιτείται επομένως 
σκληρή προσπάθεια, 
κυρίως από τους νέους 
ασφαλισμένους να περι-
φρουρήσουν την αυτό-

νομη λειτουργία ενός βιώσιμου 
ασφαλιστικού ταμείου, καθώς η 
προσπάθεια κατάργησης των κοι-
νωνικών πόρων σε συνδυασμό με 
τους πανεπιστημιακούς  μαθηματι-
κούς τύπους απονομής σύνταξης 
και εφάπαξ αποτυπώνεται με μια 
φράση: Ο θάνατος της δημόσιας 
επικουρικής ασφάλισης.  

Υ
πήρξε τόσο τρομερή ανα-
στάτωση με το κόψιμο 
του 5ου πενθημέρου... 
Χρειάστηκε να μεσολα-
βήσει ο ίδιος ο Πρωθυ-

πουργός προκειμένου να δοθεί λύ-
ση στο αυτονόητο. Τα ρεπορτάζ λένε 
ότι υπήρξε και τρομερός εκνευρι-
σμός εκ μέρους του κ. Πρωθυπουρ-
γού για την αντιμετώπιση που είχαν 
οι ένστολοι.

Εγώ αναρωτιέμαι: Το θέμα με τις 
αποσπάσεις για την αντιμετώπιση 
της παράνομης μετανάστευσης, το 
οποίο δυσαρεστεί χιλιάδες αστυνο-
μικούς και τις οικογένειές τους, θα 
το κοιτάξει κανείς; Πρέπει και σε 
αυτό το θέμα να αναμένουμε παρέμ-
βαση του Πρωθυπουργού; Στις 02-
08-2012 μας ενημέρωσαν ότι έπρεπε 
1.881 άτομα να αφήσουν εν μια νυ-
κτί τις οικογένειές τους διότι επρό-
κειτο για θέμα εθνικής ανάγκης. Δύο 
χρόνια κοντεύουμε και συνεχίζουμε 
να έχουμε αποσπάσεις αστυνομι-
κών ΧΩΡΙΣ την θέλησή τους. Αστυ-
νομικοί και οι οικογένειές τους στα 
πρόθυρα της απόγνωσης, αφού κα-
τάντησαν μόνιμοι μετανάστες στον 
ίδιο τους τον τόπο. Να γνωρίζουν ότι 
τρείς μήνες σχεδόν κάθε χρόνο ανα-
γκάζονται να εγκαταλείπουν τις γυ-
ναίκες τους και τα παιδιά τους  προ-
κειμένου να μένουν σε ένα δωμάτιο 
ξενοδοχείου ακόμα και 600 χλμ μα-
κριά από τα σπίτια τους. Οικογενεια-
κές σχέσεις στα πρόθυρα διάλυσης. 
Αστυνομικοί στα πρόθυρα ψυχολο-
γικής κατάρρευσης. Και όλοι νομί-
ζουν ότι όλα πάνε καλά. Και άλλοι 
τόσοι αστυνομικοί που επιθυμούν 

να μετατεθούν στις περιοχές τους, 
παραμένουν παγιδευμένοι αλλού. 
Και εκατομμύρια ευρώ ξοδεύονται 
σε αποζημιώσεις εκτός έδρας και 
στα ξενοδοχεία, ενώ τα χρήματα αυ-
τά θα μπορούσαν να διοχετευθούν 
αλλού. Αλλά και εκατοντάδες συνά-
δελφοι αφού μετατεθούν στις περιο-
χές από τις οποίες κατάγονται να εί-
ναι ικανοποιημένοι. 

Π
αρ’ όλα αυτά επιλέγε-
ται ένας δρόμος που 
μοιάζει με δρόμο της 
εκδίκησης , μία πολιτι-
κή που δεν μπορούμε 

να την κατανοήσουμε, ενώ όποιος 
τολμήσει και μιλήσει και παραπονε-
θεί, έχουμε φτάσει στο σημείο να κα-
τακρίνεται από την κοινή γνώμη. 
Μόνο που κάποιοι ξεχνούν ότι έπρε-
πε να φτάσει ο μισθός μας στα τάρ-
ταρα, μετατρέποντάς μας  σε «ζητιά-
νους», να επιλέγουμε τον δρόμο της 
ξενιτιάς για να μεγαλώσουμε τα παι-
διά μας και να συντηρήσουμε τις οι-
κογένειές μας, αντί να λαμβάνουμε 
τον μισθό που μας αξίζει. Και μέσα σε 
όλα αυτά, οι περιοχές στις οποίες 
υπηρετούμε μένουν στην κυριολεξία 
απροστάτευτες, χωρίς αστυνόμευση, 
χωρίς περιπολικά με παράλληλη αύ-
ξηση της εγκληματικότητας και το 
ακόμα πιο ειρωνικό, με την παράλ-
ληλη αύξηση της παράνομης μετα-
νάστευσης. 

Ερωτώ λοιπόν, τι χρειάζεται να γί-
νει για να εφαρμοστούν τα αυτονό-
ητα; Ακόμη μία παρέμβαση; Πού εί-
ναι οι διοικούντες; Γιατί πρέπει πά-
ντα να φτάνουμε στο απροχώρητο;

Το τέλος της δημόσιας 
επικουρικής ασφάλισης;

Ως πότε οι αποσπάσεις για  
την παράνομη μετανάστευση;

του ΑνΤωνη 
ΖΑΧΑΡίΟΥΔΑ-
Κη

αντιπροέδρου 
οικονομικών 
τησ ποασυ

του ΧΡησΤΟΥ 
ΚΑΡΓίΟΤΟΥΔη

αντιπροσώπου 
τησ ποασυ  

 έΠίΚΟΥΡίΚη ΑσΦΑΛίση  ΚωΔίΚΑσ μέΤΑθέσέων
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Διαβάζουμε σε ημερήσια εφη-
μερίδα: «Ανάμεικτα είναι τα αι-

σθήματα των ενστόλων για τα χρή-
ματα που θα πάρουν ως κοινωνικό 
μέρισμα από το πρωτογενές πλεό-
νασμα». Δεν έχει άδικο. Σε χαλεπούς 
καιρούς το πεντακοσάρικο είναι μά-
να εξ ουρανού και ουδείς διανοήθη-
κε να πει ότι δεν το χρειάζεται. Όσο 
κι αν μέσα του σιγοκαίει η αγανά-
κτηση που τείνει να τον παρασύρει 
σε άλλες ατραπούς.

Το «πεντακοσάρικο», φιλο-
δώρημα για πολλούς, δίχασε 

το αστυνομικό σώμα και προκά-
λεσε προφανώς και εσωτερικές 
συγκρούσεις σε ατομικό επίπεδο. 
Τα συνθήματα «τρεις κι εξήντα 
παίρνετε» ήρθαν ξανά στο προ-
σκήνιο, ενώ από πολλούς (μετα-
ξύ αυτών και η εφημερίδα Το Βή-
μα) τέθηκε το ερώτημα γιατί να 
μοιραστούν το πλεόνασμα οι έν-
στολοι, ως δημόσιοι υπάλληλοι 
και όχι π.χ. οι πραγματικά ευπα-
θείς κοινωνικές ομάδες. Άλλοι, 
πιο τολμηροί, συνδύασαν ευθέως 
το «πεντακοσάρικο» με τις εκλο-
γές και μίλησαν για πολιτική 
σκοπιμότητα και εξαγορά συνει-
δήσεων… Το επισημαίνουμε για 
να έχουμε το γνώθι σ’ αυτόν διότι 
μερικοί βρήκαν ξανά την ευκαι-
ρία να ξιφουλκήσουν κατά του 
αστυνομικού συνδικαλισμού.

Α, υπάρχει και το εκλογικό επί-
δομα. Έξι λέξεις, είναι αρκετές 

για ένα πρώτο σχόλιο. Στο επόμενο 
(τεύχος) περισσότερες.

Την χαρακτήρισαν απόφαση 
σταθμό της Δικαιοσύνης. 

Αφορά τη δυνατότητα χρήσης τα-
τουάζ μικρής έκτασης σε μη εμ-
φανή σημεία του σώματος των 
ενστόλων. Η απόφαση του Συμ-
βουλίου της Επικρατείας αιτιο-
λογεί το τατουάζ εφόσον καλύ-
πτεται από την ενδυμασία, δεν 
αναιρεί την επιβαλλόμενη από το 
Σύνταγμα ουδετερότητα των 
υπαλλήλων του Δημοσίου και 
δεν συνάδει προς την ιδιότητα 
και τα καθήκοντά τους.

Πολλά τα σενάρια για το δημο-
σιονομικό κόστος της απόφα-

σης του Συμβουλίου της Επικρατεί-
ας που αναγκάζει το υπουργείο Οι-
κονομικών να προβεί σε αποζημίω-
ση –αποκατάσταση των 
αδικηθέντων ενστόλων με το δεύ-

τερο μνημόνιο. «Οι ένστολοι θα 
πληρώσουν τη δικαίωση του ΣτΕ», 
είναι ο πιο χαρακτηριστικός τίτλος 
εφημερίδας. Που σημαίνει ότι το 
οικονομικό επιτελείο αναζητά δια-
δικασία μεταφοράς του βάρους 
στις πλάτες μας; Πώς; Με την κα-
θυστέρηση των προαγωγών; Με 
συμψηφισμούς σε έναν νέο μισθο-
λόγιο κλπ, όπως λένε;

Τραγική κατάληξη είχε η δο-
λοφονία του σωφρονιστικού 

υπαλλήλου από βαρυποινίτη 
στον Κορυδαλλό, ανήμερα της 
25ης Μαρτίου. Δολοφονήθηκε 
στη συνέχεια από σωφρονιστι-
κούς υπαλλήλους ο ίδιος ο δρά-
στης, για να αποκαλυφθεί (για 
άλλη μια φορά) το σάπιο σύστη-

μα που μόνο σωφρονισμό δεν 
παρέχει. 

Με εντολή Σαμαρά δόθηκε λύ-
ση στα πενθήμερα που με …

εντολή Αρχηγού είχαν μπει στην 
Κλίνη του Προκρούστη. Ο κ. Αρχη-
γός αποστρατεύτηκε δεδοξασμένος 
κι εμείς του ευχόμαστε υγεία και μα-
κροημέρευση σε όποια νέα θέση του 
εμπιστευτεί η ελληνική πολιτεία.

Η τρομερή έκρηξη παγιδευ-
μένου με εκρηκτικά αυτοκι-

νήτου στο κέντρο της Αθήνας 
(μια ημέρα πριν από την δεύτερη 
κατά σειράν επίσκεψη της Κα-
γκελαρίου Μέρκελ), αποτελεί 
προάγγελο νέων τρομοκρατικών 
απειλών και κινδύνων. Προσοχή 
και πάλι προσοχή.

«Αυτό που προτείνω 
είναι οι αστυνομικοί 
υπάλληλοι που 
προέρχονται από τη 
Δημοτική Αστυνομία 
να συγκροτήσουν 
ένα ειδικό Σώμα που 
θα λειτουργήσει με 
μητροπολιτική λογική».

«Εμείς δεν είμαστε 
ούτε με τα Σώματα 
Ασφαλείας, ούτε με τους 
μετανάστες. Είμαστε με 
τη Δημοκρατία και τα 
ανθρώπινα δικαιώματα».

&Είπαν 
Εγραψαν

Άρης Σπηλιωτό-
πουλος
Πρώην 
Βουλευτησ 
τησ νεασ 
Δημοκρατιασ

Πάρις Κουκου-
λόπουλος
Βουλευτησ 
Πασοκ

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Α ίσθηση προκάλεσε η εισήγη-
ση της κας Αναστασίας Τσου-
καλά, αναπληρώτριας καθη-

γήτριας Εγκληματολογίας στο Πα-
νεπιστήμιο Paris XI, κατά τη διάρ-
κεια της Ημερίδας της ΕΑΣΥ 
Αθηνών για την τοπική αυτοδιοίκη-
ση και την αστυνομία.

Το θέμα της -Η επικίνδυνη μα-
γεία της λέξης «πολίτης»- προδια-
θέτει τον καλοπροαίρετο ακροατή, 
αναγνώστη, πολίτη χωρίς εισαγωγι-
κά, να μη μείνει αδιάφορος. Όπως 
είπε, «η χρήση της λέξης εξαγνίζει, 
εξιλεώνει και, κατ’ επέκταση, αδρα-
νοποιεί τον νου. Λόγου χάρη, κανείς 
δεν παρατήρησε ότι η ονομασία 
«υπουργείο Προστασίας του Πολί-
τη» ήταν αντισυνταγματική: η λέξη 
«πολίτης» απέκλειε τους ανήλικους 
ημεδαπούς και όλους τους αλλοδα-
πούς που βρίσκονταν εντός της επι-
κράτειας ως μετανάστες, επιχειρη-
ματίες ή τουρίστες».

Στη συνέχεια αμφισβήτησε την 
αξία της συμμετοχής των πολιτών 
στον σχεδιασμό πολιτικών πρόλη-
ψης της παραβατικότητας μέσω της 
συνεργασίας τους με την Αστυνομία 

και την Τοπική Αυτοδιοίκηση, τονί-
ζοντας ότι είναι προβληματική η συ-
νεργασία αυτή. «Λόγω πλήρους 
ασυμμετρίας δυνάμεων ως προς την 
αξιολόγηση των απειλών και την 
ανεύρεση τρόπων αντιμετώπισης 
της εγκληματικότητας, η συνεργα-
σία με τους κατά τόπους δήμους θα 
οδηγήσει στην εν τοις πράγμασι κα-
θιέρωση του κυρίαρχου αστυνομι-
κού ορισμού της εκάστοτε απειλής 
και στην επιβολή της αστυνομικής 
αντίληψης χειρισμού των πραγμά-
των στην εκάστοτε τοπική ιδιαιτερό-
τητα. Τι μέσα έχουν στη διάθεσή 
τους οι δήμοι για να αντιταχθούν 
στην ηγεμονική θέση της Αστυνομί-
ας; Η διεθνής εμπειρία μάς δείχνει 
ότι, λόγω άγνοιας των αιτίων γένε-
σης και εξάπλωσης της εγκληματι-
κότητας και λόγω επιθυμίας εξυπη-

ρέτησης τοπικών ψηφοθηρικών 
συμφερόντων, τα αιτήματα των δή-
μων επικεντρώνονται στην υιοθέτη-
ση μέτρων με άμεσα και, κυρίως, 
ορατά αποτελέσματα. Η πρόληψη 
της παραβατικότητας βασίζεται επο-
μένως στη λήψη κατασταλτικών ή 
δημαγωγικών μέτρων.

Ο ι νέες αγορές ασφάλειας που 
θα ανοίξουν στο τοπικό επί-
πεδο θα ελκύσουν τους επι-

χειρηματίες, οι οποίοι δεν θα διστά-
σουν να δελεάσουν τους κατά τό-
πους αρμόδιους φορείς για να τους 
πείσουν να προσφύγουν σε δαπανη-
ρές, εντυπωσιακές αλλά αναποτελε-
σματικές τεχνολογίες (π.χ. εγκατά-
σταση καμερών σε δημόσιους χώ-
ρους) ή να δημιουργήσουν συνθή-
κες απασχόλησης ιδιωτικού 

προσωπικού ασφαλείας. Η συνεργα-
σία της Αστυνομίας με τους πολίτες 
είναι προβληματική, διότι, πριν καν 
εγείρει το τραυματικό για τη συλλο-
γική μνήμη ζήτημα της κατάδοσης 
και του χαφιεδισμού και πριν καν 
εγείρει το ζήτημα της αξιοπιστίας 
της Αστυνομίας στα μάτια των πολι-
τών, θέτει ένα ζήτημα ηθικής», ση-
μείωσε η ίδια, φέρνοντας ως αντιδι-
αστολή το μοντέλο της Μεγάλης 
Βρετανίας, όπου οι σχέσεις είναι 
άριστες επειδή κατ’ αρχήν η ίδια «η 
αστυνομία έχει από καιρού λάβει 
πολλά αυστηρά μέτρα προκειμένου 
να πατάξει τη διαφθορά και την αυ-
θαιρεσία στους κόλπους της. Η 
Αστυνομία με την οποία καλούνται 
να συνεργαστούν οι Βρετανοί πολί-
τες είναι κατ’ αρχήν νομοταγής».

Στη συνέχεια αμφισβήτησε το μη-

χανισμό πάταξης της διαφθοράς 
στους κόλπους της Ελληνικής 
Αστυνομίας, σημειώνοντας ότι «πα-
ρά την έξαρση του προβλήματος 
και τη σοβαρότητα των περιστατι-
κών, επικρατεί πάντα η μαφιόζικη 
λογική της ομερτά προκειμένου οι 
αστυνομικοί να παραμείνουν στο 
απυρόβλητο». Πρόκειται προφα-
νώς για υπερβολή, χωρίς να δικαιο-
λογούμε την υφιστάμενη κατάστα-
ση αφού εμείς οι ίδιοι υποστηρίξα-
με σθεναρά και την ίδρυση της Υπη-
ρεσίας Εσωτερικών Υποθέσεων και 
τη λειτουργία του Γραφείου Αντιμε-
τώπισης Αστυνομικής Αυθαιρεσίας.

Το ζήτημα ωστόσο παραμένει, δε-
δομένου ότι τίθεται τόσο κατηγορη-
ματικά όχι μόνο από τη συγκεκριμέ-
νη πανεπιστημιακό, αλλά και από 
θεσμικούς φορείς. Για να μην ανοί-
γουν επομένως νέες πληγές και να 
φτάνουμε στο σημείο να υπερασπιζό-
μαστε την αυτονόητη θεσμικά κατο-
χυρωμένη και ελεγχόμενη, βεβαίως, 
συνεργασία αστυνομίας με τις τοπι-
κές κοινωνίες, καλό είναι να γίνουμε 
όλοι σοφότεροι. Η αστυνόμευση είναι 
πολύ μα πολύ σοβαρή υπόθεση. 

Η έννοια του πολίτη
 αΤ-αξΙΕΣ

( (Πλέον… άσματα

ΖΗΤΩ Η 25η  
ΜαΡΤΙΟΥ 1821
Η Εθνική Επέτειος της 25ης 
Μαρτίου 1821 εορτάστηκε 
και φέτος υπό το άγρυπνο 
βλέμμα των φρουρών του νό-
μου και της τάξης. Οι σιδηρό-
φρακτες παρελάσεις επιβλή-
θηκαν ελέω Μνημονίων πριν 
μερικά χρόνια, αλλά επισκία-
σαν και φέτος το μήνυμα της 
επετείου, αφού δεν πέρασαν 
απαρατήρητα τα δρακόντεια 
μέτρα ασφαλείας όσο και τα 
αρνητικά σχόλια που τα συ-
νόδευσαν.
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